

**Aadu Paisti sõnavõtt : [akadeemikute Ilmar Öpiku ja Boris Tamme büstide avamisel akadeemikute alleel 17. sept. 2003]**  
**Paist, Aadu** 85 aastat Tallinna Tehnikaülikooli 2004 / lk. 49-50

**Aasta Tegija [2005] - Andres Keevallik : [nimetati Eesti Infotehnoloogia ja Telekommunikatsiooni Liidu poolt]**  
Mente et Manu 2006 / 10. mai, lk. 1 : fot [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

**Aaviksoo eliitülikool**  
Lepassalu, Virkko Pealinn 2015 / lk. 2

**Aaviksoo kandidatuur TTÜ rektori kohale jäi püsima**  
Pöld, Anna; Meissaar, Maris Eesti Päevaleht 2015 / lk. 4 <https://epl.delfi.ee/artikkel/71720571/aaviksoo-kandidatuur-ttu-rektori-kohale-jai-pusima>

**Aaviksoo kinnitati tehnikaülikooli rektoriks**  
Õhtuleht 2015 / lk. 3

**Aaviksoo on nurgeline, kuid aus ja oma**  
Lumi, Ott postimees.ee 2025 [Aaviksoo on nurgeline, kuid aus ja oma](#)

**Aaviksoo on tehnikaülikoolile parim valik**  
Kaldoja, Väino Eesti Päevaleht 2015 / lk. 11 <https://epl.delfi.ee/artikkel/71703619/aaviksoo-on-tehnikaülikoolile-parim-valik>

**Aaviksoo palk on 5500 eurot**  
Postimees 2015 / lk. 3

**Aaviksoo peaks loobuma**  
Tammelaan, Mihkel Postimees 2015 / lk. 15

**Aaviksoo rektoriks saamise osas referendumit ei tule**  
Postimees 2015 / lk. 3 <https://www.postimees.ee/3211793/aaviksoo-rektoriks-saamise-osas-referendumit-ei-tule>

**Aaviksoo rektoriks valimise vaidlus läbi**  
Postimees 2015 / lk. 4

**Aaviksoo saatuslik viga**  
Kiisler, Vilja Äripäev 2015 / lk. 19 <https://www.aripaev.ee/arvamused/2015/06/09/vilja-kiisler-jaak-aaviksoo-saatuslik-viga-irl-ttu>

**Aaviksoo sai rektorikoha**  
Mihelson, Helen; Kaukvere, Tiina Postimees 2015 / lk. 3 <https://www.postimees.ee/3278569/aaviksoo-sai-rektorikoha>

**Aaviksoo: olen TTÜ nõukogus pettunud**  
Eesti Päevaleht 2020 / Lk. 6 : portr [https://www.ester.ee/record=b1072079\\*est](https://www.ester.ee/record=b1072079*est)

**Aaviksoo: rektoritega erimeelsusi ei jäänud : [Jaak Aaviksoo, haridusminister; rektorite nõukogus osales ka TTÜ rektor Andres Keevallik]**  
Pors, Merje Postimees 2011 / lk. 4

**Address of Rector**  
**Keevallik, Andres** Tallinn University of Technology 2011 / p. 3 : portr [https://www.ester.ee/record=b2690246\\*est](https://www.ester.ee/record=b2690246*est)

**Address of Rector : [preface]**  
**Keevallik, Andres** Tallinn University of Technology 2013 / p. 3 : portr [https://www.ester.ee/record=b3008192\\*est](https://www.ester.ee/record=b3008192*est)

**Ago Samoson: president kui ülikooli rektor [Võrguväljaanne]**  
**Samoson, Ago** postimees.ee 2021 ["Ago Samoson: president kui ülikooli rektor "](#)

**Agu Aarna - 95 aastat sünnist : [näitus TTÜ peahoone fuajees]**  
Mente et Manu 2010 / lk. 2 : fot [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

**Agu Aarna - rector of Tallinn Technical University**  
**Aarna, Olav** Oil shale 1995 / p. 199-201: ill

**Agu Aarna : [TTÜ endise rektori 90. sünniaastapäeva tähistamisest]**  
**Veski, Rein** Eesti Põlevloodusvarad ja -jäätmekäitlus 2006 / lk. 23 : fot

## **Agu Aarna 60-aastane**

Tehnika ja Tootmine 1975 / lk. 522 [https://www.ester.ee/record=b1073047\\*est](https://www.ester.ee/record=b1073047*est)

## **Agu Aarna 70**

Eesti NSV Teaduste Akadeemia toimetised. Keemia = Proceedings of Academy of Sciences of the Estonian SSR. Chemistry = Известия Академии наук Эстонской ССР. Химия 1985 / lk. 307-309 [https://www.etera.ee/zoom/19218/view?page=1&p=separate&tool=info&view=0\\_0\\_2465.3986](https://www.etera.ee/zoom/19218/view?page=1&p=separate&tool=info&view=0_0_2465.3986) [https://www.ester.ee/record=b1264984\\*est](https://www.ester.ee/record=b1264984*est)

## **Agu Aarna 100 : põlevikiveemiast polümeermaterjalideni**

Õpik, Andres Mente et Manu 2015 / lk. 20-21 : fot [https://artiklid.elnet.ee/record=b2746580\\*est](https://artiklid.elnet.ee/record=b2746580*est)

## **Agu Aarna (11.10.1915-11.12.1989)**

Kuulsuste allee : Mustamäe imelised inimesed 2012 / lk. 6-8 : fot

## **Agu Aarna publikatsioonid 1947-1975 = Агу Аарна : публикации 1947-1975**

1975 [https://www.ester.ee/record=b1309648\\*est](https://www.ester.ee/record=b1309648*est)

## **Agu Aarna saanuks 75**

Mölder, Leevi Tehnika ja Tootmine 1990 / lk. 30-31: ill

## **Agu Aarna saanuks 80**

Mölder, Leevi Proceedings of the Estonian Academy of Sciences. Chemistry 1995 / p. 228-230

## **Agu Aarna ühendas teadlase ja rektori**

Aarna, Olav Eesti Päevaleht 1995 / lk. 8

## **Ahto Kalja sõnavõtt : [akadeemikute Ilmar Õpiku ja Boris Tamme büstide avamisel akadeemikute alleel 17. sept. 2003]**

Kalja, Ahto 85 aastat Tallinna Tehnikaülikooli 2004 / lk. 51

## **Ajaloospiraalil : [rektor Andres Keevallikust]**

Ummelas, Mart Mente et Manu 2010 / lk. 1 [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

## **Akadeemia tegevusest 2017. aastal : astronoomia ja füüsika osakond : akadeemik Jaak Aaviksoo [sõnavõtt Eesti TA üldkogu aastakoosolekul 20. apr. 2018]**

Aaviksoo, Jaak Eesti Teaduste Akadeemia aastaraamat : faktid ja arvud = Annales Academiae Scientiarum Estonicae : 2018 2019 / lk. 44

## **Akadeemik Agu Aarna 1915-1989 : curriculum vitae**

Kaasik, Imbi Tehnikaülikool 1995 / lk. 7-8

## **Akadeemik Boris Tamm : [CV]**

Kaasik, Imbi Boris Tamm : 23.06.1930 - 5.02.2002 : [küberneetikateadlase 75. sünniaastapäevaks : artiklid ja intervjuud] 2005 / lk. 15-16

## **Akadeemik Boris Tamm 70**

Eesti Teaduste Akadeemia aastaraamat 2000 2001 / lk. 101 : portr

## **Akadeemik Boris Tamm 23.06.1930 - 5.02.2002**

Õpetajate Leht 2002 / lk. 14 : portr [https://artiklid.elnet.ee/record=b1570306\\*est](https://artiklid.elnet.ee/record=b1570306*est)

## **Akadeemik Boris Tamm läheb laupäeval viimsele teekonnale**

Tali, Piret Eesti Päevaleht 2002 / lk. 14 : fot

## **Akadeemik Boris Tamme 75. sünniaastapäeva tähistamine Tallinna Tehnikaülikoolis : [22. juunil 2005 : kava]**

Boris Tamm : 23.06.1930 - 5.02.2002 : [küberneetikateadlase 75. sünniaastapäevaks : artiklid ja intervjuud] 2005 / lk. 95

## **Akadeemik Boris Tamme nimelise stipendiumi statuut. Boris Tamme nimelise stipendiumi saajad : [nimekirj]**

Boris Tamm : 23.06.1930 - 5.02.2002 : [küberneetikateadlase 75. sünniaastapäevaks : artiklid ja intervjuud] 2005 / lk. 93-94

## **Akadeemik Jaak Aaviksoo : valimisplatvorm**

Aaviksoo, Jaak Mente et Manu 2015 / lk. 3-4 : portr [https://artiklid.elnet.ee/record=b2721086\\*est](https://artiklid.elnet.ee/record=b2721086*est)

## **Akadeemik Jakob Kübarsepp : valimisplatvorm**

Kübarsepp, Jakob Mente et Manu 2015 / lk. 5-7 : portr [https://artiklid.elnet.ee/record=b2721092\\*est](https://artiklid.elnet.ee/record=b2721092*est)

## **Akadeemik Mart Ustav : valimisplatvorm**

Ustav, Mart Mente et Manu 2015 / lk. 12-15 : portr [https://artiklid.elnet.ee/record=b2721095\\*est](https://artiklid.elnet.ee/record=b2721095*est)

## **Akadeemik Olav Aarna: üks kord kindla põhja peale ehitada on tükk maad odavam, kui igal aastal mitu korda auke lappida**

Aarna, Olav Harku Valla Teataja 2024 / lk. 3 [https://www.ester.ee/record=b1812623\\*est](https://www.ester.ee/record=b1812623*est)

## **Akadeemiline vara on parem kui fosforiit**

Samoson, Ago postimees.ee 2024 / lk. 14 [Akadeemiline vara on parem kui fosforiit https://dea.digar.ee/article/postimees/2024/10/08/12.9](https://dea.digar.ee/article/postimees/2024/10/08/12.9)

## **Akadeemilisse konnatiiki tuleks visata kivi**

Raudsaar, Mart postimees.ee 2025 <https://arvamus.postimees.ee/8238661/mart-raudsaar-akadeemilisse-konnatiiki-tuleks-visata-kivi>

## **Alar Karis: Tallinna Tehnikaülikool kätkeb meie iseolemise alust**

Karis, Alar Trialoog 2025 <https://trialoog.taltech.ee/alar-karis-tallinna-tehnikaulikool-katkeb-meie-iseolemise-alust/>

## **Alar Karis: tehnoloogia peab teenima inimest ja ühiskonda**

Karis, Alar novaator.err.ee 2025 <https://novaator.err.ee/1609783107/alar-karis-tehnoloogia-peab-teenima-inimest-ja-uhiskonda>

## **Alma mater jättis hüvasti [kauaaegse rektori akadeemik Boris Tammega : foto lühisõnumiga]**

Mente et Manu 2002 / lk. 2 [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

## **Ametisse astuva rektori Peep Sürje ametivanne : [uue rektori ametisse vannutamisel 31. aug. 2005 TTÜ aulas]**

Sürje, Peep Tallinna Tehnikaülikooli aastaraamat 2005 2006 / lk. 118

## **Ametist lahkuva rektori Andres Keevalliku kõne : [uue rektori Peep Sürje ametisse vannutamisel 31. aug. 2005 TTÜ aulas]**

Keevallik, Andres Tallinna Tehnikaülikooli aastaraamat 2005 2006 / lk. 116-118 [https://www.ester.ee/record=b1212786\\*est](https://www.ester.ee/record=b1212786*est)

## **Andres Keevallik - sportlasehingega rektor**

Anvelt, Aili Studioosus 2002 / lk. 2 : portr

## **Andres Keevallik - tudengite lemmik : [Eesti Üliõpilaskondade Liidu eestvedamisel valiti Andres Keevallik Eesti üliõpilassõbralikumaks isikuks : lühisõnum]**

Mente et Manu 2000 / lk. 1 [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

## **Andres Keevallik : curriculum vitae**

Tehnikaülikool 1995 / 1. märts, lk. 4 [https://www.ester.ee/record=b5309277\\*est](https://www.ester.ee/record=b5309277*est)

## **Andres Keevallik : viimaseid päevi tehnikaülikooli rektor : [intervjuu Andres Keevallikuga]**

Keevallik, Andres; Toomet, Vallo Eesti Päevaleht 2005 / lk. 14-15 : portr

## **Andres Keevallik 60**

Mustamäe 2003

## **Andres Keevallik (24.02.1943)**

Kuulsuste allee : Mustamäe imelised inimesed 2012 / lk. 50-51 : fot

## **Andres Keevallik. Rõõmustav on see, et oleme maailma ülikoolide reitingus jõudnud esimese 5% hulka! : [intervjuu]**

Löper, Mari Studioosus 2011 / lk. 6-7 [https://www.ester.ee/record=b1558644\\*est](https://www.ester.ee/record=b1558644*est)

## **Andres Keevallik Tallinna Tehnikaülikooli rektoriks**

Kes? Mis? Kus? : [aastaraamat] 2001 2000 / lk. 83 : fot

## **Andres Keevallik: Infotehnoloogiast Eestis ja Tallinna Tehnikaülikoolis : [intervjuu]**

Keevallik, Andres; Leis, Paul A & A 2002 / 2, lk. 4-7

## **Andres Keevallik: "Kadugu sul kepp või sau, aga jäägu järele au."**

Keevallik, Andres Studioosus 2010 / lk. 6-7 : fot. [https://www.ester.ee/record=b1558644\\*est](https://www.ester.ee/record=b1558644*est)

## **Andres Keevallik: mina tehnoloogia arengut ei karda : [intervjuu TTÜ värske rektori Andres Keevallikuga]**

Keevallik, Andres Eesti Päevaleht 2010 / lk. 2-3 : fot

## **Andres Lipstok saab TTÜ rektori nõunikuks**

Postimees 2013 / lk. 8

**Andres Öpik: TTÜ arengu teesid : [rektorikandidaadi programm]**

**Öpik, Andres** Tehnikaülikool 2000 / 17. jaan., lk. 7

**Andrus Ansip: Riik investeerigu rohkem laboritesse ja doktoriõppesse : [peaminister A.Ansipi ja rektor P.Sürje hinnangutest peaministri külaskäigul Tallinna Tehnikaülikooli 1. veebr. : lühisõnum]**

Ansip, Andrus; **Sürje, Peep** Eesti Elu : [Kanada ajaleht] 2006 / 3. veebr., lk. 5

**Andrus Salupere : uuendused on teretulnud, kui neil on positiivne mõju ja nendest ei tehta kultust**

**Salupere, Andrus** Inseneeria 2015 / lk. 29-31 : portr [https://artiklid.elnet.ee/record=b2723087\\*est](https://artiklid.elnet.ee/record=b2723087*est)

**Arengufondi nõukogu : [liikmete, sh Peep Sürje arvamus Eesti Arengufondi kohta]**

**Sürje, Peep** Edasi! : raport Riigikogule 2008/2009 2009 / lk. [4] : fot

**Armas akadeemiline pere!**

Aaviksoo, Jaak Universitas Tartuensis 2004 / 27. aug., lk. 1

**Armsad lõpetajad! Palju õnne teile diplomini jõudmise puhul!**

**Aaviksoo, Jaak** Mente et Manu 2016 / lk. 34 : portr [https://artiklid.elnet.ee/record=b2797117\\*est](https://artiklid.elnet.ee/record=b2797117*est)

**Armsad lõpetajad! Palju õnne teile diplomini jõudmise puhul!**

**Aaviksoo, Jaak** Mente et Manu 2017 / lk. 14 : fot [https://www.ttu.ee/public/m/mente-et-manu/MM\\_04\\_2017/mobile/index.html#p=1](https://www.ttu.ee/public/m/mente-et-manu/MM_04_2017/mobile/index.html#p=1)  
[https://artiklid.elnet.ee/record=b2826906\\*est](https://artiklid.elnet.ee/record=b2826906*est)

**Armutu konkurents : [väljavõtteid Tartu Ülikooli rektori Volli Kalmu kõnest TTÜ 95. aastapäeva aktusel]**

**Penjam, Tiia**; Kalm, Volli Mente et Manu 2013 / lk. 3 : fot [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

**Arvutiteadlane Maarja Kruusmaa lahkub TalTechi teadusprorektori ametipostilt**

Kald, Indrek ituudised.ee 2023 [Arvutiteadlane Maarja Kruusmaa lahkub TalTechi teadusprorektori ametipostilt](#)

**Aseprofessor Enno Reinsalu kommentaar [rektorivalimiste kohta]**

**Reinsalu, Enno** Tehnikaülikool 1995 / 24. märts, lk. 3

**Austatud ettevõtja! : [eessõna] = Dear entrepreneur : [preface]**

**Keevallik, Andres** TTÜ - professionaalne toote- ja tehnoloogiaarenduspartner = TTU - professional product and technology development partner 2003 / lk. 1 : portr [https://www.ester.ee/record=b1809782\\*est](https://www.ester.ee/record=b1809782*est)

**Austatud lugeja : [eessõna]**

**Sürje, Peep** Tallinna Tehnikaülikooli aastaaruanne 2008 2009 / lk. 3 : portr [https://www.ester.ee/record=b1558944\\*est](https://www.ester.ee/record=b1558944*est)

**Austatud rektor : [õnnitlus A.Keevalliku 60. juubelisünnipäevaks]**

**Leimann, Jaak** Mente et Manu 2003 / lk. 3 [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

**Autasud : [Eesti Vabariigi 93. aastapäeva puhul : TTÜst Peep Sürje, Jüri Järs]**

Postimees 2011 / lk. 6, 7

**Avalik debatt selgitas sihiseadeid : [TTÜ rektori kandidaatide avalik väitlus 14. aprillil 2010 TTÜ aulas]**

Ummelas, Mart Mente et Manu 2010 / lk. 1, 2 : fot [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

**Avalik kiri Hanno Sillamaale**

**Aarna, Olav** Tehnikaülikool 1989 / lk. 1-2 : portr [https://www.ester.ee/record=b1073051\\*est](https://www.ester.ee/record=b1073051*est)

**Avalik kiri Tallinna Tehnikaülikooli rektorile : [vastused TTÜ rektorilt Andres Keevallikult ja endiselt õppeprorektorilt Jakob Kübarsepalt]**

Vooglaid, Ülo Sirp 2011 / lk. 6-7

**Avalike ülikoolide rektorite nõukogu esimehe, Tartu Ülikooli rektori Jaak Aaviksoo kõne : [uue rektori Peep Sürje ametisse vannutamisel 31. aug. 2005 TTÜ aulas]**

Aaviksoo, Jaak Tallinna Tehnikaülikooli aastaraamat 2005 2006 / lk. 126-127

**Avaliku sektori teenistujate palgareform Lätis külvab rahulolematust**

Spolitis, Veiko postimees.ee 2023 [Avaliku sektori teenistujate palgareform Lätis külvab rahulolematust](#)

**Avasõna : [mälestuskonverentsil "Boris Tamm haridus- ja teadusjuhina" 22. juunil 2005]**

**Keevallik, Andres** Tallinna Tehnikaülikooli aastaraamat 2005 2006 / lk. 129-130

**Avasõna TTÜ 90. sünnipäeva pidulikul aktusel : [TTÜ rektori Peep Sürje avasõna 17. sept. 2008 TTÜ aulas]**  
**Sürje, Peep** Mente et Manu 2008 / 26. sept., lk. 1, 2. (TTÜ 90) [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

**Avasõnad Tallinna Tehnikaülikooli uuenenud linnaku avamisel : [majandus- ja sotsiaalteaduskonna hoone avamisel 31. augustil 2009]**  
**Sürje, Peep** Mente et Manu 2009 / lk. 1 : portr [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

**Balti riikide kõrgkoolide rektorite esimene konverents : [Riia, 24.-25. okt. 1994]**  
Tehnikaülikool 1994 / 9. nov., lk. 5

**Baltimaade tehnikaülikoolide rektorite konverents Tallinnas**  
**Isand, Aire** Tehnikaülikool 1996 / 23. mai, lk. 1: ill [https://www.ester.ee/record=b5309277\\*est](https://www.ester.ee/record=b5309277*est)

**Baltimeremaade ülikoolide rektorite kolmas konverents : [TTÜ-st võttis osa Jüri Tanner]**  
**Sats, Ulli** Tehnikaülikool 1992 / lk. 8

**Book review : Tohvri, Epi. Georges Frédéric Parrot : Tartu Keiserliku Ülikooli esimene rektor. [Georges Frédéric Parrot : the First Rector of the Imperial University of Tartu], Tartu : Tartu Ülikooli Kirjastus, 2019, ISBN 9789949031436, 1072 pp**  
Veede, Raul Acta Baltica historiae et philosophiae scientiarum 2019 / p. 166-170 : ill <https://doi.org/10.11590/abhps.2019.3.10>

**Boris Tamm : 23 June 1930 - 5 February 2002 : in memoriam**  
**Küttner, Rein** Proceedings of the Estonian Academy of Sciences. Engineering 2002 / p. 58-59

**Boris Tamm : 23.06.1930 - 05.02.2002 : in memoriam**  
Kutser, Mati Elektriala 2002 / lk. 11

**Boris Tamm : 23.06.1930 - 5.02.2002 : [küberneetikateadlase 75. sünniaastapäevaks : artiklid ja intervjuud]**  
2005 [https://www.ester.ee/record=b2056493\\*est](https://www.ester.ee/record=b2056493*est)

**Boris Tamm : 23.06.1930-05.02.2002 : [in memoriam]**  
Jaaksoo, Ülo Tallinna Tehnikaülikooli aastaraamat 2002 2003 / lk. 342-343

**Boris Tamm : [autobiograafia]**  
**Tamm, Boris, inform.** Per aspera ad astra : Jakob Westholm ja tema kool. 3 1999 / lk. 97-99: portr [https://www.ester.ee/record=b1166959\\*est](https://www.ester.ee/record=b1166959*est)

**Boris Tamm 60 : [TTÜ rektor]**  
**Alumäe, Nikolai** Eesti Teaduste Akadeemia Toimetised. Füüsika. Matemaatika 1990 / lk. 304-305

**Boris Tamm 70**  
Postimees 2000 / lk. 23 : portr

**Boris Tamm Eesti Teaduste Akadeemia informaatika ja tehnikateaduste osakonna juhatajana : [kõne mälestuskonverentsil "Boris Tamm haridus- ja teadusjuhina" 22. juunil 2005]**  
**Küttner, Rein** Tallinna Tehnikaülikooli aastaraamat 2005 2006 / lk. 130-133

**Boris Tamm hindab muusika võlvat loogikat : [lõunalauas Boris Tammega]**  
**Tamm, Boris, inform.;** Kändler, Tiit Eesti Päevaleht 1995 / 25. nov., lk. 8 : ill

**Boris Tamm IFACi presidendina : [kõne mälestuskonverentsil "Boris Tamm haridus- ja teadusjuhina" 22. juunil 2005]**  
**Wörk, Ants** Tallinna Tehnikaülikooli aastaraamat 2005 2006 / lk. 136-137

**Boris Tamm ja Eesti infotehnoloogia tulevikusuunad : [kõne mälestuskonverentsil "Boris Tamm haridus- ja teadusjuhina" 22. juunil 2005]**  
**Uustalu, Tarmo** Tallinna Tehnikaülikooli aastaraamat 2005 2006 / lk. 144-146

**Boris Tamm kolleegina TTÜ rektoraadis : [kõne mälestuskonverentsil "Boris Tamm haridus- ja teadusjuhina" 22. juunil 2005]**  
**Mikkal, Valdek** Tallinna Tehnikaülikooli aastaraamat 2005 2006 / lk. 138-140

**Boris Tamme isikuarhiivist Tallinna Tehnikaülikooli raamatukogus**  
**Ojam, Helene** Boris Tamm : 23.06.1930 - 5.02.2002 : [küberneetikateadlase 75. sünniaastapäevaks : artiklid ja intervjuud] 2005 / lk. 17-27 : ill., fot

**Boris Tamme mälestusnäitus : [80. sünniaastapäeva puhul TTÜ peahoone fuajees : lühisõnum]**

Mente et Manu 2010 / lk. 6 : fot [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

**Boris Tamme mälestusnäitus [75. sünniaastapäeva puhul : rektor B. Tamme isikuarhiivist]**

Ojam, Helene Mente et Manu 2005 / lk. 2 : fot [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

**Boris Tamme stipendium sai kümneaastaseks**

Aru, Erik Arvutimaailm 2012 / lk. 10-11 : portr

**Corner : [Studioosuse peatoimetaja veerg]**

Nõmm, Marden Studioosus 2005 / märts, lk. 2 [https://www.ester.ee/record=b1558644\\*est](https://www.ester.ee/record=b1558644*est)

**Curriculum vitae Andres Keevallik**

Mente et Manu 2010 / lk. 2 : portr [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

**Curriculum vitae Peep Sürje**

Mente et Manu 2010 / lk. 3 : portr [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

**Dawn of the New Enlightenment**

Müürsepp, Peeter Almagest 2014 / p. 70-83

**Dear reader : [preface]**

Sürje, Peep Tallinn University of Technology annual report 2008 2009 / p. 3 : portr [https://www.ester.ee/record=b1968466\\*est](https://www.ester.ee/record=b1968466*est)

**Dear reader : [preface]**

Sürje, Peep Tallinn University of Technology : 2005 2006 / p. 1 : portr [https://www.ester.ee/record=b1968466\\*est](https://www.ester.ee/record=b1968466*est)

**Dear reader : [preface]**

Sürje, Peep Tallinn University of Technology 2006 2007 / p. 1 : portr [https://www.ester.ee/record=b1968466\\*est](https://www.ester.ee/record=b1968466*est)

**Dear reader... : [preface]**

Aaviksoo, Jaak Tallinn University of Technology Annual report 2015 2016 / p. 4 : pfo [https://www.ester.ee/record=b1968466\\*est](https://www.ester.ee/record=b1968466*est)

**Division of astronomy and physics**

Estonian Academy of Sciences year book = Annales Academiae Scientiarum Estonicae 2015 2016 / p. 28

**Edevus ja ebakompetentsus on erakoolide hukutajad : [mõtteid avaldavad ka Andres Keevallik, Olav Aarna jt.]**

Aedla, Margit; Keevallik, Andres; Aarna, Olav Ärielu 2003 / 4, lk. 64-66 : fot

**Eduard Raska personaalbibliograafia**

2012 [https://www.ester.ee/record=b2771748\\*est](https://www.ester.ee/record=b2771748*est)

**Edukat algavat aastat! : rektoriveerud**

Aarna, Olav Tehnikaülikool 1993 / 5. jaan., lk. 1 [https://www.ester.ee/record=b5309277\\*est](https://www.ester.ee/record=b5309277*est)

**[Eessõna]**

Land, Tiit Tallinna Tehnikaülikooli majandusaasta aruanne 2022 2023 / lk. 5 : portr [https://www.ester.ee/record=b5263625\\*est](https://www.ester.ee/record=b5263625*est)

**[Eessõna]**

Aaviksoo, Jaak Majandusaasta aruanne 2018 / TalTech 2019 / lk. 5 : fot [https://www.ester.ee/record=b5263625\\*est](https://www.ester.ee/record=b5263625*est)

**[Eessõna]**

Aaviksoo, Jaak Majandusaasta aruanne 2019 / TalTech 2020 / lk. 5 : portr [https://www.ester.ee/record=b5263625\\*est](https://www.ester.ee/record=b5263625*est)

**[Eessõna]**

Keevallik, Andres Viis aastat : Virumaa Kolledž 2005 / lk. 1 : portr [https://www.ester.ee/record=b2088530\\*est](https://www.ester.ee/record=b2088530*est)

**Eessõna**

Keevallik, Andres Boris Tamm : 23.06.1930 - 5.02.2002 : [küberneetikateadlase 75. sünniaastapäevaks : artiklid ja intervjuud] 2005 [https://www.ester.ee/record=b2056493\\*est](https://www.ester.ee/record=b2056493*est)

**Eessõna**

Aarna, Agu Teatmik üliõpilasele 1965 / lk. 3 [https://www.ester.ee/record=b1151948\\*est](https://www.ester.ee/record=b1151948*est)

## Eessõna

**Aarna, Agu** Teatmik üliõpilasele 1964 / lk. 3 [https://www.ester.ee/record=b1151948\\*est](https://www.ester.ee/record=b1151948*est)

## Eessõna

**Aarna, Agu** Teatmik üliõpilasele 1967 / lk. 3 [https://www.ester.ee/record=b1151948\\*est](https://www.ester.ee/record=b1151948*est)

## [Eessõna]

**Keevallik, Andres** Mess Tehnoloogia 2000 : Tallinn 18.-20. mai 2000 / lk. 3 : portr [https://www.ester.ee/record=b5567923\\*est](https://www.ester.ee/record=b5567923*est)

## Eesti kõrgharidus tõmbetuultes : [mainitud ka P. Sürjet ja A. Keevallikut]

Eesti Ekspress 2010 / lk. 11

## Eesti Rektorate Nõukogu esimehe Tartu Ülikooli rektori Alar Karise tervitus [TTÜ 90. aastapäeva aktusel 17. septembril 2008 TTÜ aulas]

Karis, Alar Tallinna Tehnikaülikool 90 : [artiklikogumik] 2009 / lk. 72-73

## Eesti Rektorate Nõukogu juhatuse esimehe Tartu ülikooli rektori Alar Karise tervitus : [Tallinna Tehnikaülikooli 90. aastapäeva pidulikul koosolekul 17. septembril 2008 TTÜ aulas]

Karis, Alar Tallinna Tehnikaülikooli aastaraamat 2008 2009 / lk. 146-147

## Eesti Rektorate Nõukogu tervitus : [kõne TTÜ 90. aastapäeva pidulikul koosolekul 17. sept. 2008 TTÜ aulas]

Karis, Alar Mente et Manu 2008 / 26. sept., lk. 2 : fot [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

## Eesti tippjuhid 2016

2016

## Eesti tippjuhid 2019

2019 [https://www.ester.ee/record=b2339613\\*est](https://www.ester.ee/record=b2339613*est)

## Eesti tippjuhid 2022 / AS Äripäev

2022 [https://www.ester.ee/record=b2339613\\*est](https://www.ester.ee/record=b2339613*est)

## Eesti tippjuhid 2024 / AS Äripäev

2024 [https://www.ester.ee/record=b2339613\\*est](https://www.ester.ee/record=b2339613*est)

## Eesti Vabariigi 93. aastapäeva teenetemärgid TTÜsse : [teenetemärgi saajad: Peep Sürje, Jüri Järs ja Viktor Viktorov]

Mente et Manu 2011 / lk. 1 : portr

## Eesti Vabariigi Tallinna Tehnikaülikooli aastaraamat

1998 [http://www.ester.ee/record=b1053813\\*est](http://www.ester.ee/record=b1053813*est)

## Eesti Vabariigi Tallinna Tehnikaülikooli aastaraamat. I

1939 [https://www.ester.ee/record=b1592352\\*est](https://www.ester.ee/record=b1592352*est)

## Eesti ülikoolide rektorid pidasid nõu Pedjas [Võrguväljaanne]

vooremaa.ee 2022 [Eesti ülikoolide rektorid pidasid nõu Pedjas](#)

## [Eesti ülikoolide rektorite nõukogu] Avalik pöördumine Eesti Vabariigi Riigikogu Esimehe poole : [Teadus- ja arendustegevuse seaduse eelnõu asjus]

Tehnikaülikool 1994 / 9. nov., lk. 1

## Eestis saab professoriks igaüks : [TTÜ rektor A.Keevallik ja Concordia Rahvusvahelise Ülikooli rektor M.Susi arutavad, kas Eestis saab head kõrgharidust]

Keevallik, Andres; Susi, Mart; Schank, Ede Luup 2001 / 6/7, lk. 40-41 : fot

## Ehitusinsener Karl Ipsberg

Mägi, Vahur Inseneeria 2012 / lk. 50-52 : portr

## Ehitustootluse instituut 1992-2016

Lill, Irene; Laur, Toomas; Raado, Lembi-Merike; Liias, Roode 100 aastat TTÜ ehitusinsenere 2018 / lk. 312-316 : fot., ill

## Ei maksa Marsilt nõiavitsa otsida : [ajakirjaniku muljeid kohtumistest TPI rektori Boris Tammega]

Karm, Hille; Tamm, Boris, inform. Boris Tamm : 23.06.1930 - 5.02.2002 : [küberneetikateadlase 75. sünniaastapäevaks : artiklid ja intervjuud] 2005 / lk. 59-64

**80 years since the birth of Agu Aarna**  
**Mölder, Leevi** Oil shale 1995 / p. 195-198: ill

**Emeriitprofessor Heino Lepiksoni ettekanne "Agu Aarna - Tallinna Polütehnilise Instituudi rektor"**  
**Lepikson, Heino** Professor Agu Aarna 80. sünniaastapäeva tähistamise mälestusistung 11. oktoobril 1995 TTÜ aulas 1996 / lk. 14-20

**Emeriitrektor Keevallik: probleem on ülitõsine – meil ei jätku enam eestlasi doktorantuuri**  
**Keevallik, Andres** delfi.ee 2025 [Emeriitrektor Keevallik: probleem on ülitõsine – meil ei jätku enam eestlasi doktorantuuri](#)

**Endine tudengijuht : sünni oma tekli ära, kui Aaviksoo rektoriks ei saa : [TTÜ]**  
Haravee, Juhan Õhtuleht 2015 / lk. 6 <https://www.oh tuleht.ee/669735/endine-tudengijuht-soon-oma-tekli-ara-kui-aaviksoo-rektoriks-ei-saa>

**Epi Tohvri. Georges Frédéric Parrot : Tartu Keiserliku Ülikooli esimene rektor :[raamatututvustus]**  
Universitas Tartuensis : UT : Tartu Ülikooli ajakiri 2019 / lk. 11 [https://www.ester.ee/record=b2459950\\*est](https://www.ester.ee/record=b2459950*est)

**Erakoolide juhid saavad töö eest kõrgemat palka : [rektorite, sh. TTÜ rektori Andres Keevalliku, palgad, ametiautod jm. hüved : võrdlustabeliga]**  
Linnamäe, Lauri; Karell, Marii Üliõpilasleht 2001 / lk. 1 : ill

**Eraülikooli rektoriks valiti Olav Aarna : [Eesti Kõrgema Kommertsikooli (EBS) rektori valimisest : sõnum]**  
Pärnu Postimees 2000 / lk. 4

**Esimene aasta : [vestlus Tallinna Tehnikaülikooli rektori O.Aarnaga]**  
**Aarna, Olav;** Sats, Ulli Aja Pulss 1991 / 9, lk. 2-3

**Esimene samm Eesti ühtse ülikooliruumi poole : [avalik-õiguslike ülikoolide rektorid allkirjastasid suvel ülikoolide õppekavade, akadeemiliste ametikohtade ja antavate kraadide ühtseid kvaliteedinõudeid sätestava leppe]**  
**Udam, Maiki** Õpetajate Leht 2003 / 5. sept., lk. 2 [https://artiklid.elnet.ee/record=b2336822\\*est](https://artiklid.elnet.ee/record=b2336822*est)

**Esimese rektori mõju ulatub meie päevade haridusellu : [Epi Tohvri ettekandest Georg Friedrich Parrot' kohta]**  
Hanson, Raimu; **Tohvri, Epi** Tartu Postimees 2017 / lk. 8 <https://tartu.postimees.ee/4115831/esimese-rektori-moju-ulatub-meie-paevade-haridusellu>

**Esimest korda silmast silma**  
**Sats, Ulli** Tehnikaülikool 1991 / 29. märts, lk. 7 [https://www.ester.ee/record=b5309277\\*est](https://www.ester.ee/record=b5309277*est)

**Esinduslikeim teaduskongress : vastab rektor ...**  
**Tamm, Boris, inform.** Tehnikaülikool 1990 / 28. sept.: ill

**Et säiliks kõik hea Eesti teaduses : [vestlus Peeter Tulvistega]**  
Tulviste, Peeter; **Mägi, Vahur** Rektoriraamat : artikleid, sõnavõtte, intervjuusid / Peeter Tulviste 1998 / lk. 172-178

**Euroopa variant ehk Kuidas kujundada professionaale : [TTÜ arenguperspektiividest räägib O.Aarna]**  
**Aarna, Olav;** Krisciunas, S. Õhtuleht 1991 / 11. veebr

**European Access News**  
1998 [https://www.ester.ee/record=b5470027\\*est](https://www.ester.ee/record=b5470027*est)

**Faktivead Eesti Üliõpilaslehe artiklis : [TTÜ rektori Peep Sürje ebaõige palganumbri avaldamisest]**  
Mente et Manu 2010 / lk. 2 : portr [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

**Filosoof maailma muutmas : [kõne Tallinna ülikooli rektori Tõnu Viigi inauguratsioonil 17.05.2021]**  
**Soomere, Tarmo** Akadeemilisi arutlusi : ilmast ja inimestest 2022 / lk. 231-233 [https://www.ester.ee/record=b5521198\\*est](https://www.ester.ee/record=b5521198*est)

**Foreword**  
**Keevallik, Andres** TUT Innovation and Business Centre : top-science is in the companies 2012 / p. 07 : portr [https://www.ester.ee/record=b2771124\\*est](https://www.ester.ee/record=b2771124*est)

**Foreword by Rector of Tallinn University of Technology Prof. Andres Keevallik**  
**Keevallik, Andres** Tallinn University of Technology student ABC : academic year 2014/2015 2014 / lk. 8 : portr [https://www.ester.ee/record=b2514310\\*est](https://www.ester.ee/record=b2514310*est)

**Foreword by Rector of Tallinn University of Technology Prof. Andres Keevallik**

**Keevallik, Andres** Tallinn University of Technology : student ABC : academic year 2012/2013 2012 / p. 8-9 : portr [https://www.ester.ee/record=b2514310\\*est](https://www.ester.ee/record=b2514310*est)

**Galerii. Neid on kuulatud : [Eesti Asfaldiliidu korraldatud asfaldipäeval on esinenud ka Vello Mespak, Andrus Aavik, Maano Koppel, Peep Sürje, Ilmar Pihlak TTÜst]**

Kaldas, Aleksander Asfaldiliidu ajaraamat : Eesti Asfaldiliit 25 2016 / lk. 176-180 : portr

**George Frederick Parrot and the New Enlightenment**

**Müürsepp, Peeter** Historiae Scientiarum Baltica 2012, Vilnius, October 4-6, 2012 : abstracts of the XXV International Baltic Conference on the History of Science 2012 / p. 17-18

**Georges Frédéric Parrot : Tartu Keiserliku Ülikooli esimene rektor**

Tohvri, Epi 2019 [https://www.ester.ee/record=b5249288\\*est](https://www.ester.ee/record=b5249288*est)

**Georges Frédéric Parrot and his friendship with two great men - the French scientist Georges Cuvier and Emperor Alexander I of Russia**

Tohvri, Epi Acta Baltica historiae et philosophiae scientiarum 2018 / p. 5-30 : ill <https://doi.org/10.11590/abhps.2018.2.01> [Journal metrics at Scopus](#) [Article at Scopus](#)

**Georges Frederic Parrot and the "New" Enlightenment**

**Müürsepp, Peeter** Acta Baltica historiae et philosophiae scientiarum 2013 / p. 15-25

**Gerlin Gil: uus rektor seisku ülikooli eest nagu lõvi**

**Gil, Gerlin** Mente et Manu 2020 / lk. 8-13 : fot [https://www.ttu.ee/public/m/mente-et-manu/MM\\_02\\_2020/mobile/index.html](https://www.ttu.ee/public/m/mente-et-manu/MM_02_2020/mobile/index.html)  
[https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

**Haridus- ja teadusministri Mailis Repsi kõne : [uue rektori Peep Sürje ametisse vannutamisel 31. aug. 2005 TTÜ aulas]**

Reps, Mailis Tallinna Tehnikaülikooli aastaraamat 2005 2006 / lk. 124-125

**Haridus- ja teadusministri Tõnis Lukase tervitus : [TTÜ rektori inauguratsioonitseremoonial 30. augustil 2010]**

Lukas, Tõnis Tallinna Tehnikaülikooli aastaraamat 2010 2011 / lk. 16

**Haridus- ja teadusministri Tõnis Lukase tervituskõne : [TTÜ rektori Andres Keevalliku inaugureerimisel]**

Lukas, Tõnis Mente et Manu 2010 / lk. 4 : fot [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

**Hariduse juurde tuleb tulla peauksest : [Heiti Aarnast]**

Järve, Linda; Aarna, Heiti Eestimaa ilu 2008 / lk. 144-150 : portr [https://www.ester.ee/record=b2339137\\*est](https://www.ester.ee/record=b2339137*est)

**Hea gümnaasist! : [eessõna]**

**Sürje, Peep** Tallinna Tehnikaülikooli sisseastuja teatmik 2009 2008 / lk. 2 : portr [https://www.ester.ee/record=b1221725\\*est](https://www.ester.ee/record=b1221725*est)

**Hea gümnaasist! : [eessõna]**

**Sürje, Peep** Tallinna Tehnikaülikooli sisseastuja teatmik : 2007 2007 / lk. 3 : portr [https://www.ester.ee/record=b1221725\\*est](https://www.ester.ee/record=b1221725*est)

**Hea gümnaasist! : [eessõna]**

**Sürje, Peep** Tallinna Tehnikaülikooli sisseastuja teatmik : 2008 2008 / lk. 3 : portr [https://www.ester.ee/record=b1221725\\*est](https://www.ester.ee/record=b1221725*est)

**Hea lugeja! : [eessõna]**

**Sürje, Peep** Tallinna Tehnikaülikool 2005 2006 / lk. 1 : portr [https://www.ester.ee/record=b1558944\\*est](https://www.ester.ee/record=b1558944*est)

**Hea lugeja! : [eessõna]**

**Sürje, Peep** Tallinna Tehnikaülikool 2006 2007 / lk. 1 : portr [https://www.ester.ee/record=b1558944\\*est](https://www.ester.ee/record=b1558944*est)

**Hea toetaja : [rektori tervitus]**

Land, Tiit Tallinna Tehnikaülikooli Arengufondi aastaraamat 2025 2025 / lk. 6 : fot [https://www.ester.ee/record=b5687418\\*est](https://www.ester.ee/record=b5687418*est)

**Head kavad ja karm tegelikkus : [rektor Peep Sürje ülikooli avakoosolekul peetud kõnest, mis andis ülevaate TTÜ arengukava täitmisest]**

**Sürje, Peep** Mente et Manu 2007 / 12. sept., lk. 1 [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

**Head kolleegid! Soovin teile kõigile head uut aastat!**

**Sürje, Peep** Mente et Manu 2009 / 16. jaan., lk. 1 [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

**Head kolleegid! Soovin teile kõigile Head Uut Aastat!**

**Sürje, Peep** Mente et Manu 2010 / lk. 1 [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

**Head kolleegid, kallid üliõpilased! : [TTÜ rektori Peep Sürje aastalõpu pöördumine]**

**Sürje, Peep** Mente et Manu 2007 / lk. 14. dets., lk. 1 [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

**Head kolleegid, lugupeetud üliõpilased**

**Okk, Gunnar** Mente et Manu 2015 / lk. 4-5 : fot [https://artiklid.elnet.ee/record=b2738539\\*est](https://artiklid.elnet.ee/record=b2738539*est)

**Head korvpallisõbrad! : rektori pöördumine**

**Keevallik, Andres** TTÜ Korvpalliklubi 2004/2005 2005 / lk. 4 : portr [https://www.ester.ee/record=b1997983\\*est](https://www.ester.ee/record=b1997983*est)

**Head lõpetajad! = Dear graduates!**

**Land, Tiit; Sergejev, Fjodor; Jervan, Gert; Salupere, Andrus; Listra, Enn; Leiger, Roomet** Mente et Manu 2021 / lk. 30-50 : fot [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

**Head uut õppeaastat! : [fotod allkirjadega]**

Mente et Manu 2017 / lk. 16-17 : fot [https://www.ttu.ee/public/m/mente-et-manu/MM\\_05\\_2017/mobile/index.html](https://www.ttu.ee/public/m/mente-et-manu/MM_05_2017/mobile/index.html)

**Head õpingute algust!**

**Aarna, Olav** Tehnikaülikool 1993 / 6. sept., lk. 2 [https://www.ester.ee/record=b5309277\\*est](https://www.ester.ee/record=b5309277*est)

**Heiti Hääl eelistaks uut rektorihääletust**

Postimees 2015 / lk. 3

**Hirmude hajutamise ootuses**

**Penjam, Tiia** Mente et Manu 2015 / lk. 4-5 : fot [https://artiklid.elnet.ee/record=b2749530\\*est](https://artiklid.elnet.ee/record=b2749530*est)

**Hääl: väljaarvamisest pole mulle teatatud**

Postimees 2015 / lk. 6 <https://www.postimees.ee/3277371/haal-mulle-pole-teatatud-ttu-kuratooriumist-vabastamisest>

**IFAC ja vabariik tulemas. Tööst ja teadusest : [intervjuu TTÜ rektori B. Tammega]**

**Tamm, Boris, inform.;** Talvar, Tõnu Tehnika ja Tootmine 1990 / 6, lk. 2-4

**Ilmatüdruku isa : [TTÜ rektoriks valitud Peep Sürjest]**

Eesti Ekspress 2005 / lk. A 9 : portr <https://ekspress.delfi.ee/artikkel/69045025/ilmatudruku-isa>

**In memoriam : akadeemik Boris Tamm 3.06.1930 - 5.02.2002**

Eesti Teaduste Akadeemia aastaraamat 2002 2003 / lk. 87 : portr. (In memoriam)

**In memoriam : Boris Tamm 1930-2002**

**Pihlamägi, Olavi** Mente et Manu 2002 / lk. 1, 3 : portr., fot [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

**Inauguratsiooni tseremoonia TTÜ-s : [rektor Andres Keevalliku]**

Eesti Elu : [Kanada ajaleht] 2010 / lk. 2

**Infotehnoloogia aasta tegu mullu olid e-valimised [ja "Aasta Tegija 2005" tiitli pälvis Andres Keevallik TTÜ rektorina]**

Lääne-Harju Ekspress 2006 / lk. 7

**Inimene, kes paistab kaugele : [õnnitlus A.Keevalliku 60. juubelisünnipäevaks]**

Rand, Mailis Mente et Manu 2003 / 25. veebr., lk. 3 : fot [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

**Insener raputab silmaklapid maha : [V.Mägi vestlus TTÜ rektori O.Aarnaga]**

**Mägi, Vahur; Aarna, Olav** Sirp 1991 / 5. juuli: ill

**Insenerid toetavad Andres Öpiku valimist : [TTÜ rektoriks]**

Levald, Heino Haridus, kutsed ja tööturg Eestis : tunnustatud oskuste ja inimvara väärtuse probleemid Eestis ning nende lahendamise võimalused : ettekanne Eesti Rooma Klubile 2010 / lk. 76-77

**International programmes**

2005 [https://www.ester.ee/record=b2407593\\*est](https://www.ester.ee/record=b2407593*est)

**Intervjuu annab rektor Olav Aarna : Ülikooli toimingud. Kreekas riigivisiidil**

**Aarna, Olav** Tehnikaülikool 1999 / 14. juuni, lk. 1-3

**Intervjuu iseendaga : küsib ja vastab Olav Aarna : [Tampere Tehnikaülikooli audoktoriks promoveerimise puhul]**

**Aarna, Olav** Tallinna Ülikoolid 1997 / 2, lk. 3

**Intervjuu IT Kolledži rektori Tiit Roosmaaga**

**Leis, Paul**; Roosmaa, Tiit A & A 2011 / lk. 5-7

**Intervjuu Jaak Aaviksooga**

Juchnewitsch, Anna-Grete; **Aaviksoo, Jaak** Studioosus 2018 / lk. 6-9 [https://www.ester.ee/record=b1558644\\*est](https://www.ester.ee/record=b1558644*est)

**Intervjuu Olav Aarnaga**

**Aarna, Olav** YB 2000 : Eesti Kõrgem Kommertsikool 2000 2000 / lk. 120-122 : portr

**Intervjuu rektor Keevallikuga**

**Keevallik, Andres**; Parbus, Ivo Mustamäe 2005 / aprill : fot

**Intervjuu Tallinna Tehnikaülikooli teadus- ja arendusprorektori Peep Sürjega**

Siebert, Aino; **Sürje, Peep** Eesti Elu : [Kanada ajaleht] 2004 / 26. märts, lk. 15 : portr

**Intervjuu Tiit Landiga - Tehnikaülikooli uus rektor [Võrguväljaanne]**

**Land, Tiit** TalTech – Tallinna Tehnikaülikool: Youtube kanal 2020 [Intervjuu Tiit Landiga - Tehnikaülikooli uus rektor](https://www.youtube.com/watch?v=...)

**Intervjuu TPI rektoriga**

**Tamm, Boris, inform.** VEKSA kalender, 1986 : väliseestlastega Kultuurisidemete Arendamise Ühingu aastaraamat 1985 / lk. 43-47 : foto [https://www.ester.ee/record=b1308449\\*est](https://www.ester.ee/record=b1308449*est)

**Intervjuu TTÜ rektori Peep Sürjega**

**Sürje, Peep**; Teder, Tambet Studioosus 2008 / mai., lk. 18

**Investeeringute jäätunud tuhat dollarit maksis rektor Tiit Landile miljoni**

**Land, Tiit** aripaev.ee 2024 [Investeeringute jäätunud tuhat dollarit maksis rektor Tiit Landile miljoni](https://aripaev.ee/2024/04/01/investeeringute-jaatunud-tuhat-dollarit-maksis-rektor-tiit-landile-miljoni/)

**Iseäralised rektorivalimised**

Postimees 2020 / Lk. 2 [https://www.ester.ee/record=b1072778\\*est](https://www.ester.ee/record=b1072778*est)

**IT Kolledži rektor ehitab vabal ajal kodurobotit : [vestlus Kalle Tammemäega]**

**Tammemäe, Kalle**; Kass, Tiina Äripäev 2003 / 9. juuli, lk. 8 : fot

**IT kolledži rektoriks sai Kalle Tammemäe**

Riismaa, Riivo Sõnumileht 2000 / lk. 7

**IT-Kolledž pole pelgalt "patsiga poiste" jaoks : [intervjuu rektor Kalle Tammemäega]**

**Tammemäe, Kalle**; Neudorf, Raigo Arvutimaailm 2007 / 5, lk. 66-70 : fot

**"Ja nähtud valimise vaevad, " kirjutas August Sang : [Jaak Aaviksoo valimisest TTÜ rektoriks]**

Olesk, Peeter Õhtuleht 2015 / lk. 8 <https://www.ohhtuleht.ee/689397/peeter-olesk-ja-nahtud-valimise-vaevad>

**Jaak Aaviksoo : Curriculum Vitae**

Mente et Manu 2020 / lk. 22-23 [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est) [https://www.ttu.ee/public/m/mente-et-manu/MM\\_02\\_2020/mobile/index.html](https://www.ttu.ee/public/m/mente-et-manu/MM_02_2020/mobile/index.html)

**Jaak Aaviksoo : ei välista, et kandideerin TTÜ rektoriks**

Anvelt, Kärt Eesti Päevaleht 2015 / lk. 2-3 <https://epl.delfi.ee/artikkel/70824769/jaak-aaviksoo-ei-valista-et-kandideerin-ttu-rektoriks>

**Jaak Aaviksoo : kas tehnikaülikool peaks suurendama oma turuosa? [Võrguväljaanne]**

**Aaviksoo, Jaak** novaator.err.ee 2020 / fot [Jaak Aaviksoo: kas tehnikaülikool peaks suurendama oma turuosa?](https://novaator.err.ee/2020/04/01/jaak-aaviksoo-kas-tehnika-ulikool-peak-suurendama-oma-turuosa/)

**Jaak Aaviksoo : [portreefoto tekstiga]**

**Aaviksoo, Jaak** Tartu Ülikooli sada nägu = A hundred faces of the University of Tartu 2019 / lk. 14-15 : ill., portr [https://www.ester.ee/record=b5261647\\*est](https://www.ester.ee/record=b5261647*est)

**Jaak Aaviksoo : reaalsed tooted on palju tähtsamad kui produtseeritud teadusartiklid**

Aasma, Madis; **Aaviksoo, Jaak** Eesti Päevaleht 2016 / lk. 2-4 [https://artiklid.elnet.ee/record=b2807865\\*est](https://artiklid.elnet.ee/record=b2807865*est) <https://epl.delfi.ee/artikkel/76498957/jaak-aaviksoo-reaalsed-tooted-on-palju-tahtsamad-kui-produkseeritud-teadusartiklid>

**Jaak Aaviksoo : "Tehnikaülikoolina kõigil aladel tippu jõudmine eeldaks kümme korda suuremt eelarvet."**

Aaviksoo, Jaak Inseneeria 2015 / lk. 23-25 : portr [https://artiklid.elnet.ee/record=b2723076\\*est](https://artiklid.elnet.ee/record=b2723076*est)

### **Jaak Aaviksoo : TTÜ Tehnikaülikooli rektor**

Kund, Oliver Postimees : 100 nägu 2019 / Lk. 21 <https://www.postimees.ee/100-nagu-2019/6826375/jaak-aaviksoo-ttu-isevalitseja>  
[https://www.ester.ee/record=b1072778\\*est](https://www.ester.ee/record=b1072778*est)

### **Jaak Aaviksoo andis TTÜ rektori ametivande**

Eesti Päevaleht 2015 / lk. 2

### **Jaak Aaviksoo ja rektor**

Olesk, Peeter Õhtuleht 2015 / lk. 8 <https://www.oh tuleht.ee/682282/peeter-olesk-jaak-aaviksoo-ja-rektor>

### **Jaak Aaviksoo juhtum**

Kivirähk, Andrus Eesti Päevaleht 2015 / LP, lk. 3 <https://epl.delfi.ee/artikkel/71687479/andrus-kivirahk-jaak-aaviksoo-juhtum>

### **Jaak Aaviksoo juhtum**

Kivirähk, Andrus Meie Maa 2015 / lk. 2 <https://epl.delfi.ee/artikkel/71687479/andrus-kivirahk-jaak-aaviksoo-juhtum>

### **Jaak Aaviksoo kandideerib uuesti Tallinna Tehnikaülikooli rektoriks [Võrguväljaanne]**

Kook, Urmet novaator.err.ee 2020 / fot [Jaak Aaviksoo kandideerib uuesti Tallinna Tehnikaülikooli rektoriks](#)

### **Jaak Aaviksoo kinnitati lõpuks ametisse**

Eesti Elu : [Kanada ajaleht] 2015 / lk. 2

### **Jaak Aaviksoo kutsub tudengeid üles ettevõtlikusele**

Köbas, Katrin Studioosus 2012 / lk. 8-10

### **Jaak Aaviksoo kuulutati pidulikult TTÜ rektoriks**

Hanson, Raul Postimees 2015 / lk. 1 <https://www.postimees.ee/3312255/jaak-aaviksoo-kuulutati-pidulikult-ttu-rektoriks>

### **Jaak Aaviksoo lahkus IRList : [Jaak Aaviksoo TTÜ rektoriks valimisest]**

Eesti Elu : [Kanada ajaleht] 2015 / lk. 2

### **Jaak Aaviksoo lükkas käima tehnikaülikooli suurreformi**

Kaukvere, Tiina; Aaviksoo, Jaak Postimees 2016 / lk. 4-5 [https://artiklid.elnet.ee/record=b2805271\\*est](https://artiklid.elnet.ee/record=b2805271*est)  
<https://www.postimees.ee/3910253/jaak-aaviksoo-lukkas-kaima-tehnikaulikooli-suurreformi>

### **Jaak Aaviksoo meenutas Repsi protsessil, kuidas ise haridusministrina töötas**

Vasli, Karoliina Eesti Päevaleht 2023 / lk. 6 : ill [https://www.ester.ee/record=b1072079\\*est](https://www.ester.ee/record=b1072079*est)

### **Jaak Aaviksoo on rahva silmis mõjukaim**

Aaviksoo, Jaak; Tammeorg, Teele Eesti Päevaleht 2015 / lk. 4 <https://epl.delfi.ee/artikkel/73165343/jaak-aaviksoo-on-rahva-silmis-mojukaim>

### **Jaak Aaviksoo püstitab Tallinna uued sambad**

Raudla, Heiki; Aaviksoo, Jaak Maaleht 2015 / lk. 6 <https://maaleht.delfi.ee/artikkel/72070659/jaak-aaviksoo-pustitab-tallinna-ued-sambad>

### **Jaak Aaviksoo rektoriks valimise kohtuasi lõppenud**

Randla, Siim Õhtuleht 2015 / lk. 7 <https://www.oh tuleht.ee/688669/jaak-aaviksoo-rektoriks-valimise-kohtuasi-loppenud>

### **Jaak Aaviksoo tuleb rektoriks kinnitada**

Jervan, Gert Eesti Päevaleht 2015 / lk. 11 <https://epl.delfi.ee/artikkel/71821559/jaak-aaviksoo-tuleb-rektoriks-kinnitada>

### **Jaak Aaviksoo valimisse sekkub kohtuekspertis**

Meiessaar, Maris; Aaviksoo, Jaak Eesti Päevaleht 2015 / LP, lk. 6 <https://epl.delfi.ee/artikkel/71640087/jaak-aaviksoo-valimisse-sekkub-kohtuekspertis>

### **Jaak Aaviksoo: olen pettunud**

Õhtuleht 2020 / Lk. 2 : ill [https://www.ester.ee/record=b1408161\\*est](https://www.ester.ee/record=b1408161*est)

### **Jaak Aaviksoo: poliitika on palju keerulisem kunst kui teadus**

Aaviksoo, Jaak err.ee 2020 / fot [Jaak Aaviksoo: poliitika on palju keerulisem kunst kui teadus](#)

### **Jaak Aaviksoo: TalTech on väga hea ülikool**

Aaviksoo, Jaak Mente et Manu 2020 / lk. 16-19 : fot [https://www.ttu.ee/public/m/mente-et-manu/MM\\_02\\_2020/mobile/index.html](https://www.ttu.ee/public/m/mente-et-manu/MM_02_2020/mobile/index.html)  
[https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

**Jaak Aaviksoo: teadmisi on alati vaja rohkem**

Aaviksoo, Jaak Edasi.org : innustav ja hariv ajakiri 2019 / lk. 11-14 : portr [https://www.ester.ee/record=b5223051\\*est](https://www.ester.ee/record=b5223051*est)

**Jaak Aaviksool on kaks konkurenti**

Eesti Päevaleht 2020 / lk. 6 [https://www.ester.ee/record=b1072079\\*est](https://www.ester.ee/record=b1072079*est)

**Jaan Tamm maandus seekord Tartus : [TTÜ endine õppejõud, praegu Eesti Lennuakadeemia rektor]**

Kohler, Vilja Tartu Postimees 2009 / lk. 8

**Jakob Kübarsepp lubab evolutsioonilist arengut**

Kübarsepp, Jakob Inseneeria 2015 / lk. 26-28 : portr [https://artiklid.elnet.ee/record=b2723085\\*est](https://artiklid.elnet.ee/record=b2723085*est)

**Jarek Kurnitski : rektorivalimistel vajab TTÜ lendstarti [Võrguväljaanne]**

Kurnitski, Jarek novaator.err.ee 2020 / fot [Jarek Kurnitski: rektorivalimistel vajab TTÜ lendstarti](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

**Jarek Kurnitski: aitab viirusest!**

Kurnitski, Jarek Mente et Manu 2020 / lk. 26-29 : fot [https://www.ttu.ee/public/m/mente-et-manu/MM\\_02\\_2020/mobile/index.html](https://www.ttu.ee/public/m/mente-et-manu/MM_02_2020/mobile/index.html)  
[https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

**Juhan Kukk - iseseisvuse mõtte sõnastaja : artikleid ja mälestusi**

2015 [https://www.ester.ee/record=b4438474\\*est](https://www.ester.ee/record=b4438474*est)

**Juhid : [uued juhid said Riigi Kinnisvara AS, Maanteeamet ja TTÜ]**

Ehitaja 2015 / lk. 14 : fot

**Juhtimisvaldkonna omapära ahvatleb : [küsimustele vastab EBSi rektor Olav Aarna]**

Aarna, Olav; Lauristin, Marju EBSi õppejõud 2000 / lk. 5-7 : portr

**Julgelt ja kindlalt uuele kvaliteedile ning vääriskale positsioonile! : [esimesest rektoriaastast ja 2001. aasta kavadest : intervjuu TTÜ rektori Andres Keevallikuga]**

Keevallik, Andres; Klein, Mari; Ummelas, Mart Mente et Manu 2001 / 30. jaan., lk. 1-2 : fot [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

**Juubelid : 80 : akadeemik Olav Aarna**

Eesti Teaduste Akadeemia aastaraamat : faktid ja arvud = Annales Academiae Scientiarum Estonicae : 2022 2023 / lk. 71  
[https://www.ester.ee/record=b1218094\\*est](https://www.ester.ee/record=b1218094*est)

**Juubelid : akadeemik Olav Aarna 75**

Eesti Teaduste Akadeemia aastaraamat = Annales academiae scientiarum Estonicae 2017 2018 / lk. 174-175 : portr

**Jõuliselt ja kindlalt uuele kvaliteedile ning vääriskale positsioonile : [eessõna]**

Keevallik, Andres Tallinna Tehnikaülikool : aasta 2001 2002 / lk. 5-6 : portr [https://www.ester.ee/record=b1558944\\*est](https://www.ester.ee/record=b1558944*est)

**Jõuliselt ja kindlalt uuele kvaliteedile ning vääriskale positsioonile : [rektorikandidaadi programm]**

Keevallik, Andres Tehnikaülikool 2000 / 17. jaan., lk. 2-3 [https://www.ester.ee/record=b5309277\\*est](https://www.ester.ee/record=b5309277*est)

**Jõuliselt ja targalt Euroopa parimate tehnikaülikoolide perre! : [rektorikandidaadi] teesid Tallinna Tehnikaülikooli arendamiseks**

Liik, Olev Mente et Manu 2005 / 22. märts, Rektori Valimine, lk. 4-7 [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

**Jälle jama: TTÜ kuratooriumi liikmed astusid eile tagasi**

Tammet, Mattias Õhtuleht 2015 / lk. 3 <https://www.ohhtuleht.ee/684900/jalle-jama-ttu-kuratooriumi-liikmed-astusid-eile-tagasi>

**Jälle rektor Aaviksoo**

Postimees 2015 / lk. 2 <https://arvamus.postimees.ee/3199341/juhtkiri-jalle-rektor-aaviksoo>

**Jüri Nuut - TTÜ rektor : [ettekanne prof. J.Nuudi 100. sünniaastapäevale pühendatud konverentsil 9. oktoobril 1992. a.]**

Aarna, Olav; Saare, Erik; Uiga, Endel Tehnikaülikool 1992 / lk. 3-4

**Ka rahvariie te juures on kaunis vaadata, kui mees ja naine teineteist täiendavad**

Helend-Aaviku, Katrin Õhtuleht 2020 / lk. 12 : ill [Ka rahvariie te juures on kaunis vaadata, kui mees ja naine teineteist täiendavad](https://www.ester.ee/record=b1408161*est)  
[https://www.ester.ee/record=b1408161\\*est](https://www.ester.ee/record=b1408161*est)

**Kahe ja poole rektori kokkulepe, ehk, Akadeemilisest vabadusest ja teaduslikust maailmapildist**

Hektor, Andi Sirp 2018 / lk. 10 : fot <http://www.sirp.ee/s1-artiklid/c21-teadus/kahe-ja-poole-rektori-kokkulepe-ehk-akadeemilisest-vabadusest-ja-teaduslikust-maailmapildist/>

**Kahe jalaga maa peal : [meenutusi õpiaegadest ja karjäärist, õppekavade reformidest iseseisvusajal, TTÜ ees seisvatest ülesannetest : vestlus TTÜ rektori Andres Keevallikuga]**

**Keevallik, Andres;** Tohver, Sirje Õpetajate Leht 2001 / lk. 8-9 : portr., fot [https://artiklid.elnet.ee/record=b2333893\\*est](https://artiklid.elnet.ee/record=b2333893*est)

**2000. algusaastate rektor - ? : [TTÜ tulevik ja küsimused rektorikandidaatidele]**

**Tärno, Ülo** Tehnikaülikool 2000 / 17. jaan., lk. 10-11 [https://www.ester.ee/record=b5309277\\*est](https://www.ester.ee/record=b5309277*est)

**Kaheksakümmend aastat Tallinna Tehnikaülikooli : [rektor Olav Aarna avakõne TTÜ nõukogu pidulikul istungil]**

**Aarna, Olav** Tallinna Tehnikaülikooli kaheksakümnes aastapäev 2000 / lk. 10-11

**Kaks Eesti ülikooli kuulutavad peagi välja rektorivalimised**

err.ee 2024 [Kaks Eesti ülikooli kuulutavad peagi välja rektorivalimised](#)

**2000/2001 - sihtide seadmise ja süsteemide korrastamise aasta ; 2001/2002 - kvaliteedi ja efektiivsuse aasta : [Andres Keevalliku sõnavõtu teesid TTÜ 83. aastapäeva aktusel 17.09.2001]**

**Keevallik, Andres** Mente et Manu 2001 / 25. sept., lk. 2 [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

**Kalle Tammemäe: Tudengid peavad saama õpingud lõpetada : [intervjuu IT Kolledži rektoriga]**

**Tammemäe, Kalle;** Tomberg, Marika Äripäev 2005 / 5. dets., Intellektuaalne kapital, lk. 4 [https://artiklid.elnet.ee/record=b2351934\\*est](https://artiklid.elnet.ee/record=b2351934*est)

**Karise Lõuna-Rootsi visiidi keskmes on teadus- ja majanduskoostöö tihendamine**

postimees.ee 2023 [Karise Lõuna-Rootsi visiidi keskmes on teadus- ja majanduskoostöö tihendamine](#)

**Karl Ipsberg : ehitusinsener ja rektor**

**Liias, Roode** Tallinna Tehnikaülikooli aastaraamat 2012 2013 / lk. 52-54

**Karl Ipsberg [ja] Angelika Ipsberg (Kindsvater)**

Laar, Mart Eesti suured armastuslood 2017 / lk. 159-162 : portr [https://www.ester.ee/record=b4647008\\*est](https://www.ester.ee/record=b4647008*est)

**Karl Ipsberg, esimene rektorite reas**

**Mägi, Vahur** Tehnikaülikool 2000 / lk. 12-15 : portr [https://www.ester.ee/record=b5309277\\*est](https://www.ester.ee/record=b5309277*est)

**Kas kriis lõppeb või kestab?**

Mihelson, Helen Postimees 2015 / lk. 4

**Kas paavst või rektor?**

**Strandberg, Marek** Inseneeria 2015 / lk. 6 [https://artiklid.elnet.ee/record=b2723071\\*est](https://artiklid.elnet.ee/record=b2723071*est)

**Kas rektor või paavst?**

**Strandberg, Marek** Eesti Ekspress 2015 / lk. 38 <https://ekspress.delfi.ee/artikkel/71286359/marek-strandberg-kas-rektor-voi-paavst>

**Kas Sa ikka tead, et Tallinna Tehnikaülikooli juhib rektorina professor Olav Aarna?**

Tehnikaülikool 1999 / lk. 8

**Katkendeid mälestustest : [poliitikategelase ja inseneri Karl Ipsbergi (1870-1943) mälestusi 1889.-1919.a. ; K.Arjakase märkusega aut. kohta]**

**Ipsberg, Karl;** Arjakas, Kullo Looming 1990 / 10, lk. 1382-1397

**Kaupo Bend : rektori autojuht-asjaajaja : [töötamisest Tartu Ülikooli rektorite autojuhi-asjaajajana]**

Bend, Kaupo Piduraamat : Eesti rahvusülikool 100 = Jubilee book : Estonia's National University 100 2019 / lk. 62-63 : fot [https://www.ester.ee/record=b5283077\\*est](https://www.ester.ee/record=b5283077*est)

**Keegi ei pea värisema : [Jaak Aaviksoo tema valimise ümber puhkenud kemplusest ja tulevikuplaanidest]**

Aavik, Marti; **Aaviksoo, Jaak** Postimees 2015 / lk. 12 <https://arvamus.postimees.ee/3308517/jaak-aaviksoo-keegi-ei-peat-varisema>

**Keevallik lubab TTÜ juhtimisse noort verd**

Tamm, Merike Postimees 2010 / lk. 5

**Keevallik: Aaviksoo ei ole seotud intriigi**

Meiessaar, Maris; **Keevallik, Andres** Eesti Päevaleht 2015 / lk. 4 <https://epl.delfi.ee/artikkel/71679127/keevallik-aaviksoo-valimist-puudutav-pole-poliitiline-intriig>

**Kellelt tuli Aaviksoole otsustav poolthääl?**

Päart, Villu Eesti Ekspress 2015 / lk. 8-9 <https://ekspress.delfi.ee/artikkel/71662999/kellelt-tuli-aaviksoole-otsustav-poolthaal>

## **Kellest saab TTÜ uus rektor? : Mente et Manu küsib**

Aaviksoo, Jaak; **Kübarsepp, Jakob; Salupere, Andrus**; Ustav, Mart Mente et Manu 2015 / lk. 4-8 : fot [https://artiklid.elnet.ee/record=b2718124\\*est](https://artiklid.elnet.ee/record=b2718124*est)

## **Kes keda? : [rektorikandidaatide Andres Öpiku, Olev Liigi ja Peep Sürje lühitutvustus]**

Studioosus 2005 / lk. 2

## **Kes saab uueks rektoriks? : [rektorikandidaatide kohtumistest : eelteade]**

**Keevallik, Andres** Studioosus 2005 / märts, lk. 1 : ill

## **Kevad anno 2000: 735 lõpetajat : [tsitaat Andres Keevalliku aktusekõnest ; Cum laude lõpetajate nimekiri ; August Sanga luuleread]**

**Keevallik, Andres**; Sang, August Tehnikaülikool 2000 / 19. juuni, lk. 1-2 : fot [https://www.ester.ee/record=b5309277\\*est](https://www.ester.ee/record=b5309277*est)

## **Kilde ja mõtteid : elust XXI sajandi teisel kümnendil**

**Hazak, Gabriel** 2021 [https://www.ester.ee/record=b5478346\\*est](https://www.ester.ee/record=b5478346*est)

## **[Kiri toimetusele : tänu Boris Tamme foto eest]**

**Timmerman, Ilda** Elukiri 2002 / lk. 5

## **Kitsikuses ülikoolid arutlevad õppemaksu võimalikkuse üle**

Lomp, Loora-Elisabet Postimees 2024 / lk. 4 <https://dea.digar.ee/article/postimees/2024/10/01/3.9> Kitsikuses ülikoolid arutlevad õppemaksu võimalikkuse üle

## **Kogerman : [Paul Kogermanist, ka Riigivanema otsusest tema määramiseks Tallinna Tehnikaülikooli rektoriks ja korraliseks professoriks arvates 1. juulist 1936]**

Püttsepp, Juhani Universitas Tartuensis 2007 / lk. 66-67 : ill., portr

## **Kohanemine ja vastupanu : Eesti haritlaskond 1940-1987**

Karjahärm, Toomas; Sirk, Väino 2007 [https://www.ester.ee/record=b2254833\\*est](https://www.ester.ee/record=b2254833*est)

## **Kohtla-Järve aukodanikuks võib saada Heino Türkson**

Kiviselg, Irina pohjarannik.postimees.ee 2023 [Kohtla-Järve aukodanikuks võib saada Heino Türkson](https://www.ester.ee/record=b2254833*est)

## **Kohtumine rektorikandidaadi professor Andres Keevallikuga**

Keevallik, Andres Mente et Manu 2010 / lk. 2 : portr [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

## **Kohtumine rektorikandidaadi professor Peep Sürjega**

Sürje, Peep Mente et Manu 2010 / lk. 3 : portr [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

## **Kohtumised rektorikandidaatidega. Rahvusvaheline seminar Saaremaal. Seminar "Kus? Miks? Kuidas?"**

Mente et Manu 2010 / lk. 1 [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

## **Kolm küsimust Andres Keevallikule : [Avaja küsimustele vastab TTÜ rektor Andres Keevallik]**

**Keevallik, Andres**; Lätti, Leo Avaja 2003 / lk. 1 : ill

## **3 küsimust rektorikandidaadile : [TTÜ]**

Mihelson, Helen Postimees 2015 / lk. 12-13 <https://www.postimees.ee/3131281/kolm-kusimust-rektorikandidaadile-jakob-kubarsepp>

## **Kolm küsimust rektorile : [palgatõusu hilinemise põhjuste selgitamiseks]**

Tehnikaülikool 1991 / 26. nov., lk. 5 [https://www.ester.ee/record=b5309277\\*est](https://www.ester.ee/record=b5309277*est)

## **Kolm meest kaalukaasil : [kohtumistest TTÜ rektorikandidaatidega]**

**Ummelas, Mart** Mente et Manu 2005 / lk. 1, 3 : fot [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

## **Kolm meest rebib rektoritooli pärast : [TTÜ rektori kandidaadid Andres Keevallik, Leo Mõtus ja Ilmar Öpik]**

Tiits, Kaido Sõnumileht 2000 / lk. 4 : portr [https://artiklid.elnet.ee/record=b2314754\\*est](https://artiklid.elnet.ee/record=b2314754*est)

## **Kolm rektorit ühes lehes**

Ummelas, Mart Mente et Manu 2010 / lk. 1 [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

## **30 aastat Agu Aarna elust : 1915-1945 : uurimustöö**

1996

## **[Konkurss TTÜ rektori ametikoha täitmiseks]**

Postimees 2009 / lk. 8

## **Konsensuseni tuleks siiski jõuda : [koolitustellimuse moodustamisest, lähtudes erakõrgkoolide rektorite nõukogu pakutud süsteemist]**

Vilu, Raivo Õpetajate Leht 2002 / 8. märts, lk. 6

## **Kreeka president külastas Tallinna Tehnikaülikooli : [Kreeka presidendi Konstantinos Stephanopoulos'e ja Ateena ülikooli rektori George Babiniotis'e visiidist 12. okt. 2000]**

Mente et Manu 2000 / lk. 1 : fot [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

## **Kristina Kallas: teine ametiaeg on nagu teise auto ostmine**

Kallas, Kristina novaator.err.ee 2025 <https://novaator.err.ee/1609783269/kristina-kallas-teine-ametiaeg-on-nagu-teise-auto-ostmine>

## **Kroonika : Teaduskonverents DAAAM Baltic : [22.-24. apr. Tallinnas]. Aasta ajakirjanik on Mente et Manu toimetaja : [Mart Ummelas]. Rektorikandidaatide avalik debatt : [14. aprillil TTÜ aulas]**

Mente et Manu 2010 / lk. 1 [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

## **Kroonika : [TTÜ rektor Peep Sürje kohtub Korea Polütehnilise Ülikooli presidendiga : foto; rektor kohtub Riigi Muinsuskaitseameti peadirektoriga : foto]**

Mente et Manu 2007 / lk. 2 [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

## **Kroonika: Strateegiline leping : [4. märtsil sõlmiti koostööleping Tartu Ülikooli, Tallinna Tehnikaülikooli ja Eesti Maaülikooli vahel]. Kinnitati rektorikandidaadid : [Andres Keevallik ja Peep Sürje]**

Mente et Manu 2010 / lk. 1 [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

## **Kui TTÜ liitub Helsingi Aalto ülikooliga : [rektor Andres Keevalliku kommentaaridega]**

Kello, Karl Õpetajate Leht 2011 / lk. 2 [https://artiklid.elnet.ee/record=b2427495\\*est](https://artiklid.elnet.ee/record=b2427495*est)

## **Kuidas hindate koostööd Tartu Ülikooliga? : [UT küsimusele vastab] Andres Keevallik**

Keevallik, Andres Universitas Tartuensis 2003 / 24. okt., lk. 3 : portr

## **Kuidas käib tehnikaülikoolis rektori valimine?**

Hein, Robert Studioosus 2019 / lk. 14 [https://www.ester.ee/record=b1558644\\*est](https://www.ester.ee/record=b1558644*est)

## **Kuidas mõjutab Concordia ülikooli juhtum Eesti (era)kõrghariduse tulevikku? : [küsimusele vastavad Andres Keevallik jt.]**

Keevallik, Andres Eesti Päevaleht 2003 / 7. märts, lk. 3 [https://artiklid.elnet.ee/record=b1432854\\*est](https://artiklid.elnet.ee/record=b1432854*est)

## **Kuidas TTÜ rektor Virumaa kolledži avaaktusel hädast välja aitas**

Pärss, Reet Mente et Manu 2018 / lk. 39 : fot [http://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](http://www.ester.ee/record=b1242496*est) <http://dea.digar.ee/publication/AKmenteetmanu>  
[https://artiklid.elnet.ee/record=b2865233\\*est](https://artiklid.elnet.ee/record=b2865233*est)

## **Kultuuri- ja haridusminister Peeter Oleski ettekanne**

Olesk, Peeter Rektor Olav Aarna ametissenimetamine : TTÜ Nõukogu pidulik lahtine istung 22. märtsil 1995 TTÜ aulas 1995 / lk. 4-11

## **Kuratoorium kiitis heaks ülikooli arengu : [26. mai TTÜ kuratooriumi istungist, rektor Peep Sürje ülikooli 2008/2009. a. õppeaasta eesmärkidest]**

Sürje, Peep Mente et Manu 2008 / 30. mai, lk. 1 [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

## **Kuratoorium kinnitas häältega 8:3 Jaak Aaviksoo TTÜ rektoriks**

Meiessaar, Maris Eesti Päevaleht 2015 / lk. 6 <https://epl.delfi.ee/artikkel/72032797/ttu-kuratoorium-kinnitas-haaltega-8-3-jaak-aaviksoo-rektoriks>

## **Kuus rektorit arvavad : [O.Aarna, K.Tammemäe, H.Elmet, M.Heidmets, J.Aaviksoo ja M.Lagerspetz kõrghariduse probleemidest Eestis]**

Aarna, Olav; Tammemäe, Kalle; Elmet, Henn; Heidmets, Mati; Aaviksoo, Jaak; Lagerspetz, Mikko; Schank, Ede Luup 2001 / 6/7, lk. 42-43

## **Kvaliteet, efektiivsus, stabiilsus : [refereering TTÜ rektori Peep Sürje ettekandest õppeaasta avakoosolekul 28. augustil 2008 TTÜ aulas]**

Ummelas, Mart; Sürje, Peep Mente et Manu 2008 / 12. sept., lk. 1 [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

## **Kvaliteet, efektiivsus, stabiilsus! : rektori [Andres Keevalliku] ettekanne nõukogu laiendatud istungil : [29. augustil TTÜ aulas]**

Arumaa, Helgi; Keevallik, Andres Mente et Manu 2002 / 3. sept., lk. 1, 3 [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

**Kvaliteetne teaduspõhine haridus ja efektiivne majandamine on stabiilse arengu alus : [rektorikandidaadi teesid]**  
**Õpik, Andres** *Mente et Manu* 2005 / 22. märts, Rektori Valimine, lk. 4-7 [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

**Kvaliteetselt, efektiivselt, stabiilselt! : rektor Andres Keevalliku inauguratsioonikõne TTÜ aulas 30. augustil 2010**  
**Keevallik, Andres** *Elektriala* 2010 / 6, lk. 7-8 : fot [https://artiklid.elnet.ee/record=b2162183\\*est](https://artiklid.elnet.ee/record=b2162183*est)

**Kvaliteetsus, efektiivsus, stabiilsus : intervjuu professor Andres Keevallikuga**  
**Keevallik, Andres** *Mente et Manu* 2010 / lk. 1, 3 [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

**Kõne rektor Agu Aarna rinnakuju avamisel [akadeemikute alleel]**  
**Mölder, Leevi** *Tallinna Tehnikaülikooli kaheksakümnes aastapäev* 2000 / lk. 8-9

**Kõne rektor Albrecht Altma rinnakuju avamisel [akadeemikute alleel]**  
**Loide, Rein-Karl** *Tallinna Tehnikaülikooli kaheksakümnes aastapäev* 2000 / lk. 7

**Kõne Tartu Ülikoolis rektor Volli Kalmu inauguratsioonil : 31. augustil 2012 TÜ aulas**  
**Keevallik, Andres** *Tallinna Tehnikaülikooli aastaraamat* 2012 2013 / lk. 254-255

**Kõrgkoolide ühisistungilt : [Rektorite Nõukogu, rakenduskõrgkoolide rektorite nõukogu ja eraülikoolide rektorite nõukogu ühisistung 16. apr. TTÜs]**  
**Laidmets, Mart** *Mente et Manu* 2008 / 30. apr., lk. 1 [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

**Käskkiri : [rektori valimiste korraldamise kohta. Sisaldab ka TTÜ nõukogu laiendatud koosseisu nimekirja rektori valimisel]**  
*Tehnikaülikool* 1995 / 1. märts, lk. 1-2

**Kümme tuhat inseneri vajavad toetust : [intervjuu TTÜ rektori B. Tammega]**  
**Tamm, Boris, inform.** *Horisont* 1990 / 2, lk. 1-5: ill

**[Küsimustele vastavad Tartu Ülikooli rektori kandidaadid Jaak Aaviksoo ja Birute Klaas : küsimusi esitavad Jüri Engelbrecht, ... Andres Keevallik jt.]**  
**Engelbrecht, Jüri; Keevallik, Andres;** *Aaviksoo, Jaak; Klaas, Birute Eesti Päevaleht* 2003 / 21. veebr., lk. 3

**Lahkus akadeemik Boris Tamm : [nekroloog]**  
*Postimees* 2002 / lk. 5

**Laia huviringiga akadeemik Boris Tamm**  
**Aru, Erik** *Mente et Manu* 2015 / lk. 14-15 : fot [https://artiklid.elnet.ee/record=b2738543\\*est](https://artiklid.elnet.ee/record=b2738543*est)

**Land hoidub rektoriks pürgides teravustest [Võrguväljaanne]**  
**Land, Tiit** *novaator.err.ee* 2020 / fot [Land hoidub rektoriks pürgides teravustest](https://artiklid.elnet.ee/record=b2738543*est)

**Land lubab tehnikaülikoolile kauaoodatud stabiilsust**  
**Land, Tiit** *Postimees* 2020 / lk. 4-5 : portr [https://www.ester.ee/record=b1072778\\*est](https://www.ester.ee/record=b1072778*est)

**Land: sobivad nii TTÜ kui ka TalTech**  
*Eesti Päevaleht* 2020 / Lk. 6 [https://www.ester.ee/record=b1072079\\*est](https://www.ester.ee/record=b1072079*est)

**Latti ei tohi alla lasta. 1 : aastalõpuintervjuu TTÜ rektori Peep Sürjega**  
**Sürje, Peep** *Mente et Manu* 2009 / lk. 1, 2 : ill [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

**Latti ei tohi alla lasta. 2 : aastalõpuintervjuu TTÜ rektori Peep Sürjega**  
**Sürje, Peep** *Mente et Manu* 2010 / lk. 1, 2 [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

**Leedu ülikoolide rektorid külastasid TTÜd : [9. nov. : lühisõnum]**  
**Vähi, Kersti; Keevallik, Andres** *Mente et Manu* 2004 / 17. nov., lk. 1 : fot [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

**Leo Mõtus: Uue rektori võimalusi Tallinna Tehnikaülikooli toimimise parandamiseks : [rektorikandidaadi programm]**  
**Mõtus, Leo** *Tehnikaülikool* 2000 / 17. jaan., lk. 5 [https://www.ester.ee/record=b5309277\\*est](https://www.ester.ee/record=b5309277*est)

**Ligi: ma ei uurinud kelleltki rektorieelistusi**  
**Meiessaar, Maris** *Eesti Päevaleht* 2015 / lk. 4

**Ligil tuleb kuratooriumi uuesti kokku panna**

**Linnapea annab üle vapimärgi ja teenetemärgid :** [Tallinna linnapea Edgar Savisaar annab 21. veebr. 2003 Raekojas üle teenetemärgi ka tunnustatud pedagoogile ja teadlasele Andres Keevallikule]

Eesti Päevaleht 2003 / lk. 2 (Tallinn) <https://epl.delfi.ee/artikkel/50947094/linnapea-annab-ule-vapimargi-ja-teenetemargid>

**Loodame ajudele :** [vestlus TTÜ rektori B. Tammega]

Tamm, Boris, inform.; Karlep, Ivo Aja Puls 1990 / 2, lk. 5-6: ill

**Lugupeetud Tehnikaülikooli 2007. aasta ülevaate lugejad! :** [eessõna]

Sürje, Peep Tallinna Tehnikaülikool 2007 2008 / 48, [2] lk. : ill [https://www.ester.ee/record=b1558944\\*est](https://www.ester.ee/record=b1558944*est)

**Lugupeetud TÜ rektor prof. J. Aaviksoo :** pöördumine

Uibu, Jaak; Roosimaa, Toivo; Einasto, R.; Vooglaid, Ülo; Tõnstein, A.; Naelapea, A. E.; Rang, Toomas; Koslov, Vladimir Sirp 2000 / 20. apr., lk. 20

**[Lõpetajad = Graduates]**

Land, Tiit; Sergejev, Fjodor; Jervan, Gert; Salupere, Andrus; Listra, Enn; Leiger, Roomet Mente et Manu 2022 / lk. 24-43 : fot [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

**[Lõpetajad = Graduates]**

Land, Tiit; Sergejev, Fjodor; Jervan, Gert; Salupere, Andrus; Avarmaa, Mari; Leiger, Roomet Mente et Manu 2023 / lk. 30-49 : fot [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

**[Lõpetajad 2018 : rektori ja dekaanide kõned]**

Aaviksoo, Jaak; Kanger, Tõnis; Jervan, Gert; Oorn, Arvo; Listra, Enn; Leiger, Roomet Mente et Manu 2018 / lk. 16-31 : portr [https://ttu.ee/public/m/mente-et-manu/MM\\_02\\_2018/mobile/index.html#p=6](https://ttu.ee/public/m/mente-et-manu/MM_02_2018/mobile/index.html#p=6) [http://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](http://www.ester.ee/record=b1242496*est) <http://dea.digar.ee/publication/AKmenteetmanu>

**[Lõpetajad 2019 : rektori ja dekaanide soovid]**

Aaviksoo, Jaak; Jervan, Gert; Kanger, Tõnis; Listra, Enn; Oorn, Arvo; Leiger, Roomet Mente et Manu 2019 / lk. 18-35 : fot [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est) [https://www.ttu.ee/public/m/mente-et-manu/MM\\_03\\_2019/mobile/index.html](https://www.ttu.ee/public/m/mente-et-manu/MM_03_2019/mobile/index.html)

**[Lõpetajad = Graduates]**

Land, Tiit; Sergejev, Fjodor; Jervan, Gert; Salupere, Andrus; Avarmaa, Mari; Leiger, Roomet Mente et Manu 2024 / lk. 28-46 : fot [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

**Lühiuudised :** Jakk Aaviksoo jäi TTÜ rektoriks kinnitamata, neli kuratooriumi liiget astub tagasi

Meie Kodu : [Austraalia ajaleht] 2015 / lk. 3

**Maailmamudeli ehitamisest. Akadeemik Olav Aarna 80.**

Aarna, Olav Mente et Manu 2022 / lk. 54-55 : portr [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

**Maakohus ei menetle TTÜ töötajate kaebust**

Postimees 2015 / lk. 3

**Maavalitsuse teeneteplaadi saajad 2015 :** [ka TTÜ rektorile Andres Keevallikule]

Saarte Hääl 2015 / lk. 3

**Magistriõppe laiendamine tekitab vastakaid arvamusi :** [Andres Keevallik jt. arutlevad ülikooliseaduse üle]

Taimla, Andres; Keevallik, Andres Õpetajate Leht 2002 / 8. nov., lk. 6,7 [https://artiklid.elnet.ee/record=b1564149\\*est](https://artiklid.elnet.ee/record=b1564149*est)

**Mainori erakõrgkooli juhib järgmised viis aastat Andrus Pedai**

postimees.ee 2023 [Mainori erakõrgkooli juhib järgmised viis aastat Andrus Pedai](https://postimees.ee/2023/04/11/mainori-erakorgkooli-juhib-jargmised-viis-aastat-andrus-pedai/)

**Mart Saarma võib tehnikaülikooli rektoriks kandideerida :** [Mart Saarma kommentaariga]

Koch, Tuuli Eesti Päevaleht 2005 / 28. jaan., lk. 4 : portr <https://epl.delfi.ee/artikkel/51002545/mart-saarma-voib-tehnikaulikooli-rektoriks-kandideerida>

**Mart Ustav : "Magava kassi suhu jookseb harva mõni hiir."**

Ustav, Mart Inseneeria 2015 / lk. 20-22 : portr [https://artiklid.elnet.ee/record=b2723074\\*est](https://artiklid.elnet.ee/record=b2723074*est)

**Massiülikooli hädasid saab leevendada :** [intervjuu TTÜ rektori Andres Keevallikuga]

Keevallik, Andres Õpetajate Leht 2010 / lk. 9 : portr [https://artiklid.elnet.ee/record=b2154373\\*est](https://artiklid.elnet.ee/record=b2154373*est)

**Matemaatika osa Tehnikaülikooli õppetöös : Tallinna Tehnikaülikooli rektori prof. J. Nuudi aktusekõne, 15. september 1939**

**Nuut, Jüri** 1992 [https://www.ester.ee/record=b1062724\\*est](https://www.ester.ee/record=b1062724*est)

**Meeldiv ja ebameeldiv esimese rektoriaasta lõppedes?**

**Aarna, Olav** Tehnikaülikool 1992 / 22. jaan., lk. 1 [https://www.ester.ee/record=b5309277\\*est](https://www.ester.ee/record=b5309277*est)

**Meenutus juubilarist klassivenna noorpõlvest : [õnnitus A.Keevalliku 60. juubelisünnipäevaks]**

**Randla, Tiit** Mente et Manu 2003 / lk. 3 : fot [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

**Meenutusi koostööaastatest Boris Tammega : [kõne mälestuskonverentsil "Boris Tamm haridus- ja teadusjuhina" 22. juunil 2005]**

Pruuden, Juhan Tallinna Tehnikaülikooli aastaraamat 2005 2006 / lk. 141-143

**Mees nagu orkester : [õnnitus A.Keevalliku 60. juubelisünnipäevaks]**

**Pihlamägi, Olavi** Mente et Manu 2003 / 25. veebr., lk. 4 : fot [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

**Mees, kellel on alati õigus**

Kiisler, Vilja LP : [Eesti Päevalehe laupäevaleht] 2022 / Lk. 20-22 <https://dea.digar.ee/article/lp/2022/04/22/24.1> "Mees, kellel on alati õigus"

**Meie oma Voltaire : [Epi Tohvri monograafiast "Georges Frédéric Parrot : Tartu Keiserliku Ülikooli esimene rektor"]**

**Tohvri, Epi** Piduraamat : Eesti rahvusülikool 100 = Jubilee book : Estonia's National University 100 2019 / lk. 42-45 : ill., fot [https://www.ester.ee/record=b5283077\\*est](https://www.ester.ee/record=b5283077*est)

**Meistriks sellipaberitega : [vestlus Tallinna Tehnikaülikooli rektori O.Aarnaga]**

**Aarna, Olav** Horisont 1991 / lk. 8-10 : fot [https://www.ester.ee/record=b1072243\\*est](https://www.ester.ee/record=b1072243*est) <http://www.digar.ee/id/nlib-digar:291517>

**Member of Academy Boris Tamm 70**

Estonian Academy of Sciences year book 2000 2001 / p. 93 : portr. (Anniversaries)

**Member of Academy Boris Tamm 3.06.1930 - 5.02.2002**

Estonian Academy of Sciences year book 2002 2003 / p. 74 : portr. - (In memoriam)

**Mente et manu - käte ja mõistusega : [vestlus TTÜ rektori Peep Sürjega]**

**Sürje, Peep**; Saar, Kaie Oma Saar 2008 / 18. jaan., lk. 4 [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

**Mente et Manu küsimused rektorikandidaatidele : [vastavad: Olev Liik, Peep Sürje, Andres Öpik]**

**Liik, Olev; Sürje, Peep; Öpik, Andres** Mente et Manu 2005 / lk. 1, 3-4, 7 [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

**Mereakadeemia rektoriks saab muhulane Jüri Kann**

Oma Saar 2007 / lk. 4 : portr

**Mereakadeemia rektoriks valiti Heiki Lindpere : [TTÜ teadur]**

Eesti Päevaleht 2010 / lk. 9

**Mereakadeemia sai rektori : [Heiki Lindpere, TTÜ teadur]**

Postimees 2010 / lk. 3

**Message from the Rector : [preface]**

**Keevallik, Andres** Tallinn University of Technology : annual report 2003 2004 / p. 5 : portr [https://www.ester.ee/record=b1968466\\*est](https://www.ester.ee/record=b1968466*est)

**Mida arvate ettepanekust, et riigi raha eest õppivad tudengid peaksid pärast lõpetamist töötama riigiametis või õpingud hüvitama : [Postimehe küsimusele vastavad Andres Keevallik jt.]**

**Keevallik, Andres** Postimees 2003 / 17. apr., lk. 11

**Mida me ootame ülikooli rektorilt?**

**Raukas, Anto** Õpetajate Leht 2010 / lk. 3 [https://artiklid.elnet.ee/record=b1970467\\*est](https://artiklid.elnet.ee/record=b1970467*est)

**Mida peaks tegema, et Eestist saaks kiiremini kõrgtehnoloogiline maa? : [küsimusele vastab TTÜ õppeprorektor Andres Keevallik]**

**Keevallik, Andres**; Lukas, Tõnis Õpetajate Leht 2009 / 13. veebr., lk. 7 [https://artiklid.elnet.ee/record=b1075973\\*est](https://artiklid.elnet.ee/record=b1075973*est)

**Mida peate veel alushariduse valupunktideks? : [küsimusele vastab ka Olav Aarna]**

**Aarna, Olav** Õpetajate Leht 2006 / 17. nov., lk. 3 [https://artiklid.elnet.ee/record=b2363661\\*est](https://artiklid.elnet.ee/record=b2363661*est)

## **Mida TalTechi rektor igapäevaselt loeb?**

Land, Tiit Studioosus 2022 / lk. 30-31 : fot [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

## **Mida toob rahvusülikoolile uus sajand?**

Pärismaa, Sirje; Asser, Toomas Õpetajate Leht 2019 / Lk. 2-3 <https://opleht.ee/2019/12/mida-toob-rahvusulikoolile-uus-sajand/>  
[https://www.ester.ee/record=b1072753\\*est](https://www.ester.ee/record=b1072753*est)

## **Mida veel tähtsaks pidada, kui mitte inimlikkust ja vaimsust : rektor Olav Aarna rektoriks edasi, professor Andres Keevallikule tänu opositsiooni eest : [uue rektori valimine]**

Reinde, Urmi Tehnikaülikool 1995 / 24. märts, lk. 1-3 : fot

## **Miks ei ole Heiti Hääl uues TTÜ kuratooriumis?**

Laupäev 2015 / lk. 6 <https://epl.delfi.ee/artikkel/71937391/miks-ei-ole-heiti-haal-uuks-ttu-kuratooriumis>

## **Miks löid rektorid nii vähe lokku, et ei pääsenud mõjule?**

Paris, Krister epl.delfi.ee 2023 [Miks löid rektorid nii vähe lokku, et ei pääsenud mõjule?](https://epl.delfi.ee/artikkel/71937391/miks-ei-ole-heiti-haal-uuks-ttu-kuratooriumis)

## **Miks vabastati ametist mereakadeemia rektor? : [Jüri Kann]**

Raukas, Anto Õpetajate Leht 2009 / lk. 7 : fot

## **Milline või milline peaks olema Eesti ülikool? Juku-Kalle Raidile vastavad Tarmo Soomere, Jaak Valge, Riina Sikkut : video**

Soomere, Tarmo; Valge, Jaak; Sikkut, Riina postimees.ee 2025 <https://elu24.postimees.ee/8244478/elu25-video-milline-voi-milline-peak-olema-eesti-ulikool-juku-kalle-raidile-vastavad-tarmo-soomere-jaak-valge-riina-sikkut>

## **Millistel suveüritustel on võimalik kohata kõrgkoolide rektoreid? : [küsimusele vastavad Andres Keevallik jt. : lühisõnum]**

Keevallik, Andres Üliõpilasleht 2001 / lk. 6 : portr

## **Minerva rüütlid : Eesti inseneri kodu ja võõrsil**

Mägi, Vahur; Ummelas, Mart 2005 [http://www.ester.ee/record=b2045326\\*est](http://www.ester.ee/record=b2045326*est)

## **Ministeerium peab EMA rektori [Jüri Kann'u] vabastamist põhjendatuks : küsimustele vastab haridus- ja teadusministeeriumi kantsler Janar Holm**

Holm, Janar Õpetajate Leht 2009 / lk. 7 : fot [https://artiklid.elnet.ee/record=b1476762\\*est](https://artiklid.elnet.ee/record=b1476762*est)

## **Minu arvutimaailm : [ajakirja küsimustele vastab K.Tammemäe]**

Tammemäe, Kalle Arvutimaailm 2009 / 1/2, lk. 66

## **Minu elulugu**

Tamm, Boris, inform. Boris Tamm : 23.06.1930 - 5.02.2002 : [küberneetikateadlase 75. sünniaastapäevaks : artiklid ja intervjuud] 2005 / lk. 11-13

## **Minu esimene ... [arvuti]**

Sürje, Peep Arvutimaailm 2007 / 4, lk. 25

## **Mis on teie meelest Eesti elus lahkuval aastal rõõmustavat ja/või kurvastavat? : [küsimusele vastab] Andres Keevallik**

Keevallik, Andres Postimees 2002 / 31. det., lk. 13 <https://arvamus.postimees.ee/1989709/mis-on-teie-meelest-eesti-elus-lahkuval-aastal-roomustavat-ja-voi-kurvastavat>

## **Mis peaks selleks muutuma, et õppimine riiklikes ülikoolides saaks Eestis olla kõigile täielikult tasuta. Kas see võiks olla eesmärk, mille poole püüelda? : [küsimusele vastavad Andres Keevallik jt.]**

Keevallik, Andres Õpetajate Leht 2005 / 29. apr., lk. 4

## **Missugune mees peaks olema tehnikaülikooli rektor?**

Kotkas, Kalev; Leps, Ando; Roosimaa, Toivo; Kundrats, Karel Õpetajate Leht 2010 / 23. apr., lk. 3  
[https://artiklid.elnet.ee/record=b1970475\\*est](https://artiklid.elnet.ee/record=b1970475*est)

## **Mitmemõõtmeline akadeemik : Boris Tamm 70**

Wörk, Ants Eesti Päevaleht 2000 / lk. 6 : portr [https://artiklid.elnet.ee/record=b1633708\\*est](https://artiklid.elnet.ee/record=b1633708*est)

## **Mootorrattale lähene inseneriharidusega**

Aaviksoo, Jaak Mente et Manu 2018 / lk. 40 : fot [http://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](http://www.ester.ee/record=b1242496*est) <http://dea.digar.ee/publication/AKmenteetmanu>  
[https://artiklid.elnet.ee/record=b2865235\\*est](https://artiklid.elnet.ee/record=b2865235*est)

Must ratsu talitab ikka tasa ja targu : Rauakooli juhtima asuv Tiit Land tegutseb vaikselt ja süsteemselt ega aja kedagi

## **vihaseks**

Maran, Kaur Postimees 2020 / Lk. 3 : ill [https://www.ester.ee/record=b1072778\\*est](https://www.ester.ee/record=b1072778*est) <https://leht.postimees.ee/6980069/must-ratsu-talitab-ikka-tasa-ja-targu>

## **Mustamäe - vana ja uus : fotoalbum**

2017 [http://www.ester.ee/record=b4662800\\*est](http://www.ester.ee/record=b4662800*est)

## **Mustamäel jagati Mõtlemaid Mehi : [18. sept. anti kätte seoses Mustamäe 40. aastapäevaga kultuuri- ja ühiskonnapreemiad "Mõtle Mees" : teadusauhinna pälvis TTÜ rektor Andres Keevallik : lühisõnum]**

Mente et Manu 2002 / lk. 1 : ill [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

## **Mõned tudengid tahavad referendumit**

Linnaleht 2015 / lk. 2

## **Mälestati kuulsat rektorit Boris Tamme : [tema 75. sünniaastapäeval 22. juunil mälestuskonverentsi ja näitusega TTÜs]**

Mente et Manu 2005 / lk. 6 [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

## **Mälestusi möödunust**

**Parts, Adolf Gustav** Tallinna Tehnikaülikooli aastaraamat 2010 2011 / lk. 321-329

## **Mälestuskilde Agu Aarnast**

**Lageda, Peeter** Tehnikaülikool 1993 / lk. 5-6: portr [https://www.ester.ee/record=b5309277\\*est](https://www.ester.ee/record=b5309277*est)

## **Noori õppejõudusid tuleb motiveerida : intervjuu [TTÜ rektori Andres Keevallikuga]**

**Keevallik, Andres**; Laaneots, Annela Üliõpilasleht 2000 / 24. aprill, lk. 2 : portr [https://artiklid.elnet.ee/record=b1658693\\*est](https://artiklid.elnet.ee/record=b1658693*est)

## **Nord tahab ülikoolid ühte sõlmida : [ideest luua hariduskontsern Eesti Uus Ülikool ja TTÜ rektori Peep Sürje seisukoht nimetatud küsimuses]**

Väli, Linda-Mari; **Sürje, Peep** Eesti Päevaleht 2009 / 9. apr., lk. 6

## **Nurgatagune seik**

Tarand, Kaarel Sirp 2020 / lk. 2-3 : ill <https://www.sirp.ee/s1-artiklid/arvamus/nurgatagune-seik/> [https://www.ester.ee/record=b1072938\\*est](https://www.ester.ee/record=b1072938*est)

## **Nõukogu ei pannud valikule vetot**

Mihelson, Helen Postimees 2015 / lk. 5 [https://artiklid.elnet.ee/record=b2727723\\*est](https://artiklid.elnet.ee/record=b2727723*est)

## **Nõukogu valmistub rektori valimisteks**

Tehnikaülikool 1999 / 8. nov., lk. 1

## **Okk: jah, Aaviksoo helistas mulle**

Eesti Päevaleht 2020 / lk. 7 <https://dea.digar.ee/article/eestipaevaleht/2020/06/16/7.9>

## **Olav Aarna - 50**

Tehnikaülikool 1992 / lk. 1-2: ill

## **Olav Aarna : curriculum vitae**

Tehnikaülikool 1995 / 1. märts, lk. 2-3 : portr [https://www.ester.ee/record=b5309277\\*est](https://www.ester.ee/record=b5309277*est)

## **Olav Aarna 60**

Mente et Manu 2002 / lk. 3 : portr., fot [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

## **Olav Aarna 60**

**Mõtus, Leo** Proceedings of the Estonian Academy of Sciences. Engineering 2002 / p. 286-287

## **Olav Aarna (04.11.1942)**

Kuulsusteallee : Mustamäe imelised inimesed 2012 / lk. 10-11 : portr

## **Olav Aarna kõne inauguratsiooni aktusel 22. veebruaril 1991. a**

**Aarna, Olav** Tehnikaülikool 1991 / lk. 1 [https://www.ester.ee/record=b1073051\\*est](https://www.ester.ee/record=b1073051*est)

## **Olav Aarna meenutusi Tehnikaülikooli rektoriks olemise ajast (1991-2000) : [kirja pandud 70. juubeli puhul]**

**Aarna, Olav** Mente et Manu 2012 / lk. 10, 11 : fot [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

## **Olav Aarna neelas solvangu alla**

**Aarna, Olav**; Michelson, Tarmo Sõnumileht 1998 / 26. nov., lk. 2

**[Olav Aarna portreemaalid : foto lühisõnumiga]**

Mente et Manu 2001 / 6. veebr., lk. 1 : fot [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

**Olav Aarna sai tudengivaenuliku tiitli [Eesti Üliõpilaskondade Liidult (EÜL) vastuseisu eest üliõpilasmavalitsuse taasloomisele : sõnum]**

Eesti Päevaleht 1998 / lk. 3

**Olav Aarna Tehnikaülikooli rektoriks**

Rahva Hääl 1995

**Olav Aarna võitleb tudengkonna õiguste eest : [vestlus]**

Aarna, Olav; Jõgeda, Tiina Postimees 1998 / 27. nov., lk. 2: portr

**Olav Aarna: Uut loovad pöörased ideed : [intervjuu O.Aarnaga]**

Aarna, Olav; Talvar, Tõnu Maaleht 1999 / 15. apr., lk. 6 : portr

**Olav Aarnast saab eraülikooli rektor : [Eesti Kõrgema Kommertsikooli rektor : lühisõnum]**

Postimees 2000 / lk. 3

**Oleme ammu muutuste heaks töötanud : [intervjuu Boris Tammega]**

Tamm, Boris, inform.; Heuer, Valter Boris Tamm : 23.06.1930 - 5.02.2002 : [küberneetikateadlase 75. sünniaastapäevaks : artiklid ja intervjuud] 2005 / lk. 71-78 : fot

**Olev Liik. Peep Sürje. Andres Öpik : [rektorikandidaatide CVd]**

Mente et Manu 2005 / lk. 1-3 : portr (Rektori valimine) [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

**Omas ajas ajatu : Madis Habakuk 85 : valik artikleid, intervjuusid, tarkuseteri**

2024 [https://www.ester.ee/record=b5652007\\*est](https://www.ester.ee/record=b5652007*est)

**Ootuste lattu on kõrgel**

Penjam, Tiia Mente et Manu 2015 / lk. 9-11 : fot [https://artiklid.elnet.ee/record=b2718128\\*est](https://artiklid.elnet.ee/record=b2718128*est)

**Otse teisipäeval kell 11: rektorite nõukogu kõrghariduse arutelu**

err.ee 2025 [Otse teisipäeval kell 11: rektorite nõukogu kõrghariduse arutelu](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

**Paradoks: TTÜ rektor vabastati ametist, ent niipea ta töölt ei lahku**

Vasli, Karoliina Õhtuleht 2014 / lk. 4 <https://www.oh tuleht.ee/606890/paradoks-ttu-rektor-vabastati-ametist-ent-niipea-ta-toolt-ei-lahku>

**Parima tulemuse nimel : [TTÜ rektori valimistest]**

Ummelas, Mart Mente et Manu 2010 / lk. 1 [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

**Parteilise määramise märk Aaviksoo ja Pakosta laubal**

Äripäev 2015 / lk. 2 <https://www.aripaev.ee/juhtkiri/2015/08/03/parteilise-maaramise-mark-aaviksoo-ja-pakosta-laubal>

**Paul Kogerman**

Sajandi sada Eesti suurkuju 2002 / lk. 76-[77] : portr

**Paul Kogerman**

A hundred great Estonians of the 20th century 2002 / p. 76-[77] : portr

**Paul Kogerman**

Ilomets, Tullio Akadeemia 1991 / lk. 2564-2578

**[Paul Kogerman : 110 aastat sünnist]**

Kaasik, Imbi Mente et Manu 2001 / lk. 4 : fot [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

**Paul Kogerman - Tallinna Tehnikaülikooli esimene rektor**

Aarna, Olav Paul Nikolai Kogermani 100. sünniaastapäevale pühendatud mälestuskonverentsi ettekanded 5. detsembril 1991 1991 / lk. 3

**Paul Kogerman ja Karl Luts**

Mölder, Leevi Insenerikultuur Eestis. 1 1992 / lk. 103-110 [https://www.ester.ee/record=b1063622\\*est](https://www.ester.ee/record=b1063622*est)

**Paul Kogerman ja tema aeg**

2004 [https://www.ester.ee/record=b1931269\\*est](https://www.ester.ee/record=b1931269*est)

**Paul Kogermani 100. sünniaastapäev**

**Mägi, Vahur** Tehnikaülikool 1992 / lk. 4 [https://www.ester.ee/record=b5309277\\*est](https://www.ester.ee/record=b5309277*est)

**Paul Kogermani publikatsioonid ja käsikirjad : nimestik = Пауль Когерман : публикации и рукописи : персональный указатель литературы**

1981 [https://www.ester.ee/record=b1335673\\*est](https://www.ester.ee/record=b1335673*est)

**Peab olema nähtav, kuuldav ja osalev : [intervjuu Helsingi Tehnikaülikooli rektori Paavo Uroneniga]**

Uronen, Paavo; **Ummelas, Mart** Mente et Manu 2001 / 3. apr., lk. 1 : fot [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

**Peaminister Andrus Ansipi tervitus : [uue rektori Peep Sürje ametisse vannutamisel 31. aug. 2005 TTÜ aulas]**

Ansip, Andrus Tallinna Tehnikaülikooli aastaraamat 2005 2006 / lk. 123-124

**Peep Sürje - teedehitajast TTÜ teadusprorektoriks ja rektoriks**

100 aastat TTÜ ehitusinsenere 2018 / lk. 316-317

**Peep Sürje : 19.04.1945-12.05.2013**

**Liias, Roode** Tallinna Tehnikaülikooli aastaraamat 2013 2014 / lk. 358-359

**Peep Sürje : 19.04.1945-12.05.2013 : [in memoriam]**

Mente et Manu 2013 / lk. 23 : portr [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

**Peep Sürje : 19.IV 1945-12.V 2013 : [nekroloog]**

Sirp 2013 / lk. 7

**Peep Sürje : [nekroloog]**

Eesti Päevaleht; Postimees 2013

**Peep Sürje 60**

Mente et Manu 2005 / 20. apr., lk. 4 : portr. (Vivat!) [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

**Pidupäevast argipäeva**

Ummelas, Mart Mente et Manu 2010 / lk. 1 [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

**Pilk minevikku : milline on hea rektor?**

**Mägi, Katri** Mente et Manu 2020 / lk. 62-63 : portr [https://www.ttu.ee/public/m/mente-et-manu/MM\\_02\\_2020/mobile/index.html](https://www.ttu.ee/public/m/mente-et-manu/MM_02_2020/mobile/index.html)  
[https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

**Pilk tehnikaülikooli plaanidesse : [rektor A.Keevalik tutvustas TTÜ arengukava ajakirjanikele korraldatud vastuvõtul]**

**Keevalik, Andres**; Tohver, Sirje Õpetajate Leht 2001 / lk. 2 : fot [https://www.ester.ee/record=b1072753\\*est](https://www.ester.ee/record=b1072753*est)  
[https://artiklid.elnet.ee/record=b2334015\\*est](https://artiklid.elnet.ee/record=b2334015*est)

**Pirogov TTÜ sisehoovi! : [13.03.09. toimunud Rektoraadi Pooltunnist : tudengite küsimustele vastasid P.Sürje, J.Kübarsepp ja M.Leivo]**

Limmer, Karmen Studioosus 2009 / apr., lk. 7 [https://www.ester.ee/record=b1558644\\*est](https://www.ester.ee/record=b1558644*est)

**Postimees küsib : [Olav Aarna jt. vastavad valimiste eel Postimehe haridusteemalistele küsimustele]**

**Aarna, Olav** Postimees 2003 / 10. veebr., lk. 5

**[Preface]**

**Keevalik, Andres** Research and development 2002 / p. 1 : portr [https://www.ester.ee/record=b1747473\\*est](https://www.ester.ee/record=b1747473*est)

**[Preface]**

**Land, Tiit** Tallinn University of Technology annual report 2022 2023 / p. 5 : portr [https://www.ester.ee/record=b1968466\\*est](https://www.ester.ee/record=b1968466*est)

**Preface**

**Sürje, Peep** ECTS guide : 2008/2009 2008 [https://www.ester.ee/record=b1753640\\*est](https://www.ester.ee/record=b1753640*est)

**[Preface]**

**Aaviksoo, Jaak** Tallinn University of Technology annual report 2019 2020 / p. 5 : portr [https://www.ester.ee/record=b1968466\\*est](https://www.ester.ee/record=b1968466*est)

**[Preface]**

**Sürje, Peep** TUT Department Research and Development 2006 / p. 3-4 : portr [https://www.ester.ee/record=b2098578\\*est](https://www.ester.ee/record=b2098578*est)

**Presidendiga Poolas : [EV Presidendi Arnold Rüütli riigivisiidist : delegatsioonis ka TTÜ rektor Andres Keevallik ja TTÜ Vilistlaskogu esimees Toomas Luman : lühisõnum]**

Mente et Manu 2002 / 26. märts, lk. 1 [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

**President kui ülikooli rektor**

**Samoson, Ago** Postimees 2021 / Lk. 13 <https://dea.digar.ee/article/postimees/2021/06/14/12.7>

**President tõi tervitusi : [Vabariigi President Arnold Rüütel ja TTÜ rektor Andres Keevallik esinesid 26. veebr. TTÜ aulas toimunud Keskkonnafoorumil 2003 : foto allkirjaga]**

**Keevallik, Andres** Mente et Manu 2003 / lk. 1 [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

**Professor Agu Aarna - Eesti teaduse ja Tehnikaülikooli suurkuju**

**Christjanson, Peep** Tehnikaülikool 1995 / lk. 6-7 : fot

**Professor Agu Aarna 80. sünniaastapäeva tähistamise mälestusistung 11. oktoobril 1995 TTÜ aulas**

1996 [https://www.ester.ee/record=b1070406\\*est](https://www.ester.ee/record=b1070406*est)

**Professor Ahto Kalja kõne rektor Boris Tamme rinnakuju avamisel : [17. sept. 2003 Akadeemikute allée]**

**Kalja, Ahto** Tallinna Tehnikaülikooli aastaraamat 2003 2004 / lk. 55-56

**Professor Andres Keevallik : curriculum vitae**

Tehnikaülikool 2000 / lk. 2 [https://artiklid.elnet.ee/record=b2301780\\*est](https://artiklid.elnet.ee/record=b2301780*est)

**Professor Andres Keevallik juhib Eesti parima arengudünaamikaga kõrgkooli**

**Keevallik, Andres;** Ehavere, Liis Rapla Teataja 2010 / lk. 1 : portr

**Professor Andres Keevallik juhib Eesti parima arengudünaamikaga kõrgkooli**

**Keevallik, Andres;** Ehavere, Liis Rapla inimesed 2016 / lk. 146-148 : ill

**Professor Andres Keevallikule, TTÜ rektori kohusetäitjale : [avalik kiri väidetava A.Keevalliku Tartu Ülikooli ning haridus- ja teadusministeeriumi avaliku süüdistuse asjus]**

Aaviksoo, Jaak Postimees 2005 / 11. mai, lk. 13

**Professor Andres Keevallikule, TTÜ rektori kohusetäitjale : [väidetava TÜ süüdistamise asjus]**

Aaviksoo, Jaak Mente et Manu 2005 / lk. 3 : fot

**Professor Andres Öpik : curriculum vitae**

Tehnikaülikool 2000 / lk. 6

**Professor Andrus Salupere : valimisplatvorm**

**Salupere, Andrus** Mente et Manu 2015 / lk. 8-11 : portr [https://artiklid.elnet.ee/record=b2721094\\*est](https://artiklid.elnet.ee/record=b2721094*est)

**Professor Jaak Aaviksoole, Tartu Ülikooli rektorile : avalik kiri [doktorikoolide asjus]**

**Keevallik, Andres;** Reimand, Indrek Postimees 2005 / lk. 17

**Professor Leevi Mölder kõne rektor Agu Aarna rinnakuju avamisel [17. sept. 1998]**

**Mölder, Leevi** Tallinna Tehnikaülikooli aastaraamat 1998 1999 / lk. 23

**Professor Leo Mõtus : curriculum vitae**

Tehnikaülikool 2000 / 17. jaan., lk. 4 [https://artiklid.elnet.ee/record=b2301817\\*est](https://artiklid.elnet.ee/record=b2301817*est)

**Professor Peep Sürje - med förståndet och handen**

The Baltic Guide 2008 / p. 18-19 : portr

**Professor Rein-Karl Loide kõne rektor Albrecht Altma rinnakuju avamisel [17. sept. 1998]**

**Loide, Rein-Karl** Tallinna Tehnikaülikooli aastaraamat 1998 1999 / lk. 22

**Professor Robert Livländeri elust ja tegevusest seoses tema portree piduliku paigaldamisega Tehnikaülikooli rektorite portreede hulka**

**Segerkrantz, Vladimir** Tehnikaülikool : Tallinna Tehnikaülikooli ajaleht : ilmub 30. aprillist 1949 1989 / lk. 1-2 : portree

[https://www.ester.ee/record=b1073051\\*est](https://www.ester.ee/record=b1073051*est)

**Programmist professionaalsuseni on pikk tee : intervjuu Olav Aarnaga : [rektori osast TTÜs]**  
**Aarna, Olav; Reinde, Urmi** Tehnikaülikool 2000 / lk. 4-5 [https://artiklid.elnet.ee/record=b2304950\\*est](https://artiklid.elnet.ee/record=b2304950*est)

**Prokuratuur esitas TTÜ professorile kahtlustuse**  
**Kund, Oliver** Eesti Päevaleht 2020 / lk. 6 : portr <https://dea.digar.ee/article/eestipaevaleht/2020/06/15/9.3>

**Prorektoriga läbi Euroopa : [Unica aastakonverentsil Madridi Ülikoolis, külaskäikudel Šveitsi kõrgkoolides ja Baltech'i nõukogu erakorralisel istungil Kopenhaagenis : vestlus Peep Sürjega]**  
**Sürje, Peep; Pihel, Ulvi** Mente et Manu 2001 / 18. dets., lk. 4 : ill [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

**Purjus peaga avarii teinud Keevallik taandub**  
**Postimees** 2014 / lk. 3 <https://www.postimees.ee/2972615/purjus-peaga-avarii-teinud-keevallik-taandub>

**Purjuspäi avarii põhjustanud TTÜ rektor [Andres Keevallik] sai trahvi**  
**Vasli, Karoliina** Õhtuleht 2014 / lk. 5 [https://www.oh tuleht.ee/604499/purjuspai-avarii-pohjustanud-ttu-rektor-sai-trahvi#:~:text=Turjuspäi%20avarii%20põhjustanud%20TTÜ%20rektor%20sai%20trahvi%20\(18\)&text=Rootsi%20kroonprintsessi%20Victoria%20uks%20peetud.temalt%20võeti%20neljaks%20kuuks%20juhiluba.](https://www.oh tuleht.ee/604499/purjuspai-avarii-pohjustanud-ttu-rektor-sai-trahvi#:~:text=Turjuspäi%20avarii%20põhjustanud%20TTÜ%20rektor%20sai%20trahvi%20(18)&text=Rootsi%20kroonprintsessi%20Victoria%20uks%20peetud.temalt%20võeti%20neljaks%20kuuks%20juhiluba.)

**Puust tulbid, muusikamatemaatika ja allveelaevad**  
**Tamm, Boris, inform.** Teadusmõtte Küberneetika Instituudis 2010 / lk. 151-153 : portr

**Põhikool annab põhja : [intervjuu Olav Aarnaga Haridusfoorumi teemadel]**  
**Juurak, Raivo; Aarna, Olav** Õpetajate Leht 2008 / 11. jaan., lk. 2 : fot [https://artiklid.elnet.ee/record=b2376879\\*est](https://artiklid.elnet.ee/record=b2376879*est)

**Põlevkivikuningas Väino Viilup**  
**Lott, Raivo** 2018 [https://www.ester.ee/record=b5164679\\*est](https://www.ester.ee/record=b5164679*est)

**Pühendumine : [lühikokkuvõtte rektor Olav Aarna inauguratsioonist]**  
**Russ, Viivi** Tehnikaülikool 1995 / lk. 4

**Raamat: "Paul Kogerman ja tema aeg esitlus" : [3. detsembril 2005 Tallinna Tehnikaülikoolis]**  
**Eesti Põlevloodusvarad ja -jätmed** 2005 / lk. 30 : fot [https://www.ester.ee/record=b1803882\\*est](https://www.ester.ee/record=b1803882*est)

**Raamatukogu ja Tudengimaja on Sürje prioriteedid : [intervjuu vastse rektori Peep Sürjega]**  
**Suurna, Nele; Sürje, Peep** Studioosus 2005 / mai, lk. 2-3 : portr

**Rahastamine ja palgad Eesti kõrgkoolides ning konkurentsivõime**  
**Raudjärv, Matti** Estonian discussions on economic policy (Articles) = Estrnische Gespräche über Wirtschaftspolitik (Beiträge) = Eesti majanduspoliitilised väitlused (Artiklid). 29, 1-2 2021 / lk. 122-137 [CD-ROM] [https://www.ester.ee/record=b2280774\\*est](https://www.ester.ee/record=b2280774*est)

**Rahutu hing, nagu nimigi : [intervjuu Andres Keevallikuga]**  
**Keevallik, Andres; Nõu, Kerli** Arvutimaailm 2007 / lk. 36-41 : fot

**Rahvuslikku, klassikat, värve : [TTÜ rektor Peep Sürje koos abikaasaga presidendi vabariigi aastapäeva vastuvõtul : foto]**  
**Rosen, Britt** Postimees 2010 / lk. 16-19 <https://leht.postimees.ee/229845/rahvuslikku-klassikat-varve>

**Rahvusvaheline keskkonna-alane konverents [TTÜ-s : Taani suursaadik Jorgen Munk Rasmussen TTÜ rektori Andres Keevalliku vastuvõtul : foto lühisõnumiga]**  
**Mente et Manu** 2001 / lk. 1 : fot [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

**Rahvusülikool 90 pildis : [fotod allkirjadega]**  
**Universitas Tartuensis : UT : Tartu Ülikooli ajakiri** 2009 / dets., lk. 17-20

**Rainer Kattel: vangerdused õonestavad TTÜ kuratooriumi usaldusvärsust**  
**Ravasoo, Helina; Kattel, Rainer** Eesti Päevaleht 2015 / lk. 11 <https://epl.delfi.ee/artikkel/71960421/rainer-kattel-vangerdused-oonestavad-ttu-kuratooriumi-usaldusvaarsust>

**Raskustega harjunul kasvavad tugevad tiivad! : [Andres Keevallik oma koolipõlvest]**  
**Keevallik, Andres** Õpetajate Leht 2006 / lk. 4 : fot [https://artiklid.elnet.ee/record=b2360560\\*est](https://artiklid.elnet.ee/record=b2360560*est)

**Rauakool koosneb makaronidest : TTÜ-s kasutatav meelitamise ja hirmutamise kokteil mõjub**  
**Simson, Priit** Eesti Päevaleht 2015 / lk. 11 [https://artiklid.elnet.ee/record=b2736642\\*est](https://artiklid.elnet.ee/record=b2736642*est)

**Rauakool on kasvanud kaasaegseks ülikooliks : intervjuu TTÜ rektori Andres Keevallikuga**  
**Keevallik, Andres** Inseneria 2010 / 8, lk. 12-13 : portr [https://artiklid.elnet.ee/record=b2161229\\*est](https://artiklid.elnet.ee/record=b2161229*est)

**Rector : [preface]**

**Keevallik, Andres** Tallinn University of Technology : annual report 2004 2005 / p. 4 : portr [https://www.ester.ee/record=b1968466\\*est](https://www.ester.ee/record=b1968466*est)

**Rector emeritus Boris Tamme kõne "Ühtekuuluvustunnet tuleb hoida nagu silmatera" : [Ülikooli nõukogu pidulikul istungil 14. märtsil 2000 TTÜ aulas]**

**Tamm, Boris, inform.** Tallinna Tehnikaülikooli aastaraamat 2000 2001 / lk. 68-70

**Rector emeritus Olav Aarna kõne "Vivat, crescat, floreat Universitatis Technicorum Tallinensis!" : [Ülikooli nõukogu pidulikul istungil 14. märtsil 2000 TTÜ aulas]**

**Aarna, Olav** Tallinna Tehnikaülikooli aastaraamat 2000 2001 / lk. 75-77

**Rector's welcome : a warm welcome from Tallinn University of Technology! : [preface]**

**Keevallik, Andres** Tallinn Tech : study in the heart of innovation international degree programmes 2013 / p. 4-5 : phot [https://www.ester.ee/record=b3007444\\*est](https://www.ester.ee/record=b3007444*est)

**Rector's welcome : [preface]**

**Keevallik, Andres** Tallinn University of Technology : [ühituvustaja] 2013 / p. 3 : portr [https://www.ester.ee/record=b3008188\\*est](https://www.ester.ee/record=b3008188*est)

**Rector's welcome : [preface]**

**Keevallik, Andres** Tallinn University of Technology : [ühituvustaja] 2014 [https://www.ester.ee/record=b4418988\\*est](https://www.ester.ee/record=b4418988*est)

**Rekor Jaak Aaviksoo varjutamise päev : [4. septembril 2018]**

Eesti Teaduste Akadeemia sõnas ja pildis 2018 2019 / lk. 74-79 : fot

**Rektor : [eessõna]**

**Keevallik, Andres** 2005 / lk. 4 : portr [https://www.ester.ee/record=b1558944\\*est](https://www.ester.ee/record=b1558944*est)

**Rektor Aaviksoo : TTÜ vajab kõige enam mõtteviisi muutust ja eneseusku**

**Aaviksoo, Jaak** Mente et Manu 2015 / lk. 4-6 : fot [https://artiklid.elnet.ee/record=b2740998\\*est](https://artiklid.elnet.ee/record=b2740998*est)

**Rektor Andres Keevallik 60 : [biograafia]**

**Kaasik, Imbi** Mente et Manu 2003 / lk. 2 : portr [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

**Rektor [Andres Keevallik] istutas puu : [Glehni lossipargi koristustöödest : lühisõnum]**

Mente et Manu 2002 / lk. 1 : fot [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

**Rektor Andres Keevallik saab 24. veebruaril 70aastaseks**

**Hazak, Gabriel; Ubar, Raimund-Johannes; Kattel, Rainer** Mente et Manu 2013 / lk. 16 : fot [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

**Rektor Andres Keevallik valiti Georgia Kaukasuse Ülikooli audoktoriks : [lühisõnum]**

Mente et Manu 2011 / lk. 1 [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

**Rektor Andres Keevallik: kolledži roll Ida-Virumaa regionaalarengus on olnud hindamatu**

**Keevallik, Andres** TalTech Virumaa kolledži esimene veerandsajand : Virumaa kolledži inimeste lugu 2000-2025 2025 / lk. 3-4 : ill [https://www.ester.ee/record=b5757316\\*est](https://www.ester.ee/record=b5757316*est)

**Rektor Andres Keevalliku aastapäevakõne [Tallinna Tehnikaülikooli 85. aastapäevale pühendatud ülikooli nõukogu lahtisel pidulikul istungil 17. sept. 2003 aulas]**

**Keevallik, Andres** 85 aastat Tallinna Tehnikaülikooli 2004 / lk. 55-57

**Rektor Andres Keevalliku ettekanne : [Tallinna Tehnikaülikooli 85. aastapäevale pühendatud ülikooli laiendatud nõukogu pidulikul istungil TTÜ aulas 17. sept. 2003]**

**Keevallik, Andres** Mente et Manu 2003 / 1. okt., lk. 1, 3 : fot. (TTÜ 85) [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

**Rektor Andres Keevalliku inauguratsioonikõne TTÜ aulas 30. augustil 2010**

**Keevallik, Andres** Mente et Manu 2010 / lk. 1, 3 : fot [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

**Rektor Andres Keevalliku kõne : [TTÜ nõukogu pidulikul istungil 17. sept. 2003]**

**Keevallik, Andres** Tallinna Tehnikaülikooli aastaraamat 2003 2004 / lk. 43-46

**Rektor Andres Keevalliku kõne : [TTÜ rektori inauguratsioonitseremoonial 30. augustil 2010]**

**Keevallik, Andres** Tallinna Tehnikaülikooli aastaraamat 2010 2011 / lk. 12-15

**Rektor Andres Keevalliku kõne Tartu Ülikoolis rektor Volli Kalmu inauguratsioonil 31.08.2012 Tartus**

**Keevallik, Andres** Mente et Manu 2012 / lk. 4-5 : fot [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

**Rektor Andres Keevalliku kõne "Ülikooli ülimaks sihiks on teenida oma rahvast" : [Ülikooli nõukogu pidulikul istungil 14. märtsil 2000 TTÜ aulas]**

**Keevallik, Andres** Tallinna Tehnikaülikooli aastaraamat 2000 2001 / lk. 71-74

**Rektor Andres Keevalliku tervitus Inseneride Meeskoori 25. sünnipäevaks**

**Keevallik, Andres** Inseneride Meeskoor 25 2012 / lk. [1] : fot [https://www.ester.ee/record=b5640727\\*est](https://www.ester.ee/record=b5640727*est)

**[Rektor Andres Keevalliku tervitus Tallinna Tehnikaülikooli 93. aastapäeva puhul]**

**Keevallik, Andres** Mente et Manu 2011 / lk. 1 : fot [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

**Rektor Boris Tamme isikuarhiivist Tallinna Tehnikaülikooli Raamatukogus**

**Ojam, Helene** Ülikooliraamatukogu täna : Tallinna Tehnikaülikooli Raamatukogu 85. aastapäeva teaduskonverents 11. novembril 2004 2005 / lk. 114-126 : ill., fot [https://www.ester.ee/record=b2071555\\*est](https://www.ester.ee/record=b2071555*est)

**Rektor Boris Tamme isikuarhiivist Tallinna Tehnikaülikooli Raamatukogus**

**Ojam, Helene** Ülikooliraamatukogu täna : Tallinna Tehnikaülikooli Raamatukogu 85. aastapäeva teaduskonverents : 11. november 2004 : ettekannete teesid = University Library Today : dedicated to the 85th Anniversary of the Tallinn University of Technology Library : November 11, 2004 : abstracts 2004 / lk. 32-34

**Rektor Jaak Aaviksoo : kui on häid ideid ja häid inimesi, tuleb ka raha**

**Aaviksoo, Jaak** Mente et Manu 2019 / lk. 14-21 : fot [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est) <https://taltech.ee/avalehekulg/?category=128006#newsTabsMenu> [https://www.ttu.ee/public/m/mente-et-manu/MM\\_01\\_2019/mobile/index.html](https://www.ttu.ee/public/m/mente-et-manu/MM_01_2019/mobile/index.html)

**Rektor Jaak Aaviksoo tagasivaade**

**Aaviksoo, Jaak** Mente et Manu 2020 / lk. 4-5 [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

**Rektor Jaak Aaviksoo: Virumaa kolledži teekond kaadrite sepikojast muutuste sepikojaks**

**Aaviksoo, Jaak** TalTech Virumaa kolledži esimene veerandsajand : Virumaa kolledži inimeste lugu 2000-2025 2025 / lk. 7-8 : ill [https://www.ester.ee/record=b5757316\\*est](https://www.ester.ee/record=b5757316*est)

**Rektor Keevallik jagab edasiviivaid mõtteid : [õnnitlus A.Keevalliku 60. juubelisünnipäevaks]**

Neivelt, Indrek Mente et Manu 2003 / lk. 2 : fot [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

**Rektor nuputab tehnikaülikoolile uut nime**

Postimees 2010 / 21. jaan., lk. 6

**Rektor O. Aarna kõne 2. septembril 1991. aastal immatrikulatsiooniaktusel**

**Aarna, Olav** Tehnikaülikool 1991 / lk. 5 [https://www.ester.ee/record=b1073051\\*est](https://www.ester.ee/record=b1073051*est)

**Rektor Olav Aarna ametissenimetamine : TTÜ Nõukogu pidulik lahtine istung 22. märtsil 1995 TTÜ aulas**  
1995

**Rektor Olav Aarna avakõne "80 aastat Tallinna Tehnikaülikooli" : [TTÜ nõukogu pidulikul istungil, 17. sept. 1998]**

**Aarna, Olav** Tallinna Tehnikaülikooli aastaraamat 1998 1999 / lk. 7-8

**Rektor Olav Aarna avasõna [TTÜ aastapäeva kõnekoosolekul]; Rektor prof. Olav Aarna avasõna [konverentsil "Tallinna Tehnikaülikooli teadustegevus 1983-1993"; Rektor professor Olav Aarna avasõna [TTÜ Nõukogu pidulikul istungil]**

**Aarna, Olav** 75 aastat Tallinna Tehnikaülikooli 1994 / lk. 27, 39-40, 92 [https://www.ester.ee/record=b1066846\\*est](https://www.ester.ee/record=b1066846*est)

**Rektor Olav Aarna ettekanne**

**Aarna, Olav** Rektor Olav Aarna ametissenimetamine : TTÜ Nõukogu pidulik lahtine istung 22. märtsil 1995 TTÜ aulas 1995 / lk. 12-21

**Rektor Olav Aarna kirjalik pöördumine nõukogu liikmete poole**

**Aarna, Olav** Tehnikaülikool 1998 / 14. det., lk. 6-7

**Rektor Olav Aarna mälestuskõne Konstantin Pätsi haua**

**Aarna, Olav** 75 aastat Tallinna Tehnikaülikooli 1994 / lk. 15-16 [https://www.ester.ee/record=b1066846\\*est](https://www.ester.ee/record=b1066846*est)

**Rektor Olav Aarna: "Tallinna Tehnikaülikool on teaduslik õppeasutus" : [vestlus O.Aarnaga rektoriks valimise puhul]**

**Aarna, Olav;** Talvar, Tõnu Tehnika ja Tootmine 1991 / 3, lk. 2-4: ill

**Rektor Olav Aarnale anti üle välisliikme diplom : [lühisõnum]**

**Rektor Olav Aarnale Helsingi Tehnikaülikooli medal**

Tehnikaülikool 1998 / lk. 1: ill

**Rektor Peep Sürje avakõne : raamatukogu uue hoone avamine : kolmapäeval, 11. novembril 2009 raamatukogu II korruse fuajees kell 12.00-13.00**

**Sürje, Peep** Tallinna Tehnikaülikooli aastaraamat 2009 2010 / lk. 55-56

**Rektor Peep Sürje avakõne TTÜ raamatukogu uue hoone avamisel : [11. nov. 2009]**

**Sürje, Peep** Mente et Manu 2009 / 11. dets., lk. 3 : portr [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

**Rektor Peep Sürje avasõna [TTÜ 90. aastapäeva aktusel 17. septembril 2008 TTÜ aulas]**

**Sürje, Peep** Tallinna Tehnikaülikool 90 : [artiklikogumik] 2009 / lk. 44-46

**Rektor Peep Sürje kõne aastapäevaaktusel : [17. septembril 2009 TTÜ aulas]**

**Sürje, Peep** Mente et Manu 2009 / lk 1, 2 : fot [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

**[Rektor Peep Sürje portree avamine TTÜ nõukogu saalis : fotod allkirjaga]**

Mente et Manu 2011 / lk. 3 : fot [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

**Rektor Peep Sürje: Virumaa kolledž on olnud hea partner teadlaste ja ettevõtete koostöös**

**Sürje, Peep** TalTech Virumaa kolledži esimene veerandsajand : Virumaa kolledži inimeste lugu 2000-2025 2025 / lk. 5-6 : ill [https://www.ester.ee/record=b5757316\\*est](https://www.ester.ee/record=b5757316*est)

**Rektor rektoriks, poliitika poliitikaks : [Jaak Aaviksoo TTÜ rektoriks valimise loost]**

Olesk, Peeter Õhtuleht 2015 / lk. 8

**Rektor sai ministrilt hiigelpreemia : [TÜ rektor Jaak Aaviksoo . TTÜst said Haridus- ja Teadusministeeriumi rahalise preemia prof. Jüri Engelbrecht, teadus- ja arendusosakonna juhataja Ardo Kamratov ja teadus- ja arendusprorektor Peep Sürje]**

Eesti Ekspress 2005 / lk. A8 <https://ekspress.delfi.ee/artikkel/69069753/rektor-sai-ministrilt-hiigelpreemia>

**Rektor tiigrihüppega tehnikakultuuri avarustele : [vestlus Olav Aarnaga]**

**Aarna, Olav;** Võormann, Mai Eesti Päevaleht 1996 / 1. märts, lk. 8 <https://dea.digar.ee/article/eestipaevaleht/1996/03/01/16.1>

**Rektor Tiit Land: kõige tähtsam ülikoolis on tudengid**

**Land, Tiit** Mente et Manu 2020 / lk. 16-13 : fot [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

**Rektor Tiit Land: Virumaa kolledžiga tekkis kohe positiivne koostöövaim**

**Land, Tiit** TalTech Virumaa kolledži esimene veerandsajand : Virumaa kolledži inimeste lugu 2000-2025 2025 / lk. 9 : ill [https://www.ester.ee/record=b5757316\\*est](https://www.ester.ee/record=b5757316*est)

**Rektor Tiit Landi inauguratsioon**

Mente et Manu 2020 / lk. 8-9 : fot [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

**Rektor Tiit Landi inauguratsioonikõne**

**Land, Tiit** Mente et Manu 2020 / lk. 6-7 : portr [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

**Rektor tunnustas parimaid abituriente**

Mente et Manu 2011 / lk. 3 : fot [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

**Rektor, haridus- ja riigitegelane**

**Kaasik, Imbi** Paul Kogerman ja tema aeg 2004 / lk. 69-96

**Rektoraat asub senisest kõrgemal : [märtsi lõpus kolis TTÜ rektoraat uutesse ruumidesse energeetikamaja 6. korrusel : lühisõnum]**

Studioosus : TTÜ Üliõpilasesinduse valimiste erinumber! 2004 / Aprill, lk. 3

**Rektor-emeeritus Andres Keevallik teatas oma tööperioodi lõppemisest TTÜs : [lühisõnum]**

Mente et Manu 2016 / lk. 11 : portr [http://www.ttu.ee/public/u/ulikool/Tutvustus/ajaleht-mente-et-manu/MM\\_2016\\_05/index.html](http://www.ttu.ee/public/u/ulikool/Tutvustus/ajaleht-mente-et-manu/MM_2016_05/index.html)

**Rektori 1993. aasta aruanne : [küsimustele vastab TTÜ rektor Olav Aarnaga]**

**Aarna, Olav** Tehnikaülikool 1993 / 15. apr., lk. 2-4 [https://www.ester.ee/record=b5309277\\*est](https://www.ester.ee/record=b5309277*est)

## **Rektori avasõna**

**Keevallik, Andres** Tallinna Tehnikaülikool : [ühitutvustaja] 2011 / 35 lk. : ill., kaart [https://www.ester.ee/record=b2685509\\*est](https://www.ester.ee/record=b2685509*est)

## **[Rektori eessõna]**

**Land, Tiit** Tallinna Tehnikaülikooli majandusaasta aruanne 2021 2022 / lk. 5 : portr [https://www.ester.ee/record=b5263625\\*est](https://www.ester.ee/record=b5263625*est)

## **Rektori ja ministri vastasseis : [TTÜ rektor A.Keevallik selgitab oma protesti haridus- ja teadusministri T.Maimetsa tegutsemisviisi vastu]**

Järve, Linda; **Keevallik, Andres**; Raukas, Anto; Tartes, Urmas; **Engelbrecht, Jüri**; **Aarna, Olav**; Jaaksoo, Ülo; Raadik, Egle  
Õpetajate Leht 2003 / lk. 1 : ill [https://artiklid.elnet.ee/record=b1521808\\*est](https://artiklid.elnet.ee/record=b1521808*est)

## **Rektori kristallkingake : [Jaak Aaviksoo valimisest TTÜ rektoriks]**

Kivirähk, Andrus Laupäev [ajalehe Eesti Päevaleht nädalalõpu lisa] 2015 / lk. 3 <https://epi.delfi.ee/artikkel/72037813/rektori-kristallkingake>

## **Rektori luba mehaanikute tammepuule**

**Veinthal, Renno** Mente et Manu 2018 / lk. 31 [http://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](http://www.ester.ee/record=b1242496*est) <http://dea.digar.ee/publication/AKmenteetmanu>

## **Rektori pöördumine**

**Land, Tiit** Studioosus 2022 / lk. 6 : fot [https://www.ester.ee/record=b1558644\\*est](https://www.ester.ee/record=b1558644*est)

## **Rektori pöördumine**

**Sürje, Peep** Tehnoloogiamess 2006 : kataloog 2006 / lk. 3 : portr

## **Rektori pöördumine**

**Keevallik, Andres** Tallinna Tehnikaülikooli uue töötaja A ja O 2005 / lk. I

## **Rektori reisirid : [Olav Aarna kokkuvõtte 1996. a. lähetustest]**

**Aarna, Olav**; **Reinde, Urmi** Tallinna Ülikoolid 1997 / jaanuar, lk. 2

## **Rektori reisirid : [TTÜ rektor Olav Aarna oma reisidest 1993. aastal]**

**Aarna, Olav**; **Reinde, Urmi** Tehnikaülikool 1993 / 21. dets., lk. 2

## **Rektori tervitus**

**Land, Tiit** Studioosus 2020 / lk. 6-7 : fot [https://www.ester.ee/record=b1558644\\*est](https://www.ester.ee/record=b1558644*est)

## **Rektori tänuüritus : [rektor Peep Sürje tänas TTÜ 90. aastapäeva korraldajaid 26. jaanuaril 2009 TTÜ nõukogu saalis]**

**Rajangu, Väino** Tallinna Tehnikaülikool 90 : [artiklikogumik] 2009 / lk. 128 [https://www.ester.ee/record=b2489652\\*est](https://www.ester.ee/record=b2489652*est)

## **Rektori valimise vastukajad : [kokkuvõtte kohtumisest rektorikandidaatidega]**

**Lauringson, Veljo** Tehnikaülikool 2000 / 31. jaan., lk. 8-9 [https://artiklid.elnet.ee/record=b1658542\\*est](https://artiklid.elnet.ee/record=b1658542*est)

## **Rektori veerg**

**Aarna, Olav** Tehnikaülikool 1996 / 8. nov., lk. 2

## **Rektori veerg**

**Aarna, Olav** Tallinna Ülikoolid 1996 / september, lk. 1: ill

## **Rektori veerg**

**Aarna, Olav** Tehnikaülikool 1993 / 23. veebr., lk. 2

## **Rektori veerg**

**Aarna, Olav** Tehnikaülikool 1994 / 27. jaan., lk. 1 ; 8. märts, lk. 1 ; 17. mai, lk. 1 ; 29. sept., lk. 1 ; 14. okt., lk. 1 ; 22. dets., lk. 1

## **Rektori veerg**

**Aarna, Olav** Tehnikaülikool 1995 / 8. veebr., lk. 1 ; 20. apr., lk. 1 ; 11. okt., lk. 6 ; 27. nov., lk. 1-2

## **Rektori veerud**

**Aarna, Olav** Tehnikaülikool 1997 / 9. juuni, lk. 3

## **Rektori õnnitlejate rivi oli pikk : [25. veebr. toimus TTÜ nõukogu pidulik istung, millega tähistati TTÜ rektori Andres Keevalliku 60. sünnipäeva : foto allkirjaga]**

**Keevallik, Andres** Mente et Manu 2003 / 11. märts, lk. 1 [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

## **Rektoriamet pole loodusõnnetus : [vestlus O.Aarnaga]**

**Aarna, Olav;** Kupp, Frants Õpetajate Leht 1994 / 15. apr., lk. 6-7

#### **Rektorid : 1918-2003**

2003 [https://www.ester.ee/record=b1782648\\*est](https://www.ester.ee/record=b1782648*est)

#### **Rektorid allkirjastasid rahvusvahelistumise heade tavade leppe : [sh TTÜ rektor Peep Sürje]**

Mente et Manu 2007 / lk. 1 : fot [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

#### **Rektorid ei poolda lähiajal kõrghariduse tasuliseks muutmist [Võrguväljaanne]**

Raiste, Anne novaator.err.ee 2022 "[Rektorid ei poolda lähiajal kõrghariduse tasuliseks muutmist](#)."

#### **Rektorid ennustavad kõrgharidusele kadu**

**Aarna, Olav;** Arvisto, Mait; Keskküla, Ando; Lassmann, Peep; Tullus, Hardi; Tulviste, Peeter Tallinna Ülikoolid 1997 / 3, lk. 9

#### **Rektorid paluvad ministritelt Vene ja Valgevene tudengite olukorrale kiiret lahendust**

Alas, Brita-Maria postimees.ee 2023 [Rektorid paluvad ministritelt Vene ja Valgevene tudengite olukorrale kiiret lahendust](#)

#### **Rektorid räägivad : Roomet Leiger : Eesti Mereakadeemia arendusprorektor rektori ülesannetes : 11.2003-7.2014**

**Leiger, Roomet** Eesti Mereakadeemia 95 : 150 aastat Eesti mereharidust 2014 / lk. 74 : fot [https://www.ester.ee/record=b4375202\\*est](https://www.ester.ee/record=b4375202*est)

#### **Rektorid segavad noorte erialavalikut : [kõrgkoolid pole riiklikku koolitustellimust kinnitanud, probleemi kommenteerivad Maiki Udam jt.]**

Laev, Sigrid; **Udam, Maiki** Eesti Päevaleht 2003 / 11. juuni, lk. 5

#### **Rektorid surusid Liina Kersna kahvlisse [Võrguväljaanne]**

Altosaar, Aimar postimees.ee 2022 "[Rektorid surusid Liina Kersna kahvlisse](#)"

#### **Rektorid võtavad vaatluse alla kõrghariduse tuleviku [Võrguväljaanne]**

postimees.ee 2022 [Rektorid võtavad vaatluse alla kõrghariduse tuleviku](#)

#### **Rektorid: eliitkoolid on hea hüppelaud : [kommenteerivad TÜ rektor Alar Karis ja TTÜ rektor Peep Sürje]**

**Sürje, Peep;** Karis, Alar Linnaleht 2010 / 19. märts, lk. 4

#### **Rektorid: kõrghariduse rahastuskriis takistab ühiskonna arengut [Võrguväljaanne]**

postimees.ee 2022 "[Rektorid: kõrghariduse rahastuskriis takistab ühiskonna arengut](#)"

#### **Rektorihäälletustulemus kohtus**

Õhtuleht 2015 / lk. 2 [https://www.ester.ee/record=b1408161\\*est](https://www.ester.ee/record=b1408161*est)

#### **Rektorikandidaadid : [valimiskomisjonile on esitatud kaks kandidaati : Andres Keevallik ja Peep Sürje]**

Mente et Manu 2010 / lk. 3 [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

#### **Rektorikandidaadid alustasid kohtumisi : [Olev Liik, Peep Sürje ja Andres Öpik]**

**Vähi, Kersti** Õpetajate Leht 2005 / lk. 3 [https://artiklid.elnet.ee/record=b2342591\\*est](https://artiklid.elnet.ee/record=b2342591*est)

#### **Rektorikandidaadid [Andres Keevallik, Leo Mötus ja Andres Öpik] väitlevad tehnilise kõrghariduse üle : kaks kolmest tehnikaülikooli juhiks pürgijast saadaks tudengid sõjaväkke**

Ideon, Argo Postimees 2000 / lk. 5 : fot

#### **Rektorikandidaadid pingutavad üliõpilaste toetuse nimel : [22. märtsil avati TTÜ rektorikandidaatidega kohtumiste sari ülikooli liikmeskonnaga]**

Pällo, Arnel Studiosuus 2005 / aprill, lk. 2

#### **Rektorikandidaadid pingutavad üliõpilaste toetuse nimel : [TTÜ rektorikandidaatide kohtumisest tudengitega 22. märtsil]**

Lemba, Heiki; Pällo, Arnel Mente et Manu 2005 / 6. apr., lk. 1 : fot [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

#### **Rektorikandidaat Andres Keevalliku tegevuskava**

Keevallik, Andres Mente et Manu 2010 / lk. 3 : portr [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

#### **Rektorikandidaat Peep Sürje tegevuskava**

Sürje, Peep Mente et Manu 2010 / lk. 3 : portr

#### **[Rektorikandidaatide kohtumisest ehitus- ja energeetikateaduskonna kollektiividega 31. märtsil : foto allkirjaga]**

Mente et Manu 2005 / 6. apr., lk. 8 : fot [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

**Rektoriks kandideeriva Tarmo Soomere suur plaan: tehnikaülikool võiks saada majanduskasvu veduriks**  
Soomere, Tarmo delfi.ee 2025 <https://www.delfi.ee/artikkel/120366290/intervjuu-rektoriks-kandideeriva-tarmo-soomere-suur-plaan-tehnikaulikool-voiks-saada-majanduskasvu-veduriks>

**Rektoriks pürgiv Kurnitski tahab tugevdada tehnikaülikooli sidet majandusega [Võrguväljaanne]**  
Kurnitski, Jarek novaator.err.ee 2020 / fot [Rektoriks pürgiv Kurnitski tahab tugevdada tehnikaülikooli sidet majandusega](#)

**Rektoriks valiti Andres Keevallik : [lühisõnum]**  
Mente et Manu 2010 / lk. 1 [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

**Rektorilt : [eessõna]**  
Keevallik, Andres Tallinna Tehnikaülikool : aasta 2003 2004 / lk. 5 : portr [http://www.ester.ee/record=b1558944\\*est](http://www.ester.ee/record=b1558944*est)

**Rektorite ja üliõpilaste esseekonkurss : [eelteade]**  
Ermann, Ingrid Mente et Manu 2009 / 20. märts, lk. 2 [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

**Rektorite Jaak Aaviksoo ja Andres Keevalliku avalik kirjavaheetus : [lühisõnum]**  
Universitas Tartuens 2005 / lk. 1

**Rektorite kokkulepe on külvanud segadust**  
Eesti Loodus 2018 / lk. 4 : fot [http://www.ester.ee/record=b1072059\\*est](http://www.ester.ee/record=b1072059*est)

**Rektorite Nõukogu allkirjastas heade tavade leppe : [TTÜ rektori Andres Keevalliku kommentaariga]**  
Kello, Karl Õpetajate Leht 2011 / lk. 7 [https://artiklid.elnet.ee/record=b2427579\\*est](https://artiklid.elnet.ee/record=b2427579*est)

**Rektorite Nõukogu arutas õppekoha baasmaksumust : [TTÜ rektori Peep Sürje kommentaariga]**  
Sürje, Peep Mente et Manu 2007 / 29. aug., lk. 2 [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

**Rektorite Nõukogu esimehe, Eesti Kunstiakadeemia rektori Signe Kivi tervitus : [TTÜ rektori inauguratsioonitseremoonial 30. augustil 2010]**  
Kivi, Signe Tallinna Tehnikaülikooli aastaraamat 2010 2011 / lk. 17-18

**Rektorite Nõukogu esimehe, Kunstiakadeemia rektori Signe Kivi tervituskõne : [TTÜ rektori Andres Keevalliku inaugureerimisel]**  
Kivi, Signe Mente et Manu 2010 / lk. 4 [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

**Rektorite Nõukogu härra Venno Laulu kabinetis : [telefoni teel RN esimees B.Tamm]**  
Veiksaar, Katrin; Tamm, Boris, inform. Õhtuleht 1990 / 10. nov

**Rektorite Nõukogu juhib tähelepanu õppejõudude palgale**  
Laidmets, Mart Õpetajate Leht 2003 / 28. nov., lk. 13 [https://artiklid.elnet.ee/record=b1522547\\*est](https://artiklid.elnet.ee/record=b1522547*est)

**Rektorite nõukogu käis peaministri juures**  
Tehnikaülikool 1998 / 9. veebr., lk. 1 [https://www.ester.ee/record=b5309277\\*est](https://www.ester.ee/record=b5309277*est)

**Rektorite nõukogu sai uue esimehe : [Tartu Ülikooli rektori Alar Karis'e]**  
Voore, Maiki Õpetajate Leht 2008 / lk. 13 [https://artiklid.elnet.ee/record=b2388757\\*est](https://artiklid.elnet.ee/record=b2388757*est)

**Rektorite Nõukogu: kõrghariduse kavandatud tegevustoetust kärbitakse 7 protsenti**  
Lomp, Loora-Elisabet postimees.ee 2024 [Rektorite Nõukogu: kõrghariduse kavandatud tegevustoetust kärbitakse 7 protsenti](#)

**Rektorite Nõukogul uus esimees : [TTÜ rektor Jaak Aaviksoo]**  
Laidmets, Mart Õpetajate Leht 2004 / lk. 12

**Rektorite palganumbrid kerkivad masu kiuste : [ka TTÜ rektori Peep Sürje aasta töötasust]**  
Piirsalu, Tuuli Eesti Üliõpilasleht 2010 / lk. 3

**Rektorite pöördumine avalikkuse poole**  
Aarna, Olav; Tulviste, Peeter; Tullus, Hardi; Arvisto, Mait; Keskküla, Ando; Lassmann, Peep Tehnikaülikool 1997 / 13. okt., lk. 1 [https://www.ester.ee/record=b5309277\\*est](https://www.ester.ee/record=b5309277*est)

**Rektorite pöördumine avalikkuse poole : [kõrghariduse alafinantseerimisest]**  
Aarna, Olav Tallinna Tehnikaülikooli aastaraamat 1997 1998 / lk. 216-217

**Rektorite vanusepiirang võib kaduda : [Keskerakonna eelnõu rektorikandidaatide 60-aastase vanusepiirangu kaotamisest]**

Kook, Urmet Postimees 2004 / 21. okt., lk. 6

**Rektorivaidluses palutakse kaitset**

Õhtuleht 2015 / lk. 2

**Rektorivalimise sedelilt võetakse sõrmejälgi**

Tammet, Mattias Õhtuleht 2015 / lk. 6

**Rektorivalimised kui Hollywoodi draama : [Jaak Aaviksoo valimisest TTÜ rektoriks]**

Pakats, Maarja Laupäev [ajalehe Eesti Päevaleht nädalalõpu lisa] 2015 / lk. 4

**Rektorivalimised otsustavad tudengkonna arengu**

Lemba, Heiki Mente et Manu 2005 / 6. apr., lk. 1, 2 [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

**Rektorivalimised otsustavad tudengkonna arengu : [mida TTÜ tudengid ootavad uult rektorilt ja tema meeskonnalt]**

Lemba, Heiki Studioosus 2005 / aprill, lk. 1, 3 : ill

**Rektorivalimised Tallinna Tehnikaülikoolis : [kandidaadid Andres Keevallik, Leo Mõtus ja Andres Õpik : lühisõnum]**

Vähi, Kersti Õpetajate Leht 2000 / lk. 15

**Rektorivalimiste järelkaja : [lühisõnum fotodega]**

Mente et Manu 2010 / lk. 1 : fot [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

**Rektoreerg**

Aarna, Olav Tehnikaülikool 1993 / 17. märts, lk. 2

**Rektoreerg**

Aarna, Olav Tehnikaülikool 1993 / 28. jaan., lk. 3

**Rektoreerg**

Aarna, Olav Tehnikaülikool 1993 / 15. apr., lk. 5

**Rektoreerg**

Aarna, Olav Tehnikaülikool 1993 / 13. mai, lk. 4

**Rektoreerg**

Aarna, Olav Tehnikaülikool 1993 / 9. juuni, lk. 2

**Research and development of Tallinn University of Technology at the service of Estonian society : [preface]**

Keevallik, Andres TUT research and development 2011 2012 / p. 3 [https://www.ester.ee/record=b2689163\\*est](https://www.ester.ee/record=b2689163*est)

**Research and development of Tallinn University of Technology at the service of Estonian society : [preface]**

Keevallik, Andres TUT research and development 2010 2011 / p. 3 [https://www.ester.ee/record=b2689163\\*est](https://www.ester.ee/record=b2689163*est)

**Ring on täis ja jälle valivad rektoreid poliitikud**

Rajangu, Väino Eesti Päevaleht 2015 / lk. 11 <https://epl.delfi.ee/artikkel/71703719/ring-on-tais-ja-jalle-valivad-rektoreid-poliitikud>

**Robert Johannes Livländer 100 : TTÜ rektor 1941-1944**

Kaasik, Imbi Mente et Manu 2003 / lk. 3 : portr [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

**Robert Livländer osales ka Vabadussõjas : [TTÜ professor ja rektor 1941-1944]**

Ellmann, Artu Mente et Manu 2008 / lk. 6 [https://www.ester.ee/record=b2222990\\*est](https://www.ester.ee/record=b2222990*est)

**Rändrektor ja fantastiline Eestimaa : [Jaak Aaviksoo valimisest TTÜ rektoriks]**

Aavik, Marti Postimees 2015 / lk. 3 <https://www.postimees.ee/3280097/randrektor-ja-fantastiline-eesti/comments>

**Räägime asjast, ilma loosungiteta : [Ülo Tärno küsimustele vastab rektorikandidaat Leo Mõtus]**

Mõtus, Leo Tehnikaülikool 2000 / 31. jaan., lk. 3-5 : fot [https://www.ester.ee/record=b5309277\\*est](https://www.ester.ee/record=b5309277*est)

**Rääkida, rääkida, rääkida ...**

Land, Tiit Sirp 2021 / lk. 4-6 : fot <https://www.sirp.ee/s1-artiklid/c21-teadus/raakida-raakida-raakida/>

**Rüütel otsib ühiskondliku leppe sisevaidlustes kompromissteksti : [Andres Keevallik kommenteerib kolme rektori poolt koostatud alternatiivteksti]**

Rüütel, Arnold; Mattson, Toomas; **Keevallik, Andres**; Heidmets, Mati Postimees 2003 / 30. juuli, lk. 3  
<https://www.postimees.ee/2038105/ruutel-otsib-uhiskondliku-leppe-sisevaidlustes-kompromissteksti>

**Saarma: segaduse tingis kogenematus**

**Saarma, Mart** Postimees 2015 / lk. 7 <https://www.postimees.ee/3220959/saarma-segaduse-tingis-kogenematus>

**Saateks**

**Aarna, Olav** Tallinna Tehnikaülikooli lõpetanud 1918-1993 1993 / lk. 5 [https://www.ester.ee/record=b1064832\\*est](https://www.ester.ee/record=b1064832*est)

**Saateks**

**Kogerman, Paul** Eesti Vabariigi Tallinna Tehnikaülikooli aastaraamat. 1 1939 / lk. 5-6 [https://www.ester.ee/record=b1592352\\*est](https://www.ester.ee/record=b1592352*est)

**Saateks**

Eesti Vabariigi Tallinna Tehnikaülikooli aastaraamat. I 1998 / lk. 5-6 [https://www.ester.ee/record=b1053813\\*est](https://www.ester.ee/record=b1053813*est)

**Saateks**

**Sürje, Peep** Semestrograafia : TTÜ tudengi elu peegeldused aastail 2002-2008 : [fotoalbum] 2008 / lk. [5]  
[https://www.ester.ee/record=b2399782\\*est](https://www.ester.ee/record=b2399782*est)

**Saateks**

**Lend, Enno** Tallinna Tehnikakõrgkooli aastaraamat 2011 2012 / lk. 4

**Saateks = Вступительное слово = Introduction**

**Tamm, Boris, inform.** Tallinna Polütehniline Instituut : fotoalbum = Таллиннский политехнический институт : альбом = Tallinn Technical University : album 1986 / lk. 7-9 [https://www.ester.ee/record=b1218729\\*est](https://www.ester.ee/record=b1218729*est)

**Seda peaks teadma ka õpetaja : [TPI rektori, õppeprorektorite ja kateedri juhatajate mõtteavaldused Eesti Raadio "Mikrofoorumi" saates oktoobris 1986]**

**Tamm, Boris, inform.; Graf, Mati; Mikkal, Valdek; Hendre, Enn; Keevallik, Andres**; Lasting, Peeter Nõukogude Kool 1987 / lk. 14-16 : fot [https://www.ester.ee/record=b1181205\\*est](https://www.ester.ee/record=b1181205*est) <https://www.digar.ee/arhiiv/et/kollektsioonid/40148>

**700 tudengit tahab Aaviksoo küsimuses referendumit**

Postimees 2015 / lk. 4

**75 aastat Agu Aarna sünnist : (1915-1989)**

**Mölder, Leevi** Eesti Teaduste Akadeemia Toimetised. Keemia 1990 / lk. 273-275

**Sellesse aastasse on mahtunud väga palju : [intervjuu Andres Keevallikuga : avaldatud tervikuna ajalehes "Estonia", 14. märts]**

**Keevallik, Andres** Mente et Manu 2001 / lk. 2 [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

**Shadowing rector Jaak Aaviksoo**

Suurväli, Piret Eesti Teaduste Akadeemia in words and images 2018 2019 / p. 74-79 : phot [https://www.ester.ee/record=b5178522\\*est](https://www.ester.ee/record=b5178522*est)

**Silmast silma meediaga : [Eesti meediakanalite esindajad pidulikul pressilõunal Glehni lossis rektor Andres Keevalliku kutset]**

**Ummelas, Mart** Mente et Manu 2001 / lk. 1 : fot [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

**Sisekaitseakadeemia uue rektorina alustab tööd Kuno Tammeauru**

postimees.ee 2023 [Sisekaitseakadeemia uue rektorina alustab tööd Kuno Tammeauru](#)

**Sisekaitseakadeemia uueks rektoriks sai Kuno Tammeauru**

err.ee 2023 [Sisekaitseakadeemia uueks rektoriks sai Kuno Tammeauru](#)

**{Sissejuhatus}**

**Keevallik, Andres** Tallinna Tehnikaülikool : aasta 2002 2003 / lk. 5 : portr [https://www.ester.ee/record=b1558944\\*est](https://www.ester.ee/record=b1558944*est)

**Sissejuhatuseks**

**Pihlamägi, Olavi** Tallinna Tehnikaülikool aastal 2000 2001 / lk. 5-6 : portr [https://www.ester.ee/record=b1558944\\*est](https://www.ester.ee/record=b1558944*est)

**Skandaal Aaviksoo rektoriks valimisega: hääletusedelid lähevad nüüd kohtuekspertiisi!**

Teder, Teet Õhtuleht 2015 / lk. 2.3 <https://www.oh tuleht.ee/680664/skandaal-aaviksoo-rektoriks-valimisega-haaletusedelid-lahevad-nuud-kohtuekspertiisi>

**Speakers : Jaak Aaviksoo, ... Üllas Ehrlich [et al.]**

Management Education for a Digital World : 24th CEEMAN Annual Conference : 28-30 September 2016, Tallinn, Estonia : participant's handbook 2016 / p. 19-34 : portr

**Spordipolisist rektoriks**

**Penjam, Tiia** Mente et Manu 2015 / lk. 12-15 : fot [https://artiklid.elnet.ee/record=b2725560\\*est](https://artiklid.elnet.ee/record=b2725560*est)

**Sten Ärm : TalTechi rektor peab tegema üliõpilastega koostööd**

**Ärm, Sten** err.ee 2020 / fot [Sten Ärm: TalTechi rektor peab tegema üliõpilastega koostööd](#)

**Surume kätt: /A. Aarna**

**Mölder, Leevi** Õhtuleht 1975 / lk. 2 [https://www.ester.ee/record=b1072244\\*est](https://www.ester.ee/record=b1072244*est)

**Suvi ei ole igavene : [TTÜ rektori ettek. 1. sept.]**

**Aarna, Olav; Reinde, Urmi** Eesti Sõnumid 1994 / 6. sept., lk. 6

**Sünnib Tallinna poliittechnikum**

Eesti Päevaleht 2015 / lk. 2

**[Šaržid : ka Agu Aarnast]**

Viljandi lood ja legendid 2015 / lk. 326 : ill

**Zürichi rektor külastas Tallinna Tehnikaülikooli : [professor Konrad Osterwalder]**

**Vähi, Kersti** Mente et Manu 2006 / lk. 1 : fot [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

**Tagaselja : [intervjuu Andres Keevallikuga Priit Tomsonist]**

**Keevallik, Andres; Soidro, Mart** Tomson : päikesepoiss 2012 / lk. 72-77 : fot

**Tallinna linna hüvanguks : [tervitus A.Keevalliku 60. juubelisünnipäevaks]**

Savisaar, Edgar Mente et Manu 2003 / 25. veebr., lk. 1 : fot [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

**Tallinna linnapea Tõnis Paltsu kõne : [uue rektori Peep Sürje ametisse vannutamisel 31. aug. 2005 TTÜ aulas]**

Palts, Tõnis Tallinna Tehnikaülikooli aastaraamat 2005 2006 / lk. 127-128

**Tallinna Tehnikakõrgkooli rektoriks valiti Martti Kiisa**

postimees.ee 2025 <https://haridus.postimees.ee/8271710/tallinna-tehnikakorgkooli-rektoriks-valiti-martti-kiisa>

**Tallinna Tehnikaülikool - 85**

**Keevallik, Andres** Mente et Manu 2003 / 16. sept., lk. 1 : portr [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

**Tallinna Tehnikaülikool - Eesti majanduse arengumootor : [rektorikandidaadi teesid]**

**Sürje, Peep** Mente et Manu 2005 / 22. märts, Rektori Valimine, lk. 4-6 [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

**Tallinna Tehnikaülikool - Tallinn University of Technology**

Estonian building market 2008 : handbook. 16 ed 2008 / p. 118-119 : ill [https://www.ester.ee/record=b1277101\\*est](https://www.ester.ee/record=b1277101*est)

**Tallinna Tehnikaülikool elab uue juhi ootuses : Tehnikaülikooli rektori Andres Keevalliku järeltulijaks pürgivad Olev Liik, Peep Sürje ja Andres Õpik**

Lotman, Rebekka; Nilk, Andrus Postimees 2005 / lk. 8 : ill

**Tallinna Tehnikaülikool sai uue rektori : [seni prorektorina töötanud Peep Sürje : lühisõnum]**

Eesti Päevaleht 2005 / 30. apr., lk. 3. (+/- Pluss ja miinus)

**Tallinna Tehnikaülikool valis Olav Aarna rektoriks**

**Reinde, Urmi** Kultuurileht 1995

**Tallinna Tehnikaülikooli 90. aastapäeva pidulik koosolek 17. septembril 2008 TTÜ aulas : rektor Peep Sürje avasõna**

**Sürje, Peep** Tallinna Tehnikaülikooli aastaraamat 2008 2009 / lk. 133-135

**Tallinna Tehnikaülikooli 95. aastapäeva akadeemiline aktus : 17. septembril 2013 TTÜ aulas : rektor Andres Keevalliku kõne**

**Keevallik, Andres** Tallinna Tehnikaülikooli aastaraamat 2013 2014 / lk. 45-46

**Tallinna Tehnikaülikooli arengu lühivisioon**

Land, Tiit Mente et Manu 2019 / lk. 40-41 : fot [https://www.ttu.ee/public/m/mente-et-manu/MM\\_02\\_2020/mobile/index.html](https://www.ttu.ee/public/m/mente-et-manu/MM_02_2020/mobile/index.html)  
[https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

**Tallinna Tehnikaülikooli arengukava 1995-2000 : Andres Keevalliku teesid [rektorivalimisteks]**

**Keevallik, Andres** Tehnikaülikool 1995 / 1. märts, lk. 5-6 [https://www.ester.ee/record=b5309277\\*est](https://www.ester.ee/record=b5309277*est)

**[Tallinna Tehnikaülikooli fotokonkursi "Kuidas õpid, tudeng?" parimate tööde autorid rektor Peep Sürje vastuvõtul 1. aprillil : fotod allkirjaga]**

Mente et Manu 2008 / lk. 3 : fot [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

**Tallinna Tehnikaülikooli hakkab juhtima Peep Sürje : [Õpetajate Lehe küsimustele vastab 29. aprillil 2005 TTÜ rektoriks valitud Peep Sürje]**

Tohver, Sirje; **Sürje, Peep; Keevallik, Andres;** Lemba, Heiki Õpetajate Leht 2005 / lk. 1 : portr  
[https://artiklid.elnet.ee/record=b2344387\\*est](https://artiklid.elnet.ee/record=b2344387*est)

**[Tallinna Tehnikaülikooli külastas Peterburi Riikliku Polütehnilise Instituudi rektor Mikhail Fjodorov : foto allkirjaga]**

Mente et Manu 2004 / lk. 4 : fot [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

**Tallinna Tehnikaülikooli nõukogu kuulutab välja rektori valimised**

Postimees 2020 / lk. 7 [https://www.ester.ee/record=b1072778\\*est](https://www.ester.ee/record=b1072778*est)

**Tallinna Tehnikaülikooli nõukogu kuulutab välja rektori valimised**

Eesti Ekspress 2020 / lk. 55 [https://www.ester.ee/record=b1072031\\*est](https://www.ester.ee/record=b1072031*est)

**Tallinna Tehnikaülikooli nõukogu kuulutas välja rektori valimised**

Mente et Manu 2020 / lk. 6 : fot [https://www.ttu.ee/public/m/mente-et-manu/MM\\_01\\_2020/mobile/index.html](https://www.ttu.ee/public/m/mente-et-manu/MM_01_2020/mobile/index.html)  
[https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

**[Tallinna Tehnikaülikooli nõukogu otsused ja rektori käskkirjad seoses Tallinna Tehnikaülikooli 90. aastapäevaga]**

Tallinna Tehnikaülikool 90 : [artiklikogumik] 2009 / lk. 129-152

**[Tallinna Tehnikaülikooli rektor Andres Keevallik kohtus Eesti Energia juhatuse esimehe Gunnar Okk'i ja EE elektrivõrkude valdkonna direktori Jüri Alasiga : foto lühisõnumiga]**

Mente et Manu 2001 / lk. 1 [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

**Tallinna Tehnikaülikooli rektor seati ametisse : [TTÜ nõukogu lahtisel pidulikul istungil 31. augustil : lühisõnum fotoga] Sürje, Peep; Rützel, Arnold; Keevallik, Andres** Eesti Elu : [Kanada ajaleht] 2005 / 2. sept., lk. 4 : fot

**Tallinna Tehnikaülikooli rektori Jaak Aaviksoo tekste ja sõnavõtte 2015-2020**

2020 [https://www.ester.ee/record=b5365262\\*est](https://www.ester.ee/record=b5365262*est)

**[Tallinna Tehnikaülikooli rektori kt Andres Keevallik ja Sisekaitseakadeemia rektori kt Peeter Järvelaid haldusjuhtimise magistriõppe koostöölepingut uuendamas : foto allkirjaga]**

**Keevallik, Andres;** Järvelaid, Peeter Mente et Manu 2005 / 5. mai, lk. 6 : fot [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

**Tallinna tehnikaülikooli rektori Tiit Landi inauguratsioonitseremoonia**

delfi.ee 2025 <https://www.delfi.ee/artikkel/120399962/otse-tallinna-tehnikaülikooli-rektori-tiit-landi-inauguratsioonitseremoonia>

**Tallinna Tehnikaülikooli rektori valimise eeskirja kinnitamine : [TTÜ] nõukogu otsus 23. nov. 2004, nr. 92**

Mente et Manu 2005 / 22. märts, Rektori Valimine, lk. 7-8 [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

**[Tallinna Tehnikaülikooli rektori valimistel 29. aprillil 2005 : praegune rektor Andres Keevallik hääletamas, rektorikandidaadid 2005 Peep Sürje, Olev Liik ja Andres Õpik valimistulemuste väljakuulutamise järel ja Peep Sürje EV Presidendilt Arnold Rütelt telefoni teel õnnitlusi vastu võtmas : fotod allkirjaga]**

Mente et Manu 2005 / lk. 1 : fot [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

**Tallinna Tehnikaülikooli rektoriks kandideerib kolm professorit [Võrguväljaanne]**

Ots, Mait novaator.err.ee 2020 / fot [Tallinna Tehnikaülikooli rektoriks kandideerib kolm professorit](https://www.ttu.ee/public/m/mente-et-manu/MM_01_2020/mobile/index.html)

**Tallinna Tehnikaülikooli rektoriks sai Andres Keevallik**

Postimees 2000 / lk. 3 : portr

**Tallinna Tehnikaülikooli rektoriks valiti professor Tiit Land**

Elektriala 2020 / lk. 15 [http://www.ester.ee/record=b1240496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1240496*est)

## **Tallinna Tehnikaülikooli rektoriks valiti Tiit Land**

Õhtuleht 2020 / Lk. 2 : portr [https://www.ester.ee/record=b1408161\\*est](https://www.ester.ee/record=b1408161*est)

## **Tallinna Tehnikaülikooli rektorile Olav Aarnale Helsingi Tehnikaülikooli medal**

Tallinna Ülikoolid 1998 / lk. 11: ill

## **Tallinna tehnikaülikooli (tee)kaart**

**Samoson, Ago** Õpetajate Leht 2015 / lk. 12 <https://opleht.ee/2015/05/tallinna-tehnikaulikooli-teekaart/>

## **Tallinna Tehnikaülikooli tudengielu aastaraamat 2006/2007**

2007 [https://www.ester.ee/record=b1644598\\*est](https://www.ester.ee/record=b1644598*est)

## **Tallinna Tehnikaülikooli uus rektor professor Andres Keevallik: "Jõuliselt ja kindlalt uuele kvaliteedile ning väärikale positsioonile!" : väljavõtteid võidukast valimisprogrammist**

**Keevallik, Andres** Tallinna Ülikoolid 2000 / 1, lk. 2-3 : fot

## **Tallinna Tehnikaülikoolil on uus rektor : [Olav Aarna]**

Tehnikaülikool 1991 / lk. 1-2 : portr [https://www.ester.ee/record=b1073051\\*est](https://www.ester.ee/record=b1073051*est)

## **Tallinna Tehnikaülikoolile valiti uus rektor : [digitaaltehnika professor Andres Keevallik : sõnum]**

Virumaa Teataja 2000 / lk. 4

## **TalTech expected to contribute more to Estonia's economic growth**

Piir, Rait news.err.ee 2025

## **TalTech on kaasaegselt juhitud ülikool**

Heinsoo, Anneli; Jaaksoo, Ülo; Kaldoja, Väino; Kamratov, Ardo; **Kattel, Rainer**; Kitt, Robert; **Õpik, Andres** Postimees 2020 / lk. 15

[https://www.ester.ee/record=b1072778\\*est](https://www.ester.ee/record=b1072778*est) <https://leht.postimees.ee/6975397/vastulause-taltech-on-kaasaegselt-juhitud-ulikool>

## **TalTech valib endale uue rektori 9. mail**

postimees.ee 2025 [TalTech valib endale uue rektori 9. mail](#)

## **TalTechi rektor: välistudengid aitaksid leevendada spetsialistide nappust**

**Land, Tiit** aripaev.ee 2025 <https://www.aripaev.ee/raadio/episood/taltech-i-rektor-valistudengid-aitaksid-leevendada-spetsialistide-nappust>

## **TalTechi rektori Tiit Landi inauguratsioon**

Trialoog 2025 <https://trialoog.taltech.ee/otse-rektor-tiit-landi-inauguratsioon/>

## **TalTechi rektorina jätkav Tiit Land: mitmed uued algatused on juba töös**

Pärn, Rein; Strandberg, Marek postimees.ee 2025 <https://teadus.postimees.ee/8245889/intervjuu-taltech-i-rektorina-jatkav-tiit-land-mitmed-uued-algatused-on-juba-toos>

## **TalTechi tugistruktuuri töötajate teemapüstitusi lähenevateks rektorivalimisteks**

**Liibek, Tõnis** Mente et Manu 2020 / lk. 46-47 : fot [https://www.ttu.ee/public/m/mente-et-manu/MM\\_02\\_2020/mobile/index.html](https://www.ttu.ee/public/m/mente-et-manu/MM_02_2020/mobile/index.html)

[https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

## **TalTechile uue rektori valimine kulges ilma suurema draamata**

Eesti Päevaleht 2020 / Lk. 3 [https://www.ester.ee/record=b1072079\\*est](https://www.ester.ee/record=b1072079*est)

## **Tarmo Soomere: miks ma ei ole tehnikaülikoolile ideaalne rektor? Mul on ebatervislik töössesuhtumine ja vabalt vohav habe**

**Soomere, Tarmo** ohtuleht.ee 2025 <https://www.ohtuleht.ee/1130411/tarmo-soomere-miks-ma-ei-ole-tehnikaulikoolile-ideaalne-rektor-mul-on-ebatervislik-toossesuhtumine-ja-vabalt-vohav-habe>

## **Tarmo Soomere: ühiskond on tänulik, kui arutelu veavad targad inimesed**

**Soomere, Tarmo** Trialoog 2025 <https://trialoog.taltech.ee/tarmo-soomere-uhiskond-on-tanulik-kui-arutelu-veavad-targad-inimesed/>

## **Tarmo Soomere: ühiskond ootab ülikoolilt teejuhi rolli**

**Soomere, Tarmo** taltech.ee 2025 <https://taltech.ee/uudised/rektorikandidaat-tarmo-soomere-uhiskond-tanulik-kui-arutelu-veavad-targad-inimesed>

## **Tarmo Soomere: „Ülikooli rektor peab olema suunamudija ja andma ühiskonnas tooni.“**

**Soomere, Tarmo** ohtuleht.ee 2025 <https://www.ohtuleht.ee/1129746/tarmo-soomere-ulikooli-rektor-peab-olema-suunamudija-ja-andma-uhiskonnas-tooni->

**Tartu Ülikool nõuab selgitusi tehnikaülikooli süüdistuse kohta : [TTÜ rektori kt A.Keevalliku väidetavast süüdistusest TÜ**

**ning haridus- ja teadusministeeriumi korruptiivsete suhete kohta]**

Pullerits, Priit Postimees 2005 / lk. 4 : fot <https://epl.delfi.ee/artikkel/51010288/tartu-ulikool-nouab-selgitusi-tehnikaulikooli-suudistuse-kohta>

**Tartu Ülikooli esimene koosseisuline fotograaf Elmar Kald**

Ilomets, Tullio; Pihlap, Kaare-Lea Ühiskonda muutvad teadused rahvusülikoolis 2015 / lk. 163-182 : fot

**Tartu Ülikooli rektor esines Tallinna Tehnikaülikooli nõukogus : [TÜ ja kogu Eesti kõrghariduse suundumustest : kokkuvõte Jaak Aaviksoo ettekandest]**

Arumaa, Helgi; Aaviksoo, Jaak; Keevallik, Andres Mente et Manu 2002 / 30. apr., lk. 2 : fot [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

**Tartu Ülikooli rektori Peeter Tulviste tervitus**

Tulviste, Peeter Rektor Olav Aarna ametissenimetamine : TTÜ Nõukogu pidulik lahtine istung 22. märtsil 1995 TTÜ aulas 1995 / lk. 22-23

**Teadlaste ja poliitikute vastasseis ei tohi kaua kesta : [vestlus Tallinna Tehnikaülikooli rektori O.Aarnaga]**

Aarna, Olav Eesti Sõnumid 1994 / 26. mai, lk. 2

**Teadmiseks! : [kuni uue TTÜ rektori ametisse astumiseni A.Keevalliku jätkamisest rektori kohusetäitjana, J.Kübarsepa ja P.Sürje jätkamisest prorektoritena ning A.Kamratovi tööle asumisest haldusprorektorina : lühiteade]**

Mente et Manu 2005 / 22. märts, lk. 4 [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

**[Teadus- ja arendustegevuse tähtsusest riigi majandusliku edenemise teel : Andres Keevalliku arvamus seoses koostatava arengukavaga "Eesti edu 2014"]**

Keevallik, Andres Postimees 2003 / 22. okt., lk. 2

**Teadus ja unelm : [TTÜs 3.10.2013 Leevi Mölder'i peetud viimase loengu tekst]**

Mölder, Leevi; Mölder, Maila 2018 [https://www.ester.ee/record=b5191724\\*est](https://www.ester.ee/record=b5191724*est)

**Teadus, tõde ja raha**

Olesk, Peeter Sirp 2019 / lk. 13 : fot [https://www.ester.ee/record=b1072938\\*est](https://www.ester.ee/record=b1072938*est) <https://www.sirp.ee/s1-artiklid/c21-teadus/teadus-tode-ja-raha/>

**Teaduse ja hariduse sild sirutub üle Soome lahe : [Soome Rektorete Nõukogu visiidist TTÜsse, pilootprojekti "Sillastipendiumid" finantseerimisest, TTÜ ja Helsingi TÜ ümarlauast Tallinna Tehnikaülikoolis]**

Mente et Manu 2002 / 1. okt., lk. 1 : fot

**Teaduse kaksiklinna ehitamas : [õnnitlus A.Keevalliku 60. juubelisünnipäevaks]**

Uronen, Paavo Mente et Manu 2003 / 25. veebr., lk. 2 : fot [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

**Technische Universität Tallinn = Tallinna Tehnikaülikool (TTÜ) = Талліннський технічний університет (ТТУ) = Uniwersytet Techniczny w Tallinie**

CUCÉE : 10 Jahre eines Hochschulkooperationsnetzes in Europa = CUCÉE : 10 aastat kõrgkoolide koostöövõrgustikku Euroopas = CUCÉE : 10 років мережі співпраці університетів у Європі = CUCÉE : 10 lat sieci współpracy uczelni w Europie 2010 / lk. 18-19 : ill

**Teel dünaamilise hariduse poole : [intervjuu Tallinna tehnikakõrgkooli rektori Enno Lend'iga]**

Lend, Enno Õpetajate Leht 2010 / lk. 8 : ill [https://artiklid.elnet.ee/record=b2167573\\*est](https://artiklid.elnet.ee/record=b2167573*est)

**Tehnikakõrgkooli rektoriks saab Enno Lend**

Parijõgi, Meeli Õpetajate Leht 2010 / lk. 19

**Tehnikaülikool ei jää muutuste hammasrataste vahele : [rektor Andres Keevalliku ettekandest TTÜ nõukogu lahtisel istungil 31. augustil ülikooli aulas]**

Keevallik, Andres; Ummelas, Mart Mente et Manu 2000 / 4. sept., lk. 3 [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

**Tehnikaülikool jätkab omaette : [TTÜ ei ühine Tallinna Ülikooliga : rektor Andres Keevalliku sõnul]**

Keevallik, Andres Postimees 2001 / 30. okt., lk. 1 : portr

**Tehnikaülikool jääb : kõne TTÜ aastapäeva pidulikul koosolekul 17. septembril 2009 TTÜ aulas**

Sürje, Peep Tallinna Tehnikaülikooli aastaraamat 2009 2010 / lk. 11-12

**Tehnikaülikool kutsub vilistlasi koostööle : [TTÜ juhtkond eesotsas rektor Andres Keevallikuga külastab Saaremaad ja Kuressaare Kolledžit ning kohtub TTÜ vilistlastega : sõnum]**

Meie Maa 2000 / lk. 3

**Tehnikaülikool käivitas koostöö Harjumaaga : [TTÜ rektor A.Keevallik ja Harju maavanem O.Valtson allkirjastasid 20. mail**

## **2004 Tallinna Raekoja koostöö raamlepingu]**

Tanner, Jüri Mente et Manu 2004 / 26. mai, lk. 1 : fot [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

## **Tehnikaülikool latti mingil juhul alla ei lase : [küsimustele vastab TTÜ rektor Peep Sürje]**

Sürje, Peep; Tohver, Sirje Õpetajate Leht 2009 / 27. veebr., lk. 7 : fot [https://artiklid.elnet.ee/record=b1078612\\*est](https://artiklid.elnet.ee/record=b1078612*est)

## **Tehnikaülikool lõi Andres Keevalliku sihtfondi**

Mente et Manu 2023 / lk. 8-9 : fot [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

## **Tehnikaülikool sai annetusena väärtusliku raamatukogu : [endise TTÜ rektori Paul Kogermani raamatukogu]**

Meie Kodu : [Austraalia ajaleht] 2010 / lk. 3

## **Tehnikaülikool valib rektorit**

Mente et Manu 2025 / lk. 7 [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

## **Tehnikaülikool valib rektorit : [29. apr. 2005 : rektorikandidaadid on Andres Õpik, Peep Sürje ja Olev Liik : S. Mäeltsemehe kommentaariga]**

Mäeltsemees, Sulev Eesti Päevaleht 2005 / lk. 4

## **Tehnikaülikool valib täna uue rektori : [kandidaadid Peep Sürje ja Andres Keevallik]**

Kello, Karl Õpetajate Leht 2010 / lk. 1 : fot [https://artiklid.elnet.ee/record=b1970342\\*est](https://artiklid.elnet.ee/record=b1970342*est)

## **Tehnikaülikool valis rektoriks taas Tiit Landi**

Eesti Elu : [Kanada ajaleht] 2025 / lk. 16

## **Tehnikaülikool valis uueks rektoriks digitaaltehnika professori Andres Keevalliku : Tallinna Tehnikaülikooli 13. rektori valimised toimusid 8. veebruaril**

Reinde, Urmi Tallinna Ülikoolid 2000 / lk. 4-5 : fot [https://artiklid.elnet.ee/record=b1003527\\*est](https://artiklid.elnet.ee/record=b1003527*est)

## **Tehnikaülikooli arengu lühivisioon**

Aaviksoo, Jaak Mente et Manu 2020 / lk. 20-21 : fot [https://www.ttu.ee/public/m/mente-et-manu/MM\\_02\\_2020/mobile/index.html](https://www.ttu.ee/public/m/mente-et-manu/MM_02_2020/mobile/index.html)  
[https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

## **Tehnikaülikooli ettevõtlusprorektoriks saab Erik Puura**

postimees.ee 2023 "TalTechi rektor: peame "suutma viia meie teadlaste saavutused uutesse tehnoloogiasse" Tehnikaülikooli ettevõtlusprorektoriks saab Erik Puura

## **Tehnikaülikooli ettevõtlusprorektoriks saab Erik Puura**

Elektrala 2023 / lk. 31 [https://www.ester.ee/record=b1240496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1240496*est)

## **Tehnikaülikooli kuratoorium koguneb juuli lõpus**

Õhtuleht 2015 / lk. 3

## **Tehnikaülikooli rektor Boris Tamm: "Oleme ammu muutuste heaks töötanud!"**

Tamm, Boris, inform.; Heuer, Valter Reede 1990 / 18. mai, lk. 3, 13 : portr

## **Tehnikaülikooli rektor sai ametiraha kaela : [Andres Keevallik]**

Postimees 2010 / lk. 3 : fot

## **Tehnikaülikooli rektori järjekordsed valimised, ehk, Kuidas paistavad järgmise rektori ülesanded "altpoolt" vaadatuna Rang, Toomas Tehnikaülikool 1999 / 22. nov., lk. 4-7: portr**

## **Tehnikaülikooli rektori kohale mitu kandidaati : [tähtjaks esitatud kandidaadid veel saladuses : kommenteerivad Viivi Russ ja rektor Olav Aarna]**

Ideon, Argo; Russ, Viivi; Aarna, Olav Postimees 1999 / 8. det., lk. 4

## **Tehnikaülikooli rektori valimine läheb raskelt ja vastuoluliselt**

Õhtuleht 2015 / lk. 4 <https://www.oh tuleht.ee/684755/tehnikaulikooli-rektori-valimine-laheb-raskelt-ja-vastuoluliselt>

## **Tehnikaülikooli rektori valimiste telgitagused**

Eesti Ekspress 2020 / Lk. 2 : portr [https://www.ester.ee/record=b1072031\\*est](https://www.ester.ee/record=b1072031*est) <https://ekspress.delfi.ee/teateid-elust/sahinad-tehnikaulikooli-rektori-valimise-telgitagused?id=89904851>

## **Tehnikaülikooli rektoriks valiti akadeemik Jaak Aaviksoo**

Õpetajate Leht 2015 / lk. 12 <https://opleht.ee/2015/05/tehnikaulikooli-rektoriks-valiti-akadeemik-jaak-aaviksoo/>

## **Tehnikaülikooli rektoriks valiti Tiit Land**

Mente et Manu 2025 / lk. 8 : fot [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

## **Tehnikaülikooli rektorina jätkab professor Olav Aarna**

Õhtuleht 1995

## **Tehnikaülikooli rektoritoolile pürib kolm professorit : [Andres Öpik, Peep Sürje ja Olev Liik : S. Mäeltsemehe kommentaariga]**

Kalamees, Kai; **Mäeltsemees, Sulev** Eesti Päevaleht 2005 / lk. 5

## **Tehnikaülikooli uueks rektoriks valiti Tiit Land**

Eesti Elu : [Kanada ajaleht] 2020 / lk. 2 : portr

## **Tehnikaülikooli uus rektor Andres Keevallik astus ametisse**

Eesti Päevaleht 2010 / lk. 9 : fot

## **Tehnikaülikoolil läheb üsna hästi : [intervjuu TTÜ rektori Andres Keevallikuga]**

**Keevallik, Andres; Penjam, Tiia** Mente et Manu 2013 / lk. 4-5 : fot [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

## **Tehnikaülikoolile valitakse rektorit**

Maran, Kaur Postimees 2020 / Lk. 6 : fot [https://www.ester.ee/record=b1072778\\*est](https://www.ester.ee/record=b1072778*est)

## **Tehnikaülikoolile valitakse rektorit**

Õhtuleht 2015 / lk. 2

## **Tehnikaülikoolilt oodatakse üha suuremat panust Eesti majanduskasvu**

novaator.err.ee 2025 <https://novaator.err.ee/1609687463/tehnikaulikoolilt-oodatakse-uha-suuremat-panust-eesti-majanduskasvu>

## **Tehnokultuur ja tehnikaharidus : rektor Olav Aarna kõne Linnahallis TTÜ 75. aastapäeva aktusel**

**Aarna, Olav** 75 aastat Tallinna Tehnikaülikooli 1994 / lk. 113-115 [https://www.ester.ee/record=b1066846\\*est](https://www.ester.ee/record=b1066846*est)

## **Tehnoloogilise kultuuri edendaja : [Boriss Tamm 50]**

**Alumäe, Nikolai** Sirp ja Vasar : ENSV Kultuuriministeeriumi ja loominguiliste liitude häälekandja 1980 / lk. 4

[https://www.ester.ee/record=b1321142\\*est](https://www.ester.ee/record=b1321142*est) <https://dea.digar.ee/page/sirpjavasar/1980/06/20/4>

## **2. oktoobril toimub üle-eestiline e-rehkendus : [matemaatikaülesannete lahendamine ERR-i portaali kaudu]**

Mustamäe 2024 / lk. 7 : ill [https://www.ester.ee/record=b1072635\\*est](https://www.ester.ee/record=b1072635*est)

## **Tere tulemast Tallinna Tehnikaülikooli! : [rektor Olav Aarna kone avaaktusel]**

**Aarna, Olav** Tehnikaülikool 1995 / 7. sept., lk. 1-2

## **Tere tulemast ühte parimasse tehnikaülikooli Läänemere ääres! : [eessõna]**

**Keevallik, Andres** Sisseastuja teatmik 2012 2011 / lk. 2 : portr [https://www.ester.ee/record=b1221725\\*est](https://www.ester.ee/record=b1221725*est)

## **Tiit Land : Curriculum Vitae**

Mente et Manu 2020 / lk. 42-43 [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est) [https://www.ttu.ee/public/m/mente-et-manu/MM\\_02\\_2020/mobile/index.html](https://www.ttu.ee/public/m/mente-et-manu/MM_02_2020/mobile/index.html)

## **Tiit Land : kaasan TTÜ juhtimisse rohkem akadeemilisi töötajaid [Võrguväljaanne]**

Kuusk, Priit; Land, Tiit err.ee 2020 / fot [Tiit Land: kaasan TTÜ juhtimisse rohkem akadeemilisi töötajaid](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

## **Tiit Land : tehnikaülikool vajab stabiilsusperioodi ning töörahu [Võrguväljaanne]**

Land, Tiit novaator.err.ee 2020 / fot [Tiit Land: tehnikaülikool vajab stabiilsusperioodi ning töörahu](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

## **Tiit Land andis ametivande**

Õpetajate Leht 2020 / Lk. 9 : fot <https://dea.digar.ee/article/opetajateleht/2020/09/04/8.1> <https://opleht.ee/2020/09/tiit-land-andis-ametivande/>

## **Tiit Land astus Tehnikaülikooli rektori ametisse [Võrguväljaanne]**

err.ee 2020 / fot [Tiit Land astus Tehnikaülikooli rektori ametisse](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

## **Tiit Land sai kaela TTÜ rektori ametiketi**

Jõesaar, Tuuli Eesti Päevaleht 2020 / Lk. 7 : portr <https://epl.delfi.ee/uudised/piltuudis-tiit-land-sai-kaela-ttu-rektori-ametiketi?id=90902771>

## **Tiit Land valiti teistkordselt TalTechi rektoriks**

**Tambur, Silver** Trialoog 2025 <https://trialoog.taltech.ee/tiit-land-valiti-teistkordselt-taltech-rektoriks/>  
<https://www.err.ee/1609689110/tehnikaulikooli-noukogu-valis-rektoriks-tiit-landi> <https://www.postimees.ee/8245842/fotod-tehnikaulikooli-rektorina-jatkab-tiit-land>

**Tiit Land: eesmärk on viia TTÜ Põhjamaade tehnikaülikoolide tasemele**

**Land, Tiit** novaator.err.ee 2025 <https://novaator.err.ee/1609781655/tiit-land-eesmark-on-viia-ttu-pohjamaade-tehnikaulikoolide-tasemele>

**Tiit Land: inseneeria tagab rahvusliku julgeoleku ja kultuuri kestlikkuse**

**Land, Tiit** Trialoog 2025 <https://trialoog.taltech.ee/tiit-land-inseneeria-on-vaikeriigi-julgeoleku-ja-kestlikkuse-alus/>

**Tiit Land: kool tuleb viia riigile oluliste otsuste juurde**

**Land, Tiit** EhitusEST 2020 / lk. 4-8 : fot [https://www.ester.ee/record=b4442657\\*est](https://www.ester.ee/record=b4442657*est) <https://ehitusest.ee/uudis/2020/06/18/tiit-land-kool-tuleb-viia-riigile-oluliste-otsuste-juurde/>

**Tiit Land: olen inimesi kaasav rektor**

**Land, Tiit** Mente et Manu 2020 / lk. 36-39 : fot [https://www.ttu.ee/public/m/mente-et-manu/MM\\_02\\_2020/mobile/index.html](https://www.ttu.ee/public/m/mente-et-manu/MM_02_2020/mobile/index.html)  
[https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

**Tiit Land: soovin edasi viia koos alustatud**

**Land, Tiit** novaator.err.ee 2025 <https://novaator.err.ee/1609674806/tiit-land-soovin-edasi-viia-koos-alustatud>  
<https://taltech.ee/uudised/rektorikandidaat-tiit-land-soovin-edasi-viia-seda-mida-oleme-koos-alustanud>

**Tiit Land: soovin viia edasi seda, mida oleme koos alustanud**

**Land, Tiit** Trialoog 2025 <https://trialoog.taltech.ee/tiit-land-soovin-viia-edasi-seda-mida-oleme-koos-alustanud/>

**Tiit Land: välismaal elamine tõi pereellu pingeid ja kurnatust**

**Land, Tiit** err.ee 2025 <https://eeter.err.ee/1609718469/tiit-land-valismaal-elamine-toi-pereellu-pingeid-ja-kurnatust>

**Tiit Land: ülikool vastutab ka tulevaste tudengite ees**

**Land, Tiit** err.ee 2023 [Tiit Land: ülikool vastutab ka tulevaste tudengite ees](#)

**Tipikad kinkisid rektor Keevallikule kullast teenetemärgi : [TTÜ Üliõpilasesindus andis rektoriametist lahkuvale Andres Keevallikule tudengkonna suure teenetemärgi "Fidelis studiosus"]**

Pällo, Arnel Mente et Manu 2005 / lk. 5 : fot [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

**Tipikad pidasid Vabariigi ja rektori sünnipäeva!**

Pindel, Renar; **Keevallik, Andres** Studioosus 2005 / märts, lk. 3

**Tipikad vallutavad Toompea : [24. veebr. toimub traditsiooniline tipikate marss Toompeale, millega tähistatakse Eesti Vabariigi 85. aastapäeva ja rektor Andres Keevalliku 60. sünnipäeva]**

Eesti Päevaleht 2003 / lk. 3

**TLÜ rektor Rein Raud valiti taas UNICA juhatusse : [lühisõnum]**

Õpetajate Leht 2009 / lk. 13 [https://artiklid.elnet.ee/record=b1502217\\*est](https://artiklid.elnet.ee/record=b1502217*est)

**TLÜ rektor UNICA juhatusse : [lühisõnum]**

Õpetajate Leht 2007 / 16. nov., lk. 19 [https://artiklid.elnet.ee/record=b2375343\\*est](https://artiklid.elnet.ee/record=b2375343*est)

**To TUT Review 2007 reader : [preface]**

**Sürje, Peep** Tallinn University of Technology annual report 2007 2008 / p. 3 : portr [https://www.ester.ee/record=b1968466\\*est](https://www.ester.ee/record=b1968466*est)

**Toomas Asser andis Rektorite Nõukoja juhtimise üle Tiit Landile**

med24.ee 2024 [Toomas Asser andis Rektorite Nõukoja juhtimise üle Tiit Landile](#)

**TTK rektor Enno Lend on Aasta Insener 2010**

Ehitaja 2011 / 1/2, lk. 10 : portr

**TTÜ - Mente et manu : [Ülo Tärno küsimustele vastab rektorikandidaat Andres Öpik]**

**Öpik, Andres** Tehnikaülikool 2000 / 31. jaan., lk. 6-7 : portr [https://www.ester.ee/record=b5309277\\*est](https://www.ester.ee/record=b5309277*est)

**TTÜ - ülikool kui ühislooming : [rektorikandidaatide väitlusest TTÜ aulas 14. aprillil]**

Kello, Karl Õpetajate Leht 2010 / 23. apr., lk. 3 : fot

**TTÜ 95. sünnipäeva aasta**

**Keevallik, Andres** Mente et Manu 2013 / lk. 4 : fot [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

## **TTÜ arengust Aaviksoo ajal**

Ehala, Martin; Allik, Jüri; **Sell, Raivo** Postimees 2020 / Lk. 2-3 [https://www.ester.ee/record=b1072778\\*est](https://www.ester.ee/record=b1072778*est)  
<https://leht.postimees.ee/6974460/martin-ehala-ttu-arengust-aaviksoo-ajal>

## **TTÜ audoktorikraad Helsinki TÜ rektorile, teetehnika professor Jussi Hyypäle**

**Seegerkrantz, Vladimir** Tehnikaülikool : Tallinna Tehnikaülikooli ajaleht : ilmub 30. aprillist 1949 1989 / lk. 1 : portree  
[https://www.ester.ee/record=b1073051\\*est](https://www.ester.ee/record=b1073051*est)

## **TTÜ juhikriis kestab**

Kaukvere, Tiina; Teder, Merike Postimees 2015 / lk. 4 <https://www.postimees.ee/3253081/ttu-juhikriis-kestab>

## **TTÜ juhiks kandideerivad Sürje ja Keevallik**

Eesti Päevaleht 2010 / lk. 6

## **TTÜ kaalub nime muutmist : [TTÜ rektori Peep Sürje sõnul]**

**Sürje, Peep** Eesti Elu : [Kanada ajaleht] 2010 / 22. jaan., lk. 4 : fot

## **TTÜ kuratoorium koguneb lähinädalatel**

Postimees 2015 / lk. 4

## **TTÜ kuratoorium sai infotunnis kõvasti kriitikat**

Meissaar, Maris Eesti Päevaleht 2015 / lk. 6 <https://epi.delfi.ee/artikkel/71713537/ttu-kuratoorium-sai-infotunnis-kovasti-kriitikat>

## **TTÜ kuratoorium sai kolm uut liiget**

Kaukvere, Tiina; Lakson, Piret Postimees 2015 / lk. 3 <https://www.postimees.ee/3263599/ttu-kuratoorium-sai-kolm-uu-liiget>

## **TTÜ kuratoorium! Lõpetage piinlik jant.**

Postimees 2015 / lk. 2 <https://arvamus.postimees.ee/3221239/juhtkiri-ttu-kuratoorium-lopetage-piinlik-jant>

## **TTÜ kõrghariduspoliitiline sündmus 2005 - rektori valimine : [Ü.Tärno küsimused rektorikandidaatidele ja lugejale]**

**Tärno, Ülo** Mente et Manu 2005 / 12. jaan., lk. 5. (TTÜ 2005-2010) [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

## **TTÜ nõukogu pidas Aaviksood rektorikandidaatidest kehvimaks**

Meissaar, Maris Eesti Päevaleht 2015 / lk. 7 <https://epi.delfi.ee/artikkel/72025379/ttu-noukogu-pidas-aaviksood-rektorikandidaatidest-kehvimaks>

## **TTÜ nõukogu soovib, et Keevallik jätkaks rektorina**

Postimees 2014 / lk. 4 <https://www.postimees.ee/2996717/ttu-noukogu-soovib-keevalliku-jatkamist-rektori-valimiseni>

## **TTÜ nõukogu valis Tiit Landi ülikooli uueks rektoriks [Võrguväljaanne]**

**Rute, Maive; Okk, Gunnar**; Land, Tiit novaator.err.ee 2020 / fot [TTÜ nõukogu valis Tiit Landi ülikooli uueks rektoriks](https://www.ester.ee/record=b1374418*est)

## **TTÜ on rektori valimistel raske valiku ees : [kandideerivad Peep Sürje ja Andres Keevallik]**

Seliste, Tarmo Eesti Üliõpilasleht 2010 / lk. 4

## **TTÜ piirdub esialgu sõrmejäljeekspertiisiga**

Postimees 2015 / lk. 3 <https://www.postimees.ee/3219573/eesti-luhiuudised>

## **TTÜ rektor 2000-2005? : [Ülo Tärno küsimustele vastab rektorikandidaat Andres Keevallik]**

**Keevallik, Andres** Tehnikaülikool 2000 / 31. jaan., lk. 2 : portr [https://www.ester.ee/record=b5309277\\*est](https://www.ester.ee/record=b5309277*est)

## **TTÜ rektor alates 1. septembrist on professor Andres Keevallik : [lühiteade]**

Inseneeria 2010 / lk. 6 : portr

## **TTÜ rektor Andres Keevallik valiti BALTECH-i presidendiks**

**Vähi, Kersti** Õpetajate Leht 2004 / lk. 14 [https://artiklid.elnet.ee/record=b1374418\\*est](https://artiklid.elnet.ee/record=b1374418*est)

## **TTÜ rektor Andres Keevallik valiti BALTECHi presidendiks : [Baltimaade ja Rootsi tehnikaülikoolide konsortsiumi presidendiks : lühisõnum]**

Studioosus 2004 / lk. 3 [https://www.ester.ee/record=b1558644\\*est](https://www.ester.ee/record=b1558644*est)

## **TTÜ rektor muretsseb doktoriõppe kohtade pärast : [lühisõnum]**

Postimees 2007 / 29. mai, lk. 3

## **TTÜ rektor Tiit Land: Eesti ei suuda tasuta kõrgharidust ülal pidada**

Jõesaar, Tuuli Eesti Päevaleht 2020 / lk. 4-5 : portr. <https://dea.digar.ee/article/eestipaevaleht/2020/10/05/6.1> <https://epl.delfi.ee/uudised/ttu-rektor-tiit-land-eesti-ei-suuda-tasuta-korgharidust-ulal-pidada?id=91116913>

## **TTÜ rektor Tiit Land: plaanime käivitada lõhkeaine tootmise tehnoloogia labori**

Land, Tiit arileht.delfi.ee 2025 <https://arileht.delfi.ee/artikkel/120379929/intervjuu-ttu-rektor-tiit-land-plaanime-kaivitada-lohkeaine-tootmise-tehnoloogia-labori>

## **TTÜ rektori 170 miljoni euro vastutus**

Samoson, Ago postimees.ee 2025 / lk. 13 <https://arvamus.postimees.ee/8242863/ago-samoson-ttu-rektori-170-miljoni-euro-vastutus>

## **TTÜ rektori ametisse nimetamine viibib**

Postimees 2015 / lk. 4

## **TTÜ rektori [Andres Keevalliku] protest : [haridus- ja teadusministri T.Maimetsa tegutsemisviisi vastu]**

Kurm, Tarmu; Sürje, Peep Mente et Manu 2003 / lk. 2 : fot [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

## **TTÜ rektori hääletussedelid ekspertiisi**

Postimees 2015 / lk. 9 <https://www.postimees.ee/3215765/ttu-rektori-valimise-haaletussedelid-ekspertiisi>

## **TTÜ rektori valimine: Jaak Aaviksoo saatus endiselt lahtine**

Vasli, Karoliina Õhtuleht 2015 / lk. 2 <https://www.oh tuleht.ee/682151/ttu-rektori-valimine-jaak-aaviksoo-saatus-endiselt-lahtine>

## **TTÜ rektori valimiskogu : [valimiskogu koosseis rektori valimiseks 8. veebr. 2000 : rektori käskkirj]**

Tehnikaülikool 2000 / 17. jaan., lk. 8-9 [https://www.ester.ee/record=b5309277\\*est](https://www.ester.ee/record=b5309277*est)

## **TTÜ rektori valimiste tulemuses kahtlev Heiti Hääl tõrgub ekspertiisi vastu**

Meiessaar, Maris Eesti Päevaleht 2015 / lk. 3 <https://epl.delfi.ee/artikkel/71659809/ttu-rektori-valimiste-tulemuses-kahtlev-heiti-haal-torgub-ekspertiisi-vastu>

## **TTÜ rektori valimiste väljakuulutamine**

Lopp, Margus Mente et Manu 2010 / lk. 1 [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

## **TTÜ rektorikandidaatide debatt : kõikuvast õppekvaliteedist rohelise linnakuni [Võrguväljaanne]**

Pärli, Merilin err.ee 2020 / fot [TTÜ rektorikandidaatide debatt: kõikuvast õppekvaliteedist rohelise linnakuni](https://www.err.ee/1609631963/ttu-rektorikandidaatide-debatt-kõikuvast-õppekvaliteedist-rohelise-linnakuni)

## **TTÜ rektorikandidaatide nimekiri läheb reedel lukku**

err.ee 2025 <https://www.err.ee/1609631963/ttu-rektorikandidaatide-nimekiri-laheb-reedel-lukku>

## **TTÜ rektorikandidaatide viimane debatt : rahvusvahelisusest rahajagamiseni [Võrguväljaanne]**

Mäekivi, Mirjam; Roosvee, Grete-Liina novaator.err.ee 2020 / fot [TTÜ rektorikandidaatide viimane debatt: rahvusvahelisusest rahajagamiseni](https://www.err.ee/1609631963/ttu-rektorikandidaatide-viimane-debatt-rahvusvahelisusest-rahajagamiseni)

## **TTÜ rektoriks kandideerib kolm professorit**

Postimees 2020 / lk. 4 [https://www.ester.ee/record=b1072778\\*est](https://www.ester.ee/record=b1072778*est)

## **TTÜ rektoriks pürib kaks kandidaati : [Peep Sürje ja Andres Keevallik]**

Postimees 2010 / lk. 5

## **TTÜ rektoriks pürib kolm meest : [Olev Liik, Peep Sürje ja Andres Öpik]**

Kuimet, Peeter Üliõpilasleht 2005 / lk. 3 : ill

## **TTÜ rektoriks valiti Andres Keevallik : [lühisõnum]**

Universitas Tartuensis : UT : Tartu Ülikooli ajakiri 2010 / mai, lk. 9

## **TTÜ rektoriks valiti Tiit Land**

Tiks, Joosep Eesti Päevaleht 2020 / lk. 6 : portr [https://www.ester.ee/record=b1072079\\*est](https://www.ester.ee/record=b1072079*est)

## **TTÜ rektoriks valiti Tiit Land**

Õpetajate Leht 2020 / Lk. 1 : portr [https://www.ester.ee/record=b1072753\\*est](https://www.ester.ee/record=b1072753*est) <https://opleht.ee/2020/05/tallinna-tehnikaülikooli-rektoriks-valiti-tiit-land%E%BB%BF/>

## **TTÜ spartakiaad ehk rektori rändkarika algupära**

Malm, Martin Studioosus 2014 / lk. 27 [https://www.ester.ee/record=b1558644\\*est](https://www.ester.ee/record=b1558644*est)

## **TTÜ tudengid tahavad Aaviksoo rektoriks saamise küsimuses referendumit**

Mihelson, Helen; Aaviksoo, Jaak Postimees 2015 / lk. 4 <https://www.postimees.ee/3203647/ttu-tudengid-tahavad-aaviksoo-rektoriks-saamise-kusimuses-referendumit>

### **TTÜ töenäoline rektor Aaviksoo : julgustan inimesi olema kriitilised**

Värk, Joosep; Aaviksoo, Jaak Eesti Päevaleht 2015 / LP, lk. 2

### **TTÜ töötajad loobusid : [kohtuvaidlusest J. Aaviksoo rektoriks valimise vastu]**

Eesti Päevaleht 2015 / lk. 3

### **TTÜ töötajad taotlevad olukorra külmutamist**

Postimees 2015 / lk. 3

### **TTÜ uueks rektoriks valiti Andres Keevallik : [lühiteade]**

Arvutimaailm 2010 / lk. 56

### **TTÜ uus juht töötab kui turbomootor : [Tehnikaülikooli uus rektor Peep Sürje endast]**

Kangro, Tiina; Sürje, Peep Linnaleht 2005 / lk. 2-3 : fot

### **TTÜ uus kuratoorium koguneb järgmisel nädalal**

Postimees 2015 / lk. 3 <https://www.postimees.ee/3269379/ttu-kuratooriumi-uus-koosseis-koguneb-rektorikusimust-arutama-jargmisel-nadalal/comments>

### **TTÜ uus rektor Aaviksoo sai ihaldatud ametiraha kaela**

Haravee, Juhan Õhtuleht 2015 / lk. 3 <https://www.oh tuleht.ee/692003/ttu-uus-rektor-aaviksoo-sai-ihaldatud-ametiraha-kaela>

### **TTÜ uus rektor andis ametivande : [rektor Peep Sürje saab President Arnold Rüütlilt kaela ametiketi : 31. augustil 2005 : foto allkirjaga]**

Postimees 2005 / 1. sept., lk. 3

### **TTÜ uus rektor [Andres Keevallik] rõhub ülikooli ühtsusele**

Saarmann, Tanel Eesti Üliõpilasleht 2010 / lk. 4

### **TTÜ uus rektor annab ametivande : [rektor Peep Sürje : lühisõnum]**

Postimees 2005 / lk. 3

### **TTÜ uus rektor osales kolledži avaaktusel : [TTÜ Kuressaare Kolledži avaaktusel rektor Peep Sürje koos kolledži direktori Anne Keerbergiga : foto allkirjaga]**

Meie Maa 2005 / lk. 3 : fot

### **TTÜ uus rektor võitleb inseneriameti eest : [rektor Peep Sürje seisukohtadega]**

Niik, Andrus; Sürje, Peep Postimees 2005 / lk. 3 <https://www.postimees.ee/1473071/ttu-uus-rektor-voitleb-inseneriameti-ees t>

### **TTÜ uus rektor ülikooli nime vahetust ei plaani**

Postimees 2010 / lk. 7

### **TTÜ uus rektor: palgad tuleb tõsta Harju keskmisest kõrgemale : [Eesti majandus- ja teadusnimeste küsimustele vastab TTÜ rektor Peep Sürje]**

Laev, Sigrid; Sürje, Peep Eesti Päevaleht 2005 / lk. 3 : portr <https://epl.delfi.ee/artikkel/51009404/ttu-uus-rektor-palgad-tuleb-tosta-harju-keskmisest-korgemale>

### **TTÜ valib täna rektori**

Postimees 2020 / Lk. 4 [https://www.ester.ee/record=b1072778\\*est](https://www.ester.ee/record=b1072778*est)

### **TTÜ valimiskogu eelistas rektorina näha Keevallikut : [TTÜ rektoriks valiti aastateks 2010-2015 Andres Keevallik]**

Keevallik, Andres; Leitmaa, Dannar Eesti Päevaleht 2010 / lk. 8

### **TTÜ valis uut rektorit**

Luide, Ingrid Studioosus 2015 / lk. 8 [https://www.ester.ee/record=b1558644\\*est](https://www.ester.ee/record=b1558644*est)

### **TTÜ ühtsuse nimel on vaja töötada**

Kaljurand, Mihkel Mente et Manu 2015 / lk. 5 [https://artiklid.elnet.ee/record=b2749531\\*est](https://artiklid.elnet.ee/record=b2749531*est)

### **TTÜ üliõpilaskond soovib valida uue kuratooriumi**

Postimees 2015 / lk. 4 <https://www.postimees.ee/3251319/ttu-uliopilaskond-soovib-valida-uee-kuratooriumi>

## **TTÜ-s on vastuseis Jaak Aaviksoo rektoriks saamisele**

Puuraid, Piia Eesti Päevaleht 2015 / lk. 2-3 <https://epl.delfi.ee/artikkel/71348035/ttu-s-on-vastuseis-jaak-aaviksoo-rektoriks-saamisele>

## **Tublid sisseastujad! : [eessõna]**

**Keevallik, Andres** Tallinna Tehnikaülikooli sisseastuja teatmik 2011 2010 / lk. 2 : portr [https://www.ester.ee/record=b1221725\\*est](https://www.ester.ee/record=b1221725*est)

## **Tudengid tahavad referendumil küsida: "Kas toetate Jaak Aaviksood TTÜ rektorina?"**

Suviste, Maarius; Aaviksoo, Jaak Õhtuleht 2015 / lk. 5 <https://www.ohuleht.ee/679990/tudengid-tahavad-referendumil-kusida-kas-toetate-jaak-aaviksood-ttu-rektorina>

## **Tudengimaja võib saada rektori valimisel otsustavaks : [rektorikandidaatide lubadusest tudengimaja ehitamise kohta]**

Pällo, Arnel Mente et Manu 2005 / 20. apr., lk. 3 : ill [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

## **Tudengite ootused tulevasele rektorile**

Kundrats, Karel Mente et Manu 2010 / lk. 1 : fot [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

## **Tudengite ootused uuele rektorile**

Mente et Manu 2020 / lk. 14-15 : fot [https://www.ttu.ee/public/m/mente-et-manu/MM\\_02\\_2020/mobile/index.html](https://www.ttu.ee/public/m/mente-et-manu/MM_02_2020/mobile/index.html)  
[https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

## **Tudengivaenlane nr. 1: Olav Aarna**

**Aarna, Olav**; Heinla, Eve Õhtuleht 1998 / 24. nov., lk. 4

## **Tuhk ja teemant : [ka rektorivalimisest]**

Ummelas, Mart Mente et Manu 2010 / lk. 1 [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

## **Tulemuslikud on olnud kõik viis rektoriaastat : kevadine intervjuu rektor Peep Sürjega**

Sürje, Peep Mente et Manu 2010 / lk. 1 : fot [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

## **Tulevane tudeng! : [eessõna]**

**Sürje, Peep** Tallinna Tehnikaülikooli sisseastuja teatmik 2010 2009 / lk. 2 : portr [https://www.ester.ee/record=b1221725\\*est](https://www.ester.ee/record=b1221725*est)

## **Tulevik töötab helgem kohanemis- ja ümberõppimisvõimelistele inimestele**

**Sürje, Peep** Postimees 2009 / 27. jaan., Töö ja Koolitus, lk. 6 <https://tarbija.postimees.ee/74829/tulevik-tootab-helgem-kohanemis-ja-umbeoppimisvoimelistele-inimestele>

## **Tõde vajub, vale tõuseb**

Eesti Päevaleht 2015 / lk. 2

## **Tähistati rektor Agu Aarna sünniaastapäeva : [90. sünniaastapäeva 11. oktoobril : lühisõnum]**

Mente et Manu 2005 / lk. 1 : fot [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

## **Täna me mõtleme ja räägime Eestimaast : kõne Eesti Vabariigi aastapäeva aktusel 23. veebruaril 2000**

**Loorits, Kalju** Tehnikaülikool 2000 / 28. veebr., lk. 2-5 : portr [https://www.ester.ee/record=b5309277\\*est](https://www.ester.ee/record=b5309277*est)

## **[Tänukirja üleandmine rektor Andres Keevallikule ja juubelikingituse üleandmine prorektor Peep Sürjele Tallinna Tehnikaülikooli nõukogu istungil 19. aprillil : fotod allkirjaga]**

Mente et Manu 2005 / 5. mai, lk. 6 : fot [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

## **Töötajate ootused uuele rektorile**

Mente et Manu 2020 / lk. 48-49 [https://www.ttu.ee/public/m/mente-et-manu/MM\\_02\\_2020/mobile/index.html](https://www.ttu.ee/public/m/mente-et-manu/MM_02_2020/mobile/index.html)  
[https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

## **Üitmõtteid minu koostööst Eesti kõrgkoolidega**

Saul, Bruno Meie aeg : [mälestused]. 4 2015 / lk. 138-143 : fot

## **Ukraina Tehnikaülikooli rektor kiitis TTÜ kiiret arengut : [intervjuu Ukraina TÜ rektori Mihhailo Zgurovsky'ga]**

Zgurovsky, Mihhailo; **Ummelas, Mart** Mente et Manu 2002 / 24. sept., lk. 3 : portr [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

## **Universitas Tartuensis**

Püttsepp, Juhani 2007 [https://www.ester.ee/record=b1461340\\*est](https://www.ester.ee/record=b1461340*est)

## **Universities Estonia: Russian citizens currently studying in Estonia should be able to stay**

estonianworld.com 2023 [Universities Estonia: Russian citizens currently studying in Estonia should be able to stay](https://www.ester.ee/record=b1461340*est)

**Uue rektori esimesed 100 päeva : [intervjuu Andres Keevallikuga]**

**Keevallik, Andres; Reinde, Urmi; Pihlamägi, Olavi** Tehnikaülikool 2000 / 19. juuni, lk. 2-4 : fot [https://www.ester.ee/record=b5309277\\*est](https://www.ester.ee/record=b5309277*est)

**Uue rektori kandidaadid : [Leo Mõtus, Andres Õpik, Andres Keevallik]**

Tehnikaülikool 1999 / lk. 2: portr

**Uue rektori Peep Sürje kõne : [uue rektori ametisse vannutamisel 31.aug. 2005 TTÜ aulas]**

**Sürje, Peep** Tallinna Tehnikaülikooli aastaraamat 2005 2006 / lk. 120-123

**Uue õppeaasta deviis: kvaliteet, efektiivsus, stabiilsus : [refereering rektor A.Keevalliku kõnest TTÜ nõukogu lahtisel istungil 28. augustil TTÜ aulas]**

**Ummelas, Mart; Keevallik, Andres** Mente et Manu 2003 / 5. sept., lk. 1 : fot [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

**Uue õppeaasta künnisel rektoriga nelja silma all : [intervjuu Andres Keevallikuga]**

**Keevallik, Andres; Ummelas, Mart** Mente et Manu 2002 / 3. sept., lk. 2, 3 : portr [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

**Uued tuuled tehnikaülikoolis - TTÜ valib rektorit!**

Luide, Ingrid Studioosus 2015 / lk. 10-15 [https://www.ester.ee/record=b1558644\\*est](https://www.ester.ee/record=b1558644*est)

**Uuele kvaliteedile ja väarikale positsioonile : Tallinna Tehnikaülikool 2000-2015**

**Keevallik, Andres** 2018 [http://www.ester.ee/record=b4775778\\*est](http://www.ester.ee/record=b4775778*est) <https://digikogu.taltech.ee/et/item/51987ae2-adea-43ef-b4af-976e9096c68b>

**Uus rektor tõstab kooli taset : Tallinna Tehnikaülikooli rektoriks valitud Andres Keevallikul radikaalne programm : [väljavõtteid programmist]**

**Rand, Oliver; Keevallik, Andres** Eesti Päevaleht 2000 / 9. veebr., lk. 3 : fot [https://artiklid.elnet.ee/record=b1636490\\*est](https://artiklid.elnet.ee/record=b1636490*est)

**Vaata järgi: TalTechi rektorikandidaatide debatt**

Trialoog 2025 <https://trialoog.taltech.ee/otseulekanne-taltech-i-rektorikandidaatide-debatt/>

**Vabariigi presidendi Arnold Rüütli kõne : [uue rektori Peep Sürje ametisse vannutamisel 31. aug. 2005 TTÜ aulas]**

**Rüütel, Arnold** Tallinna Tehnikaülikooli aastaraamat 2005 2006 / lk. 118-119

**Vabariigi Presidendi Arnold Rüütli kõne TTÜ rektori Peep Sürje inauguratsioonil 31. augustil 2005**

**Rüütel, Arnold** Mente et Manu 2005 / 7. sept., lk. 1 [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

**Vabariigi presidendi Toomas Hendrik Ilvese tervitus : [TTÜ rektori inauguratsioonitseremoonial 30. augustil 2010]**

**Ilves, Toomas Hendrik** Tallinna Tehnikaülikooli aastaraamat 2010 2011 / lk. 11-12

**Vabariigi President arutas rektoritega kõrghariduse tulevikku**

Eesti Elu : [Kanada ajaleht] 2009 / lk. 2 : fot

**Vabariigi President rektor professor Andres Keevalliku juubeliks : [60 : õnnitlus]**

**Rüütel, Arnold** Mente et Manu 2003 / lk. 1 : fot [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

**Vabariigi President Tallinna Tehnikaülikooli rektori inauguratsioonil 30. augustil 2010**

**Ilves, Toomas Hendrik** Mente et Manu 2010 / lk. 1 : fot [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

**Vaid tugevale ülikoolile võib ühiskond loota : [Tartu Ülikooli ja Tallinna Tehnikaülikooli rektoraatide kohtumisest : Tartu : vestlus Tartu Ülikooli rektori J.Kärneri ja Tallinna Tehnikaülikooli rektori O.Aarnaga]**

**Kärner, Jüri; Aarna, Olav; Jõesaar, J.** Postimees 1991 / 15. märts, lk. 3

**Valik võrdsete seast toob TTÜ-le rektori : [TTÜ rektorikandidaadid Olev Liik, Andres Õpik ja Peep Sürje vastavad EPL küsimustele]**

**Laev, Sigrid; Liik, Olev; Õpik, Andres; Sürje, Peep** Eesti Päevaleht 2005 / 29. apr., lk. 8 : fot

**Valikutest : [TÜ rektori valimistest. M.Strandbergi arvamusest Eesti tehnikateadlaste kohta jm.]**

**Ummelas, Mart** Mente et Manu 2007 / lk. 1. (Avaveerg) [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

**Valimised jõuavad lõpusirgele**

**Penjam, Tiia** Mente et Manu 2015 / lk. 10-11 : ill [https://artiklid.elnet.ee/record=b2725559\\*est](https://artiklid.elnet.ee/record=b2725559*est)

**Valimiskomisjoni moodustamine rektori valimiseks : [TTÜ nõukogu otsus 21. detsembrist. Komisjoni koosseisu nimekirja ja valimistoimingute tähtajad]**

Mente et Manu 2005 / 12. jaan., lk. 4 [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

**Valimiskomisjoni moodustamine rektori valimiseks ja valimistoimingute tähtaegade kinnitamine : [TTÜ] nõukogu otsus 21. dets. 2004, nr 120**

Mente et Manu 2005 / 22. märts, Rektori Valimine, lk. 7 [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

**Valiti uus Rektorite Nõukogu esimees : [Alar Karis : lühisõnum]**

Laidmets, Mart Mente et Manu 2008 / lk. 1. (Kroonika) [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

**Valitsus otsib kõrghariduse rahamurele lahendusi [Võrguväljaanne]**

Raiste, Anne err.ee 2022 ["Valitsus otsib kõrghariduse rahamurele lahendusi"](#)

**Vanem kohtus TTÜ rektoriga : [Mustamäe linnaosa vanem Helle Kalda ja TTÜ rektor Andres Keevallik : arutati linnaosa ja TTÜ vahelist koostööd]**

Eesti Päevaleht 2003 / lk. 2 (Tallinn)

**A warm welcome to Tallinn University of Technology! : [preface]**

Sürje, Peep International programmes 2009 / p. 3 : phot [https://www.ester.ee/record=b2407593\\*est](https://www.ester.ee/record=b2407593*est)

**A warm welcome to Tallinn University of Technology! : [preface]**

Sürje, Peep International programmes 2006 / p. 1 : portr [https://www.ester.ee/record=b2407593\\*est](https://www.ester.ee/record=b2407593*est)

**A warm welcome to Tallinn University of Technology! : [preface]**

Sürje, Peep International programmes 2005 / [1 p. on the inside cover] [https://www.ester.ee/record=b2407593\\*est](https://www.ester.ee/record=b2407593*est)

**A warm welcome to Tallinn University of Technology! : [preface]**

Sürje, Peep International programmes 2008 / [1 p. on the inside cover] [https://www.ester.ee/record=b2407593\\*est](https://www.ester.ee/record=b2407593*est)

**A warm welcome to Tallinn University of Technology! : [preface]**

Keevallik, Andres International programmes 2013 / p. 5 : portr [https://www.ester.ee/record=b2407593\\*est](https://www.ester.ee/record=b2407593*est)

**A warm welcome to Tallinn University of Technology! : [preface]**

Sürje, Peep Tallinn University of Technology 2009 / p. 3 : fot [https://www.ester.ee/record=b5655175\\*est](https://www.ester.ee/record=b5655175*est)

**Vastselt inaugureeritud rektor Ülle Jaakma ei karda ametiketi raskust**

Jõgi, Aime tartupostimees.ee 2023 [Vastselt inaugureeritud rektor Ülle Jaakma ei karda ametiketi raskust](#)

**Vastus 11. mai Postimehes ilmunud Tü rektori Jaak Aaviksoo avalikule kirjale : [doktorikoolide asjus]**

Keevallik, Andres Mente et Manu 2005 / lk. 3

**Watch live at 2 p.m.: TalTech rector candidates debate**

news.err.ee 2025 <https://news.err.ee/1609674767/watch-again-taltech-rector-candidates-debate>

**Vee- ja tule proov : [ka TTÜ rektorivalimisest]**

Sirp 2015 / lk. 2 <https://www.sirp.ee/s1-artiklid/c9-sotsiaalia/vee-ja-tule-proov/>

**Veini joonud TTÜ rektor Keevallik sõitis ametiautoga poeaknasse**

Rooväli, Küllike Õhtuleht 2014 / lk. 2 <https://www.oh tuleht.ee/601615/veini-joonud-ttu-rektor-keevallik-soitis-ametiautoga-poeaknasse>

**Welcome to Tallinn Technical University : [preface]**

Keevallik, Andres Guide and handbook for international students 2005 / p. 6 : phot [https://www.ester.ee/record=b2090313\\*est](https://www.ester.ee/record=b2090313*est)

**Veljo Konnimois: just see on TTÜ rektori kõige tähtsam töö**

Konnimois, Veljo err.ee 2025 <https://www.err.ee/1609714326/veljo-konnimois-just-see-on-ttu-rektori-koige-tahtsam-too>

**Video: Tehnikaülikooli rektorikandidaatide debatt**

novaator.err.ee 2025 <https://novaator.err.ee/1609674698/video-tehnikaulikooli-rektorikandidaatide-debatt>

**Vilistlased arutasid rektoraadis TTÜ arenguprobleeme**

Russ, Viivi Tehnikaülikool 1998 / 9. veebr., lk. 1 [https://www.ester.ee/record=b5309277\\*est](https://www.ester.ee/record=b5309277*est)

**Vilistlaste esindajad kohtusid uue rektori professor Andres Keevallikuga**

Aru, Mare Tehnikaülikool 2000 / 20. märts, lk. 15 : fot [https://www.ester.ee/record=b5309277\\*est](https://www.ester.ee/record=b5309277*est)

## **Viljandi Inseneride Klubi 40 aastat**

Raudla, Heiki Sakala kalender 2014 : loomingulise kollektiivi Sakala Kalender väljaanne 2013 / lk. 75-81 : ill

## **Virumaa kolledži rektoriks konkureerivad taas Andrejev ja Guljavin : [Jakob Kübarsepa ja Viktor Andrejevi kommentaaridega]**

Gamzejev, Erik; Kübarsepp, Jakob Põhjarannik 2005 / lk. 1 : fot

## **Vivat Rector Magnificus! : [fotod TTÜ rektori Peep Sürje inauguratsioonilt 31. augustil 2005. Rektorit tervitavad President Arnold Rüütel, TÜ rektor Jaak Aaviksoo ning haridus- ja teadusminister Mailis Reps]**

Mente et Manu 2005 / 7. sept., lk. 1 : fot [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

## **Vivat, crescat, floreat Universitas Technicorum Tallinensis! : [kõne rektoriametist lahkumisel]**

Aarna, Olav Tehnikaülikool 2000 / 20. märts, lk. 9-10 : portr [https://www.ester.ee/record=b5309277\\*est](https://www.ester.ee/record=b5309277*est)

## **Volbriöö! rammis üks juht sama kauplust, kuhu omal ajal sõitis sisse purjus rektor**

Vasli, Karoliina delfi.ee 2023 [Volbriöö! rammis üks juht sama kauplust, kuhu omal ajal sõitis sisse purjus rektor](https://delfi.ee/2023/09/01/volbri-oo-rammis-üks-juht-sama-kauplust-kuhu-omal-ajal-sõitis-sisse-purjus-rektor)

## **Võidujooks TTÜ rektori kohale kogub tuure : [rektorikandidaatide A.Öpiku ja P.Sürje kommentaaridega]**

Koch, Tuuli; Öpik, Andres; Sürje, Peep Eesti Päevaleht 2005 / lk. 7

## **Võimalikud kandidaadid TTÜ rektori kohale selgunud : [Olev Liik, Peep Sürje ja Andres Öpik]**

Mente et Manu 2005 / lk. 1 : portr [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

## **[Väino Rajangu, kultuuriminister, Heinz Valk, kunstnik, Jaan Vares, professor, ERKI rektor 1959-1989, skulptor. Isikunäituse avamisel 1987 : foto]**

Suur, Kalju Järelhüppeid kultuurikihist. 2 : [fotoalbum] 2007 / lk. 132 : fot

## **Väitlus rektori ametile : [Andrus Salupere, Jaak Aaviksoo, Jakob Kübarsepp, Mart Ustav kandideerivad TTÜ rektoriks]**

Kralla, Andras Äripäev 2015 / lk. 28

## **Välis-Eesti : Välis-Eesti Ühingu ajakiri**

2013 [https://www.ester.ee/record=b1073189\\*est](https://www.ester.ee/record=b1073189*est)

## **Väljavõtteid rektor Peep Sürje kõnest avakoosolekul 30. augustil**

Sürje, Peep Mente et Manu 2007 / 12. sept., lk. 1, 3 : fot [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

## **Väärtuslik kingitus Kogermani perelt : [TTÜ raamatukogule annetati 6. mail kunagise akadeemiku, rektori ja haridusministri Paul Kogermani raamatukogu]**

Nõges, Krõõt Mente et Manu 2010 / lk. 2 [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

## **Õnnitleme! Boris Tamm 70 : [intervjuu]**

Tamm, Boris, inform.; Reinde, Urmi; Pihlamägi, Olavi Tehnikaülikool 2000 / 19. juuni, lk. 5-6 : ill

[https://www.ester.ee/record=b5309277\\*est](https://www.ester.ee/record=b5309277*est)

## **"Ärgem otsigem vaenlasi, pakkugem lahendusi!" : väljavõtteid rektor Olav Aarna kõnest TTÜ nõukogu lahtisel istungil**

Aarna, Olav Tehnikaülikool 1993 / 6. sept., lk. 3, 4

## **Ühe sirge mehe elukäik**

Ipsberg, Karl 2010 [https://www.ester.ee/record=b2614753\\*est](https://www.ester.ee/record=b2614753*est)

## **Ühtekuuluvustunnet tuleb hoida nagu silmatera : [kõne uue rektori ametissenimetamisel]**

Tamm, Boris, inform. Tehnikaülikool 2000 / 20. märts, lk. 4-5 : fot [https://www.ester.ee/record=b5309277\\*est](https://www.ester.ee/record=b5309277*est)

## **Üks neljast : Tallinna tehnikaülikool valib uut rektorit : [kandidaadid Jaak Aaviksoo, Mart Ustav, Andrus Salupere, Jakob Kübarsepp]**

Kello, Karl Õpetajate Leht 2015 / lk. 2-3 [https://artiklid.elnet.ee/record=b2718042\\*est](https://artiklid.elnet.ee/record=b2718042*est)

## **Ülikool annab endast parima : [rektor Peep Sürje kõnest TTÜ töötajate õppeaasta avakoosolekul]**

Ummelas, Mart Mente et Manu 2009 / lk. 1 [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

## **Ülikool edeneb jõudsalt, aga... : [refereering rektor Peep Sürje ettekandest TTÜ nõukogu avatud istungil 25. augustil]**

Sürje, Peep; Ummelas, Mart Mente et Manu 2006 / 6. sept., lk. 1, 2 : fot [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

## **Ülikool ja tema sambad : ettekandest nõukogu lahtisel istungil 25. augustil 2005 TTÜ aulas**

Sürje, Peep Tallinna Tehnikaülikooli aastaraamat 2005 2006 / lk. 11-16

**Ülikool vahetas rektori : [Ülikooli Nõukogu pidulik istung 14. märtsil 2000]**

Reinde, Urmi Tehnikaülikool 2000 / 20. märts, lk. 1-3 : fot., portr [https://www.ester.ee/record=b5309277\\*est](https://www.ester.ee/record=b5309277*est)

**Ülikooli arengu lühivisioon**

Kurnitski, Jarek Mente et Manu 2020 / lk. 30-31 : fot [https://www.ttu.ee/public/m/mente-et-manu/MM\\_02\\_2020/mobile/index.html](https://www.ttu.ee/public/m/mente-et-manu/MM_02_2020/mobile/index.html)  
[https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

**Ülikooli näod said von Bocki maja otsaseinal : [rektorid Alar Karis, Toomas Asser, Jaak Aaviksoo jt.]**

Piduraamat : Eesti rahvusülikool 100 = Jubilee book : Estonia's National University 100 2019 / lk. 70 : ill  
[https://www.ester.ee/record=b5283077\\*est](https://www.ester.ee/record=b5283077*est)

**Ülikooli ukseid lükati valla : [rektor Andres Keevalliku ettekandest TTÜ nõukogu pidulikult avatud istungil TTÜ aulas 26. aug. 2004]**

Ummelas, Mart; Keevallik, Andres Mente et Manu 2004 / 1. sept., lk. 2, 5 : fot [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

**Ülikooli uus juhtkond : [Jüri Tanner prorektor TTÜ asutuste alal, Jakob Kübarsepp prorektor õppetegevuse alal, Peep Sürje prorektor teadus- ja arendustegevuse alal, Peep Jonas haldusdirektor; ülikooli nõukogu komisjonide esimehed]**

Tehnikaülikool 2000 / lk. 8 : fot [https://www.ester.ee/record=b5309277\\*est](https://www.ester.ee/record=b5309277*est)

**Ülikooli ülimaks sihiks on teenida oma rahvast : [kõne rektoriks nimetamisel]**

Keevallik, Andres Tehnikaülikool 2000 / 20. märts, lk. 6-7 : portr [https://www.ester.ee/record=b5309277\\*est](https://www.ester.ee/record=b5309277*est)

**Ülikoolide rektorid: vajame nelja aasta jooksul vähemalt 300 miljonit eurot lisaraha [Võrguväljaanne]**

Kusma, Elis ohtuleht.ee 2022

**Ülikoolile valiti uus rektor - Andres Keevallik**

Kundrats, Karel Studioosus 2010 / lk. 5

**Ülikoolile väga oluline päev : [rektori] valimiskogu istungilt : [väljavõtetega rektorikandidaatide kõnedest]**

Reinde, Urmi; Keevallik, Andres; Öpik, Andres; Mõtus, Leo Tehnikaülikool 2000 / 14. veebr., lk. 1-3 : fot., portr  
[https://www.ester.ee/record=b5309277\\*est](https://www.ester.ee/record=b5309277*est)

**Üliõpilaste ootused TTÜ tulevasele rektorile ja tema meeskonnale : [kandidaadid Jaak Aaviksoo, Jakob Kübarsepp, Andrus Salupere, Mart Ustav]**

Studioosus 2015 / lk. 9 [https://www.ester.ee/record=b1558644\\*est](https://www.ester.ee/record=b1558644*est)

**[XI Eesti saalihoki meistrivõistlused võitnud Tallinna Tehnikaülikooli meeskonna vastuvõtul rektori juures 9. mail : foto allkirjaga]**

Mente et Manu 2005 / lk. 7 : fot [https://www.ester.ee/record=b1242496\\*est](https://www.ester.ee/record=b1242496*est)

**А. Аарна - 60 лет**

Mõlder, Leevi Советская Эстония : орган ЦК Компартии Эстонии, Верховного Совета и Совета Министров Эстонской ССР 1975 / с. 3 [https://www.ester.ee/record=b1447330\\*est](https://www.ester.ee/record=b1447330*est)

**Будущий студент! : [предисловие]**

Sürje, Peep Справочник для поступающих 2010 2009 / с. 2 : портр [https://www.ester.ee/record=b1444284\\*est](https://www.ester.ee/record=b1444284*est)

**В этот срок многое вместились : год назад профессор Андрес Кезваллик вступил в должность ректора Таллиннского технического университета : [интервью с Андресом Кезвалликом]**

Keevallik, Andres; Solovjova, Julia Эстония 2001 / 14 марта, с. 8 : портр

**Вступительное слово председателя оргкомитета конференции, ректора ТПИ проф. А. Аарна**

Aarna, Agu Труды научно-технической конференции "Оболочные фосфориты как сырье для химической промышленности" : [14-16 июня 1967 г.] 1968 / с. 3-4 [https://www.ester.ee/record=b1410006\\*est](https://www.ester.ee/record=b1410006*est)

**Выборы ректора Таллиннского технического университета пройдут 9 мая**

rus.err.ee 2025 [Выборы ректора Таллиннского технического университета пройдут 9 мая](#)

**Два эстонских университета скоро объявят выборы ректора**

rus.err.ee 2024 [Два эстонских университета скоро объявят выборы ректора](#)

**Добро пожаловать в один из лучших технических университетов в регионе Балтийского моря! : [предисловие]**

Keevallik, Andres Справочник для поступающих 2012 / Таллинский технический университет 2011 / с. 2 : портр  
[https://www.ester.ee/record=b1444284\\*est](https://www.ester.ee/record=b1444284*est)

**Дорогой гимназист! : [предисловие]**

**Sürje, Peep** Справочник поступающего в ТТУ : 2008 2008 / с. 3 : портр [https://www.ester.ee/record=b1444284\\*est](https://www.ester.ee/record=b1444284*est)

**Дорогой гимназист! : [предисловие]**

**Sürje, Peep** Справочник поступающего в ТТУ : 2009 2008 / с. 3 : портр [https://www.ester.ee/record=b1444284\\*est](https://www.ester.ee/record=b1444284*est)

**Европейский вариант, или как вырастить профессионала? : [беседа с ректором Таллиннского технического университета О.Аарна]**

**Aarna, Olav; Kase, S.** Вечерний Таллинн 1991 / 11 февр

**Инженер - это звучит определенно : [интервью с Андресом Кеэвалликом]**

**Majevskaja, Nadežda; Keevallik, Andres** Молодежь Эстонии 2000 / 1 июля, с. 8 : фот

**От строителя Забайкальской железной дороги до основателя школы инженеров Эстонии : [Карл Ипсберг]**

**Mägi, Vahur** Строитель 2000 / с. 50-55 [https://artiklid.elnet.ee/record=b1004217\\*est](https://artiklid.elnet.ee/record=b1004217*est)

**Отвечает ректор**

**Tamm, Boris, inform.** Tehnikaülikool 1990 / 15. okt [https://www.ester.ee/record=b5309277\\*est](https://www.ester.ee/record=b5309277*est)

**Поздравляем : А.Аарна**

**Mölder, Leevi** Вечерний Курьер 1975 / с. 2 [https://www.ester.ee/record=b1073205\\*est](https://www.ester.ee/record=b1073205*est)

**Почетным гражданином Кохтла-Ярве может стать 88-летний Хейно Тюрксон**

**Kiviselg, Irina** severnojepoberezhje.postimees.ee 2023 [Почетным гражданином Кохтла-Ярве может стать 88-летний Хейно Тюрксон](#)

**Ректор, сын ректора : [о ректоре Таллиннского технического университета О.Аарна]**

**Favorskaja, A.** Советская Эстония 1991 / с. 1, 3: ил

**Ректоры вузов загнали министра образования в непростую ситуацию [Online resource]**

**Altosaar, Aimar** rus.postimees.ee 2022 ["Ректоры вузов загнали министра образования в непростую ситуацию"](#)

**Совет ректоров просит об исключении для российских студентов**

**Stolitsa.ee** 2023 [Совет ректоров просит об исключении для российских студентов](#)

**Совет ректоров: обещанная дополнительная поддержка высшего образования урезается на семь процентов**

**Lomp, Loora-Elisabet** rus.postimees.ee 2024 [Совет ректоров: обещанная дополнительная поддержка высшего образования урезается на семь процентов](#)

**Совет Таллиннского технического университета избрал ректором Тийта Ланда**

**rus.err.ee** 2025 <https://rus.err.ee/1609689158/tijt-land-pereizbran-rektorom-tallinnskogo-tehnicheskogo-universiteta>

**Список кандидатов на пост ректора ТТУ будет готов в пятницу**

**rus.err.ee** 2025 <https://rus.err.ee/1609632014/spisok-kandidatov-na-post-rektora-ftu-budet-gotov-v-pjatnicu>

**Тысяча долларов обошлась ректору Таллиннского технического университета в миллион**

**Land, Tiit** rus.postimees.ee 2024 [Тысяча долларов обошлась ректору Таллиннского технического университета в миллион](#)

**Уважаемые абитуриенты! : [предисловие]**

**Keevallik, Andres** Справочник для поступающих 2011 2010 / с. 2 : портр [https://www.ester.ee/record=b1444284\\*est](https://www.ester.ee/record=b1444284*est)

**Университеты готовят совместное заявление о будущем высшего образования [Online resources]**

**rus.postimees.ee** 2022 [Университеты готовят совместное заявление о будущем высшего образования](#)

**Я должен как святыню хранить доброе имя ТТУ : [речь О.Аарна; биография О.Аарна]**

**Aarna, Olav** Tehnikaülikool 1991 [https://www.ester.ee/record=b5309277\\*est](https://www.ester.ee/record=b5309277*est)